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İmamoğlu, ulaşım
sektörünün paydaş-
larıyla, Yenikapı’da
bir araya geldi.
Gelir paylaşımında
adalet olmadığını
dile getiren İma-
moğlu, “Sorunun

adı bozuk düzendir. Biz, o bozuk
düzeni yıkıp geçeceğiz ve ortadan
kaldıracağız. Memlekette hep bir-
likte adaleti hissedeceğiz. Bu mem-
leketin en önemli unsuru adalettir;
unutmayın. Esnafa adalet, vatan-
daşa adalet, çocuğu adalet, gence
adalet” diye konuştu. I SAYFA 5

BU DÜZENİ YIKACAĞIZ! Yoksulluk sınırı
30 bin TL'yi geçti

Heykeltıraş sevgilisi Emre Yusufi ile 4
yıldır birlikte olan Nilperi Şahinkaya, 

evliliği düşünüp düşünmediklerinin sorul-
ması üzerine "Hayalimde evlilik yok"
cevabını verdi. Şahinkaya, “Güzel,
sakin giden bir ilişkimiz var. Evlilik
düşünmüyoruz ama düğünlere
katılmaktan keyif alıyoruz" 
açıklamasında bulundu. I SAYFA 13

ç

Sorunun adı 
bozuk düzendir

Cumhurbaşkanı Erdoğan, sos-
yal medyadan yaptığı payla-

şımda, 14 Mayıs seçim sonuçlarının
algı balonlarının sönmesine neden
olduğunu söyledi. Diktatörlük iddia-
larının tamamen safsatadan ibaret
olduğunu belirten Erdoğan, “Mille-

timize dergi kapaklarından ayar 
verilemeyeceğini gösterdik. Nefret
söylemleriyle milletin gönlüne giri-
lemeyeceğini gösterdik. Siyasi ikbal
uğruna bölücüler ve FETÖ’cülerle
yol yürünemeyeceğini gösterdik”
ifadelerini kullandı. I SAYFA 7

ç

ç

Ataşehir’de Kars, Iğdır ve Ar-
dahanlı vatandaşlarla bulu-

şan Çevre Bakanı Murat Kurum,
“14 Mayıs seçimlerini büyük bir
farkla, açık ara önde tamamladık.
Aziz milletimiz, kıl payı bir oranla
ikinci turu işaret etti. Tabi milletimi-
zin kararı, milletimizin takdiri başı-
mızın üstündedir. 28 Mayıs’ta
zaferimizi ilan edinceye kadar çalış-
malarımıza devam edeceğiz.  O
güne kadar hiçbir rehavete kapılma-
dan çalışacağız" dedi. I SAYFA 5

AÇIK ARA ÖNDE BİTİRDİK

Milletin kararı
baş göz üstüne!
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Olay, önceki gün Bağcılar Ye-
nimahalle Mahallesi'nde mey-

dana geldi. 11 yaşındaki M.Y.'yi
sabah annesi okula bıraktı. M.Y.,
okul çıkışı eve geç kalınca ailesi kız-
larını aramaya başladı. Gidebileceği
yerler kontrol edilen M.Y.'den iz bu-
lamayan aile polise giderek şikayetçi

oldu. Bunun üzerine ekipler küçük
kızın bulunması için çalışma baş-
lattı. Yapılan çalışmalarda M.Y.'nin
okul çıkışı beyaz bir minibüse bin-
diği, minibüsün ise aileye su satan
M. Ş.'ye ait olduğu belirlendi. Polis,
M. Ş.'nin ev ve işyeri adreslerine eş
zamanlı baskın düzenledi. 

ç

EŞ ZAMANLI BASKIN YAPILDI
Polisin geldiğini gören M. Ş.
kaçmaya başladı. Ancak polis

tarafından yakalandı. Ekipler işye-
rinde yaptıkları aramada önünde da-
macana dizili olan 3 ayrı bölme
olduğunu fark etti. Bölmelerin birin-
den çocuk sesi geldiğini duyan polis,
kapıyı açınca M.Y.'yi buldu. Mahal-

leli küçük kızın işyerinde bulundu-
ğunu öğrenince M. Ş.'yi linç etmek
istedi. O sırada polis işyerinin ke-
penklerini kapatarak şüpheliyi linç
edilmekten kurtardı. Öte yandan
şüphelinin 2009 yılında da başka bir
çocuğa karşı cinsel istismar suçuna
karıştığı öğrenildi. I SAYFA 9
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ŞÜPHELİ LİNÇ EDİLMEK İSTENDİ

OZEL ODADA

Millet İttifakı'nın Cumhurbaş-
kanı Adayı, Kemal Kılıçdaroğlu

Adana'da konuştu. Uyuşturucu baron-
larının kökünü kazıyacağını belirten Kı-
lıçdaroğlu, "Evladınızı düşünüyorsunuz,
komşunuzun huzurunuzu düşünüyor-
sanız bu uyuşturucu baronlarıyla
mücadele etmeyenlere asla oy
vermemeniz lazım" dedi. Kılıçda-
roğlu, “Önce fakir ailelerin ço-
cukları alıştırılıyor. Sonra bu
gençleri torbacı yapıyorlar. 
Ben fakir ailelerin sorunlarını
çözmek zorundayım. Bu 
benim için namus borcudur”
açıklamasında bulundu.
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BILINCLI
OY KULLAN!

Ünlü oyuncu Tuba Büyüküs-
tün, sosyal medya hesabından

cumhurbaşkanı seçimine ilişkin 
paylaşımda bulundu. Büyüküstün,

“Birbirimizden ayrı değiliz hiç-
birimiz. Ayrışmak karşı

karşıya gelmek yerine
bütünün parçaları ol-
duğumuzu bilsek ve
buna sahip çıksak.
Hepimiz aynı şeyi is-
temiyor muyuz kendi-

miz ve ülkemiz için?
Bir takım taraftarı gibi

değil bilinçli oy kullan!
Araştır gözünü, kula-

ğını kapatma. Neye
evet dediğini

bil" ifade-
lerini
kul-
landı.
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Birleşik Kamu-İş
Konfederasyonu'nun

açlık-yoksulluk sınırı araş-
tırmasının mayıs ayı so-
nuçlarına göre, açlık sınırı
11 bin 810 liraya, yoksul-
luk sınırı ise 31 bin 152 li-
raya yükseldi. Açlık sınırı
mayısta bir önceki aya
göre 178 lira artarken, gıda
dışındaki ihtiyaçlar için ya-
pılması gereken harcama
344 lira artarak 19 bin 342
liraya çıktı. Bu ikisinin top-
lamından oluşan yoksulluk
sınırı ise önceki aya göre
da 522 lira arttı. Yoksulluk
sınırı ise son bir yılda top-
lam 11 bin 748 liralık artış
gösterdi. I SAYFA 8
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Kapıdan değil
çatıdan giriyor!

Silivri'de Alibey Ma-
hallesi'nde yaşayan

Mehmet Ali Kaptan apart-
manı sakinleri, 33 yaşın-
daki Mustafa U.'dan
şikayetçi. Ailesine ait ol-
duğu  öğrenilen daireye
anahtarı olmasına rağmen
çatıdan giren Mustafa U.,
kendisini gürültü yaptığı
için uyaran apartman yö-
neticisini tornavidayla ya-
raladı. Ardından da daireyi
ateşe verdi. Çıkan yangına
apartman sakinleri müda-
hale etti. Olay yerine sevk
edilen itfaiye ekipleri yan-
gını söndürdü. I SAYFA 3
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Pusu kurup 
eşini öldürdü!

Esenyurt Güzelyurt
Mahallesi'nde bo-

şanma aşamasında ol-
duğu eşini 11 kurşunla
ağır yaralayan Kazım Ç.
aynı silahla intihar etti.
Kazım Ç.'nin eşine pusu
kurduğu ortaya çıktı. hbar
üzerine olay yerine gelen
polis ve sağlık ekipleri
sevk edildi. Yaşamını yitir-
diği belirlenen eşi Kazım
Ç.'nin cesedi Adli Tıp Ku-
rumu Morgu'na kaldırıldı.
Goncagül Ç.'nin ise ha-
yati tehlikesinin sürdüğü
öğrenildi.  I SAYFA 3
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Türkiye'nin
ilk piyanist

şantörlerinden, 
caz sanatçısı Boz-
kurt İlham Gencer
hayatını kaybetti. 
Hayatını kaybeden
Gencer'in cenaze tö-
renine ilişkin sosyal
medya hesabı üze-

rinden açıklamada bulunan sanatçı
Bora Gencer, "Türkiye Musiki Eseri
Sahipleri Meslek Birliği (MESAM)
AKM'de bugün saat 10.00'da ba-
bamla ilgili bir tören düzenliyor.
Sonrasında Zincirlikuyu Mezarlı-
ğı'nda öğle namazını müteakiben
babamı defnedeceğiz" dedi. I SAYFA 9

GENCER HAYATA VEDA ETTİ

Sanat dünyası
yasa boğuldu
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14 Mayıs seçimlerinde İstanbul 
3. Bölge'den Bağımsız Milletvekili

Adayı olan Fehmi Öztürk, Damga'ya 
konuştu. Seçimlerde 20 bin oy alarak 
dikkatleri üzerine çeken Öztürk, liderlerin
kuçaklaşması gerektiğini belirterek,
“Allah bu milleti her zaman
olumsuz siyaset yapan-
lardan kurtarsın” dedi.
Halkın kavga istemedi-
ğini belirten Öztürk, her
iki tarafın da ‘Canımı
veririm ama oyumu
vermem’ serzenişlerini
dikkate 
alması 
gerektiği-
nin altını
çizdi.
I SAYFA 10
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HALK KAVGA 
İSTEMİYOR!

SELVİ 
SARITAÇ

ÖZEL hAbEr

Bağcılar'da su 
sattığı ailenin 11
yaşındaki kızları
M.Y.'yi okul çıkı-
şında kaçırarak iş
yerinde istismar et-
tiği öne sürülen M.
Ş.'yi linç edilmek-
ten polis kurtardı.
Küçük kızın kurta-
rıldığı sucu dükka-
nında ses yalıtımı
yapılan özel bir
bölme bulunduğu
belirtildi. Şüpheli-
nin 2009 yılında da
başka bir çocuğa 
istismarda bulun-
duğu ortaya çıktı

ISTISMAR!
ÖLDÜRMEKLE
TEHDİT ETMİŞ!
Küçük kızın bulunduğu bölmenin
ses yalıtımlı olduğu ve şüphelinin
M.Y.'yi korkutmak için duvarlara
astığı A4 kağıtlarına sessiz ol-
ması gerektiğini yoksa kendisini
öldüreceğini yazdığı kaydedildi. 

Caddebostan sahi-
linde bulunan Ragıp

Paşa Köşkü, Anadolu 25.
İcra Hukuk Mahkemesince
belirlenen 449 milyon 363
bin 491 lira 71 kuruştan sa-
tışa çıkmıştı. 2 Eylül 2022
tarihinde Anadolu Adliyesi
1 No'lu Mezat Salonu'nda
açık artırma usulüyle ger-
çekleştirilen ihaleye sadece
İş Bankası katıldı. Köşk için

449 milyon 363 bin 500 lira
teklif veren İş Bankası,
başka bir alıcı bulunma-
ması üzerine köşkün sahibi
oldu. Aradan 9 ay gibi bir
süre geçmesine rağmen
köşk kaderine terk edildi.
Caddebostan Mahalle
Muhtarı Nihal Cengiz,
“Her an yanma tehlikesi
var. Uyuşturucu kullanan-
lar da cabası” dedi. I SAYFA 4
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hEr AN YANMA TEhLİKESİ VAr!Kadıköy Caddebostan’da 

bulunan, Küçük Dolmabahçe
ve Saray Yavrusu isimleriyle
de bilinen Ragıp Paşa 
Köşkü (Perili Köşk) 
çürümeye 
terk edildi

PERILI KOSK 

CURUYOR!

HDP VE YSP’NİN 
TAVRI DEĞİŞMEDİ

ERCAN 
ÖZTÜRK

ÖZEL hAbEr

Ümit Özdağ'ın Millet İttifakı
adayı Kemal Kılıçdaroğlu'nu

destekleme kararı alması ve iki
ismin 7 maddelik bir protokol imza-
lamasının ardından değerlendirme
toplantısı yapan HDP ve Yeşil Sol
Parti, ikinci tur seçim kararını açık-
ladı. HDP Eş Genel Başkanı Pervin
Buldan, Kılıçdaroğlu'na destek 
vereceklerini söyledi. I SAYFA 7
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BİZ İŞİMİZİ YAPACAĞIZ
Fenerbahçeli futbolcu
Michy Batshuayi,

“Kaybetmememiz gereken
maçlar kaybettik. Ligin geri
kalan maçlarını göreceğiz.
Biz sonuna kadar inan-
maya ve mücadele etmeye
devam edeceğiz. Biz kendi
tarafımızda kendi işimizi
yapacağız. Fenerbahçe 
2 kupayı da aslında hak
ediyor” dedi. I SAYFA 15
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14 MAYIS'TA 

BALON SONDU!

DİKTATÖRLÜK
SAFSATASI



“DİyeTe başlamaya cesaretiniz yoksa
ve gözünüz korkuyorsa önceki sü-
reçte hazırlanmak sizi motive edecek-
tir” diyen Dyt. Şerolar, diyet öncesi
vücudun hazırlanması için yapılması
gerekenleri şöyle sıraladı: “İlk ve en
önemli adım olarak beslenme düze-

ninizi oturtun. Uyanma saati-
niz ve acıkma saatleriniz

neler belirleyin, aynı şey-
leri yemeye devam et-

seniz de
belirlediğiniz saat-
lerde tüketin. İçe-
ceklerle birlikte
aldığınız şekeri
bırakın. Çay ve
kahveye şeker

atmak yerine, şe-

keri sadece canınızın istediği
tatlılardan alarak, rutinde
günlük alınan şeker miktarını
azaltmış olacaksınız. Gün-
lük su tüketiminizi artırın,
kendinize hedefler koyun.
Belli saatlere kadar küçük
miktarlarda su hedefi koy-
mak su tüketiminizi artıra-
caktır. Eve aldığınız ekmek
rengini değişin. Kepekli,
tam buğdaylı veya çavdar
esmer ekmeklerden alın.
Daha çok hareket edin,
asansör yerine merdiven kul-
lanın. Alışverişe aç karnınıza
çıkmayın, sağlıksız ürün içeren
reyonlardan uzak durun ve eve
stok yapmayın.”
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Yazın gelmesi nedeniyle 
bilinçsizce yapılan diyetlere

dikkat çeken Diyetisyen İrem
Şerolar, “Tanı konulmamış

tiroit ve şeker hastalığı,
kandaki düşük D vitamini,

B12 seviyeleri, demir eksikliği
anemisi, hareketsiz yaşam, 
kortizol kullanımı, düzensiz

uyku, stres, sık seyahat yapmak
gibi durumlar sağlıklı kilo 

vermeyi engelleyebilir” dedi

Diyete cesaret etmelisiniz 

S ağlıklı bireylerde kilo vermek deyince
akla çeşitli diyetler, kullanılan bazı maki-
neler, kürler ve detoksların geldiğini ifade

eden Diyetisyen İrem Şerolar, kilo vermenin ki-
şiye özel olması gerektiğinin altını çizdi. Dyt.
Şerolar, ağırlık kaybının en doğru ve sağlıklı yo-
lunun kişinin yaşam şekline uygun karbonhid-
rat, yağ ve protein içeriği planlanmış,
kısıtlamayan ve sizi yoksun hissettirmeyen bir
beslenme programı olduğunu söyledi. 

Bilinçsiz diyet yapmayın

İnsanların hızlı kilo kaybı için vücutlarına çoğu
zaman bilinçsizce zarar verebildiğine dikkat
çeken Diyetisyen Şerolar, “En çok yaz dönemi
geldiğinde aşırı kısıtlı kalori içeren tek tip bes-
lenmeler denendiği görülmektedir. Diyetisyen
danışmanlığı olmadan sağlıklı besinlerin, özel-
likle sağlıklı lif ve yağ grubunun diyetten çıkarıl-
ması kişilerin bağırsak hareketlerini yavaşlatıp
bağışıklıkların düşmesine neden olabilir, hatta
kas kaybı bile yaşatabilir” uyarısında bulundu.

Açlık hissetmemelisiniz

Dyt. Şerolar, sağlıklı kilo kaybı formülünü ise
şu şekilde anlattı: “Kişiler en doğru kilo kaybı
için kaliteli karbonhidratlardan (tam buğday,
un veya ekmeği, yulaf, bulgur, karabuğday
gibi), sağlıklı pişen protein grubundan (ızgara,
haşlama, fırın vb.) ve sağlıklı yağ grubundan
(zeytinyağı, çiğ kuruyemişler, zeytin, avokado

vb.) oluşan, o anki ağırlıklarına göre kalorisi
planlanmış kısıtlı değil, zengin açlık hissetme-
dikleri bir program uygulamalıdırlar. Buna ek
olarak günlük olarak hareketin/ egzersizin arttı-
rılması hem kas korunumu için hem de kilo
kaybı için en güzel destek olacaktır.”Metabo-
lizma hızının kişinin günlük hareketine, yaptığı
spora, yaşına, genetik yatkınlıklarına, sahip ol-
duğu hastalıklara kullandığı ilaç ve takviyelere
göre değiştiğini vurgulayan Dyt. Şerolar, bu ko-
nunun her birey için ayrı konuşulması gerekti-
ğini işaret etti.

Düşük şekere de dikkat edin

“Kilo kaybımı bir türlü hızlandıramıyorum” di-
yenlerin öncelikle bir iç hastalıkları hekimine gi-
derek detaylı kan tahlili değerlendirmesi
yaptırmalarını öneren Dyt. Şerolar, “Tiroitler,
tiroit antijenleri, kan şekeri regülasyonu, insülin
direnci, düşük şeker (hipoglisemi) gibi hastalık-
lara sahip olabilirsiniz. Sonrasında kan değer-
lerinizdeki vitamin ve mineral değerlerine
baktırmak, düşük olanlara göre beslenmenizi
planlayıp gerekli takviyelere başlamanız meta-
bolizma hızınıza en güzel destekçiler olacaktır”
diye konuştu.

İşte kilo vermeye engel nedenler

Dyt. Şerolar, sağlıklı kilo vermeyi engelleyen
diğer durumları ise şöyle sıraladı:
“Kandaki düşük D vitamini, B12 seviyeleri.

Demir eksikliği anemisi.
Sedanter ve hareketsiz yaşam ( oturarak ça-
lışma- araç kullanma).
Kortizol kullanımı.
Düzensiz uyku.
Stres.
Sürekli tartıya çıkmak.
Sık seyahat yapmak, düzen kuramama du-
rumu.
Yüksek şeker tüketimi.
Alkol kullanımı.”

Metabolizmayı hızlandırın

Dyt. Şerolar, bunun dışında sağlık sorunu ol-
mayan kişilere metabolizmalarını hızlandırabil-
meleri için şu önerilerde bulundu:
“Metabolizmanızın çalışma hızını vücut kas
kütlesiyle direkt olarak bağdaştıran birçok ça-
lışma yapılmıştır. Düzenli spor ve egzersiz
yapıp kas kütlesini artırmak, vücutta yağ yakı-
mını tetiklediğini, kan akışını düzenlediğini ve
toksinlerin atımına yardımcı olarak metaboliz-
mayı hızlandırdığı bilinmektedir. Besinlerle me-
tabolizmayı hızlandırmak maalesef
imkânsızdır. Bu yüzden rivayetlere inanmayın.
Ancak sağlıklı beslenmek vücuttaki antioksidan
mekanizmayı canlı tutacak, basit karbonhidrat
tüketmemek metabolizmanızın yavaşlamasını
önleyecek bu da dolaylı olarak metabolizmanı-
zın daha hızlı olmasını sağlayacaktır.”
HABER MERKEZİ
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Nefes darlığı kalbi vurabilir!
Nefes darlığının ciddi sağlık sorunlarına bağlı gelişebileceğini belirten Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr. Bilge Özgür Yüksel,
“Nefes darlığı kalp sorunlarının habercisi olabilir. En sık görülen nedenlerin başında solunum iş yükündeki artış gelir” dedi

İAÜ VM Medical Park Florya Hasta-
nesi Göğüs Hastalıkları Kliniği’nden
Uzm. Dr. Bilge Özgür Yüksel, nefes

darlığı konusunda açıklamalarda bulunarak,
“Kalp hastalıklarında da vücuda pompalanan
kan miktarında azalma olur. Tüm vücuda giden
oksijen miktarı azalacağı için solunum iş yükü
artar. Beyinde solunumu kontrol eden merkeze
ait hastalıklar da solunum iş yükünü artırabilir-
ler” diye konuştu.

Nefes aldığınızı fark ediyorsanız...

Nefes darlığının kişinin normalden daha zor ve
sık bir şekilde nefes alıp vermesi durumu oldu-
ğunu kaydeden Uzm. Dr. Yüksel, “Normal bir
insan nefes alıp verdiğinin farkında bile değildir.
Oysa her insan dakikada 12-16 kez nefes alıp
verir. Bireylerin nefes alma sürecinde rahatsızlık,
hızlı veya zorlanma hissi yaşaması nefes darlığı
olarak adlandırılır. Nefes darlığı, tıpkı ağrı gibi,
sadece hasta tarafından algılanan kişisel bir be-
lirtidir” dedi.

Oksijen miktarı azalıyor

Nefes darlığının birçok farklı nedenden kaynak-
lanabileceğinin altını çizen
Uzm. Dr. Yüksel, “Akciğerle-
rin katılaşması ya da göğüs
duvarının genişlemesinde
azalmalar (obezite, skolyoz,
akciğer zarı kalınlaşması) da
solunum iş yükünü arttırır”
değerlendirmesinde bulundu.

Bilinç düzeyinde olabilir

İkinci bir nedenin de solu-
num kaslarında oluşan zayıf-
lık olduğuna dikkat çeken
Uzm. Dr. Yüksel, “Nörolojik
kas hastalıkları, solunum kas-
larında yorgunluğa bağlı
nefes darlığına yol açabilir.
Diğer bir neden de psikojenik
nefes darlığıdır. Hiçbir orga-
nik hastalık olmamasına rağ-
men normal olan solunum,

bilinç düzeyinde nefes darlığı şeklinde algılana-
bilir” ifadelerini kullandı.

Kalp hastalığı olanlar için risk

Nefes darlığının her yaştan insanda görülebile-
ceğini dile getiren Uzm. Dr. Yüksel, “Akciğer
veya kalp hastalığı olan kişilerde, astım, KOAH
ve obezite gibi kronik solunum rahatsızlıkları
olanlarda daha yaygın görülür. Bunun yanı sıra
hipotiroidi, hipertiroidi gibi endokrinolojik has-
talıklarda, nörolojik, hematolojik hastalıklarda
ve böbrek hastalıklarında da oluşabilir. Anksi-
yete bozukluğu, panik atak veya stres duru-
munda da geçici nefes darlığı yaşanabilir”
açıklamasında bulundu.

Sigara tetikleyebilir

Nefes darlığını tetikleyen birçok faktörün oldu-
ğuna değinen Uzm. Dr. Yüksel, özellikle astım-
lıların bazı faktörlerin nefes darlıklarını
artırdığını söyledi. Yüksel, şöyle devam etti: “Si-
gara dumanı, hava kirliliği, soğuk hava, alerjen-
ler (polen, toz, küf mantarları, evcil hayvan
tüyleri gibi), ilaçlar (ağrı kesiciler gibi) solunum
yolu enfeksiyonları astım krizine yol açabilir.

Ağır üzüntü, stres anksiyete veya panik atakla-
rın tetikleyicileri arasında yer aldığını ve kısa za-
manda hızlı kilo alınması ya da hızlı kilo kaybı
da nefes darlığına yol açabilir.”

Bayılma eşlik ediyorsa acile gidin

Nefes darlığının, altta yatan ciddi bir sağlık so-
rununun belirtisi olabileceğine dikkat çeken
Uzm. Dr. Yüksel, şu bilgileri paylaştı: “Eğer
nefes darlığı aniden ve şiddetli bir şekilde ortaya
çıkarsa veya eşlik eden belirtiler (göğüs ağrısı,
bayılma, hızlı kalp atışları) varsa acil tıbbi mü-
dahale gerekebilir. Ayrıca, nefes darlığı normal
aktiviteleri yapmayı engelliyorsa veya uzun süre
devam ederse, doktor tarafından değerlendiril-
melidir. Nefes darlığı belirtilerinin ihmal edildiği
takdirde, altta yatan ciddi bir sağlık sorunu te-
davi edilmeyebilir. Bu durum, kalp yetmezliği,
akciğer hastalıklarının ilerlemesi veya solunum
yetmezliği gibi komplikasyonlara yol açabilir.
Ayrıca yaşam kalitesini etkileyebilir ve günlük
aktiviteleri sınırlayabilir.” HABER MERKEZİ

Tedavi yollarından bahseden Uzm. Dr. Yüksel,
“Tedavi, nefes darlığına neden olan hastalığa

bağlı olarak değişir. Örneğin, astım veya 
KOAH için inhaler ilaçlar, kalp yetmezliği için

diüretikler ve kalp ilaçları kullanılabilir. 
Bazı durumlarda nefes darlığı kendiliğin-

den düzelebilir, ancak genellikle 
altta yatan sorun tedavi edilmeden ka-

lıcı bir çözüm sağlanamaz. Tedavi se-
çenekleri arasında ilaçlar (örneğin
bronkodilatörler, kortikosteroidler,
diüretikler), solunum terapisi, oksi-
jen tedavisi, egzersiz programları,
kilo yönetimi, sigarayı bırakma
ve altta yatan sağlık sorununun
tedavisi yer alabilir. Tedavi
planı, bir doktor tarafından bi-
reysel olarak belirlenmelidir”
diyerek sözlerini noktaladı.

Tedavisi değişiklik gösterebilir

Kızamık artışına
karşı aşı uyarısı
Akdeniz Üniversitesi (AÜ) Tıp Fakültesi'nden Doç. Dr. Tuğçe Tural Kara, 
koronavirüs sonrası aşı karşıtlığının artması ve aşısız göçmen çocuk
sayısındaki artış nedeniyle son dönemde kızamık vaka artışı yaşandığını 
belirterek, “Kızamık hayatı tehdit eden, ciddi komplikasyonlara sebep olan
bir hastalıktır. Bu yüzden aşı yaptırılsın. Aşı hayat kurtarır" dedi

AÜ Tıp Fakültesi Çocuk Enfek-
siyon Hastalıkları Bilim Dalı
Öğretim Üyesi Doç. Dr. Tuğçe

Tural Kara, son dönemde kızamık vaka-
larında artış olduğuna dikkati çekti. Ço-
cukluk çağı aşılamasının 2019 yılında
yüzde 98 oranında olduğunu belirten
Doç. Dr. Kara, Covid-19 pandemisi ne-
deniyle aşı karşıtlığı ve kararsızlığının art-
ması ile düzensiz göçlerle aşılama
oranında düşüş yaşandığını söyledi.
Eksik aşılı çocuklar nedeniyle kızamık
salgınının arttığını anlatan Doç. Dr.
Kara, aşı yapılmadığı takdirde ilerleyen
yaşlarda ciddi nörolojik komplikasyon-
lara neden olduğunu aktardı. Doç. Dr.
Kara, çocuklara 1 ve 4 yaşlarında, salgın
zamanında bebeklerde 9 aylıkken aşının
mutlaka yapılması gerektiğini vurguladı.

Önlem alınmazsa öldürebilir

Doç. Dr. Tuğçe Tural Kara, kızamığın
özellikle ilkbahar ve kış sonu döneminde
yüksek ateşle ortaya çıkıp bulaşıcı bir
hastalık olduğunu, bulaşmanın genellikle
solunumda damlacık yoluyla gerçekleşti-
ğini belirtti. Doç. Dr. Kara, kızamık virü-
sünün havada bir süre canlı kaldığını,
okul, kreş gibi toplu yaşam alanlarındaki
çocukların risk altında olduğunu, son
dönemde kızamık vakalarıyla daha fazla
karşılaştıklarını anlatan Doç. Dr. Kara,
AÜ Hastanesi'nde son 10 günde 2 vaka
gördüklerini açıkladı. En önemli unsurla-
rın aşılama ve aşı reddi olduğunu belir-
ten Doç. Dr. Kara, “Bir taraftan da aşısız
yabancı çocukların ülkemize gelmesi çok
büyük sorun teşkil ediyor. Kızamık bizim

için çok ciddi bir hastalık. Çünkü yeterli
önlemleri almazsak ölümcül bir hastalık.
Zatürre, menenjit, otit (orta kulak ilti-
habı) gibi ciddi sorunlara sebep oluyor"
dedi.

Aşıya önyargı gelişti

Aşı reddinin koronavirüs enfeksiyonun-
dan sonra yaygınlaştığını belirten Doç.
Dr. Kara, “İnsanlar aşıya karşı biraz
daha önyargılı olmaya başladı. Bu moda
gibi gitgide yayılıyor. Bu çok tehlikeli. Aşı-
larımızı yaptırmamız gerekiyor. Özellikle
çocukluk çağı aşıları mutlaka yaptırıl-
malı. En belirgin belirti, gözde kızarıklık,
öksürük, burun akıntısı, sonrasında yay-
gın döküntü" diye konuştu.

Göçmen çocuklar riski artırdı

Eskiden kızamık vakalarını çok görme-
diklerini hatırlatan Doç. Dr. Kara, “Tür-
kiye'de kızamık için aşılama oranı yüzde
98. Bu çok yüksek bir orandı. Ama son
dönemde özellikle aşısız göçmen çocuk-
ların gelmesi önemli bir kaynak oluş-
turdu" dedi. Aşılamanın çok önemli
olduğunu belirten Doç. Dr. Kara, “Aile-
lere çocuklarına mutlaka çocukluk çağı
aşılarını yaptırmalarını öneriyorum. Kı-
zamık, diğer virüs enfeksiyonları hayatı
tehdit eden, ciddi komplikasyonlara
sebep olan bir hastalıktır. Kızamığı geçir-
dik, bitti, diye bir durum yok. Kızamık se-
neler sonra bile ciddi nörolojik
komplikasyonlara sebep olabilen bir du-
ruma sebep olur. Bu yüzden aşılarını
yaptırsınlar. Aşı hayat kurtarır" diye 
konuştu.  DHA



İstanbul Emniyet Müdür-
lüğü Kaçakçılık Suçlarıyla
Mücadele Şube Müdürlüğü

ekipleri, yaklaşık 1 ay önce kargo ile
kaçak sigara gönderildiği yönünde
ihbar aldı. İhbarı değerlendiren ekipler,
sigara paketlerinin taşındığı kargodaki
gönderici ve alıcıyı incelemeye aldı. Ya-
pılan çalışmalarda adreslere ve isim bil-
gilerine ulaşan ekipler, bu adres ve
kişileri takip ederek kaçak sigaranın
izini sürmeye başladı.

Ayrı adresler kullandılar

Yaklaşık 1 ay fiziki ve teknik
takip yapan ekipler, 2 şüpheli-
nin İstanbul’da yasadışı üretim
yaptığını belirledi. Çalışmalar
kapsamında şüphelilerin, sigara
üretimi için kullanılan bütün
malzemeleri kendilerinin üretti-
ğini veya yasadışı olarak temin
ettiğini, tüm bu üretim süre-
cinde herhangi bir vergi ödeme-
diklerini tespit etti. Şüphelilerin
yakalanmamak için üretim ye-
rini ve depo olarak kullandıkları
adresleri farklı ilçelerden tuttuk-
ları, olası bir baskın sırasında en

azından malzemelerinin bir kısmını
kurtarmayı planladıkları ortaya çıktı.

14 kişi yakalandı 

Ekipler çalışmalarını tamamladıktan
sonra salı günü şüphelilere yönelik
operasyon düzenledi. Şüphelilerin Ar-
navutköy’de üretim yaptığı adres ve
Pendik’te depo olarak kullandıkları 3
ayrı adrese baskın yapıldı. Baskınlarda
toplam 14 şüpheli yakalanarak gözal-

tına alındı. Şüphelilerden 2'si ise seyir
halinde iken araçları durdurularak ya-
kalandı.

Çok sayıda malzeme
ele geçirildi

Adreslerde yapılan aramalarda 24 mil-
yon dal dolu makaron, 21 milyon 660
bin 72 boş makaron, 850 bin gram kı-
yılmış tütün, 6 bin sökülmüş TADAB
bandrolü, 14 bin 598 metre uzunlu-

ğunda sigara kağıdı, 7 milyon 397
bin 400 sigara filtresi, 48 bin karton
koli, 75 kilo sıvı tutkal, 1 sanayi tipi
L şeklinde boş makaron dolum üni-
tesi, 1 sanayi tipi hava kompresörü,
1 sanayi tipi hava kurutma maki-
nesi, 1 sanayi tipi hava tankı ele ge-
çirildi. Ele geçirilen malzemelerin
piyasa değerinin 30 milyon lira ol-
duğu, üretim ve satış sırasında vergi
ödenmediği için şüphelilerin ka-
muyu 13 milyon lira zarara uğrat-
tığı öğrenildi.  Gözaltına alınan 14
şüpheliden 12’si ifadelerinin ardın-
dan serbest kalırken, 2 kişi ise adli-
yeye sevk edildi. Şüpheliler
çıkarıldıkları mahkemece adli kont-
rol şartıyla serbest kaldı. DHA

Olay, bugün saat 06.45 sıralarında
Esenyurt'taki Güzelyurt Mahallesi'nde
meydana geldi. Goncagül Ç. işe git-

mek üzere evinden çıkarken, boşanma aşama-
sında olduğu eşi Kazım Ç.'nin kendisini kapı
önünde beklediğini fark etti. Bu sırada Kazım
Ç. yanında getirdiği tabanca ile Goncagül Ç.'ye
11 el ateş etti. Silahı daha sonra kendi kafasına

dayayan Kazım Ç. intihar etti. İhbar üzerine
olay yerine gelen polis ve sağlık ekipleri sevk
edildi. Ağır yaralı olduğu belirlenen Goncagül
Ç. ilk müdahalesinin ardından hastaneye kaldı-
rıldı. Yaşamını yitirdiği belirlenen eşi Kazım
Ç.'nin cesedi ise otopsi yapılmak üzere savcılık
talimatıyla Adli Tıp Kurumu Morgu'na kaldı-
rıldı. Goncagül Ç.'nin hayati tehlikesinin sür-

düğü öğrenildi. Görgü tanığı bir kişi, "Sabah
silah sesi bağırmalar duyduk. Çocuklarımı yere
yatırdım ne olur ne olmaz diye. Silah sesi kesi-
lince dışarı çıktık. İkisi de yerde yatıyordu. Tanı-
mıyorum. Bizim binada oturuyormuş. 6 ay
olmuş taşınalı kadını tanımıyorum ben. Polis
arkadaşları ben aradım" diye konuştu. Olayla il-
gili inceleme devam ediyor. DHA
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Pusu kuruP eşini öldürdü!
Esenyurt'ta boşanma aşamasında olduğu eşini 11 kurşunla ağır yaralayan Kazım Ç. aynı silahla intihar etti

Silivri'de Alibey 
Mahallesi'nde
yaşayan Mehmet 
Ali Kaptan
apartmanı sakinleri,
33 yaşındaki 
Mustafa U.'dan
şikayetçi. 
Ailesine ait 
olduğu  öğrenilen
daireye anahtarı
olmasına rağmen
çatıdan giren
Mustafa U., 
kendisini gürültü
yaptığı için
uyaran apartman 
yöneticisini 
tornavidayla
yaraladı. Ardından
da, daireyi ateşe
verdi

33 yaşındaki Mustafa U.,
iddiaya göre Alibey Ma-
hallesi Zayit Kaynar So-

kak'taki Mehmet Ali Kaptan
apartmanında bulunan ailesine ait
daireye yan binanın çatısından atlaya-
rak girdi. Babasının bir süredir Fran-
sa'da yaşadığı öğrenilen Mustafa U.,
dairede gürültü yaptı. Genci uyarmak
için daireye gelen apartman yöneticisi
Ahmet Keskin, Mustafa U. tarafından
tornavidayla yaralandı. Yaşanan ar-
bede apartman sakinlerinin araya gir-
mesiyle sona erdi. Olay yerine gelen
sağlık ekipleri, yaralanan apartman
yöneticisi Ahmet Keskin'e ilk müdaha-
leyi olay yerinde yaptı. Apartman yö-
neticisi hastaneye kaldırıldı.  Bu sırada
Mustafa U., yaşadığı dairenin camla-
rını kırdıktan sonra evi ateşe verdi.
Çıkan yangına apartman sakinleri
müdahale etti. Olay yerine sevk edilen

itfaiye ekipleri yangını söndürdü.
Apartman yöneticisini tornavidayla
yaralayan ardından da arada sırada
uğradığı daireyi ateşe veren Mustafa
U., yan binanın çatısından atlayarak
kaçtı. 

Biz bununla 10 senedir 
uğraşıyoruz

Apartmanın karşısındaki binada otu-
ran Tolga Sobacı, "Bununla 10-12 se-
nedir uğraşıyoruz. Bu zamana kadar
ne bir Emniyette ne de Savcılıkta bu-
nunla ilgili sonuca ulaşamadık. Bu ki-
şinin insanların içinden tecrit
edilmesini istiyoruz. Apartmanda, ya-
ralama, belki fuhuş olayları oluyor, bu
iş kundaklamaya kadar ilerledi. Bu so-
runun acilen çözülmesi lazım bu ko-
nuda çok sıkıntı içerisindeyiz. Poliste
kayıtları var. Zaten aradığımızda
apartmanın ismini verdiğimizde direk

geliyorlar. Polis de bu konuda seçenek
sunmuyor ve birşey yapmıyorlar.
Hatta bizden daha kibar konuşuyorlar
bu şahsa karşı. Ayrıca biz yöneticimiz
Ahmet Beyle konuşmaya gittiğimizde
elinde tornavidayla kapıya çıktı ve
direk saldırdı. Saldırmasıyla birlikte
bende biber gazı vardı onu sıktım
diğer komşularımız geldi onlar da mü-
dahale etti ama yine kaçtı. Ve çatıdan
çatıya kaçıyor. Şahıs buradayken gö-
renler bile oluyor, ambulans 4 daki-
kada polis 24 dakikada geliyor."
şeklinde konuştu.Mahalle sakinlerin-
den Aykut Arslan ise, " Dört beş yıldır
burada oturuyoruz. Her gün bir olay
var. Eşimizi bırakıyoruz tereddütte ka-
lıyoruz. Gereken neyse onun yapılma-
sını istiyoruz.  Madde bağımlısı
uyuşturucu kullanıyor.Daireyi yakıyor.
İnsanlara huzursuzluk veriyor. İnsan-
lara saldırıyor " dedi.  DHA
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Apartman Yöneticisi Ahmet Keskin, "Farklı binanın
çatısından gelmiş ve girmiş evine. Uyarmaya gitti-
ğimde tornavidayla bana saldırdı.  Çok şükür fazla bir
şey olmadı, hafif yaralandım. Çok şükür durumum ve
sağlığım yerinde. Emniyete gittik burada yardımcı
olamadılar bana. Bizlere yardımcı olmalarını istiyo-
rum. Beni darp ettikten sonra ambulansla hastaneye
gittiğimde öğrendim. Evide yakmış ve oradan kaç-
mış. Aynı yerden çatı katından kaçmış. Yetkililer ilgi-
lensin lütfen.13 senedir burası bu şekilde adam her
hafta geliyor bir olay yapıyor, bu olaylar eskiyor bir

hafta sonra yine geliyor ve yine
aynı olaylar oluyor. Polis geliyor
kapıyı çalıyor hiçbirşey yapmadan
geri gidiyor. Bu olaylardan dolayı
dört aile yaşadıkları yerlerini terk
ettiler." diye konuştu. Mustafa
U.'nun 2022'de de ailesine ait dai-
reyi kundakladığı iddiasıyla gözal-
tına alındığı öğrenildi. Polis
yöneticiyi yaralayarak evi ateşe
veren şüpheliyi arıyor. 

4 aile evlerini terk etti

Kaçak sigara 
satanlar yakalandı
İstanbul'da, bazı kişilerin sattıkları kaçak sigaraları kargo ile gönderdiğini tespit
eden ekipler, kargo alıcısı ve göndericisini takibe aldı. Yaklaşık 1 ay süren
çalışmaların ardından yapılan operasyonda, 30 milyon lira değerinde malzemesi
ele geçirilirken, kamuyu 13 milyon lira zarara uğrattığı belirlenen 14 kişi yakalandı Tamirhanede

PATLAMA!
Esenler'de bir otomobil tamirhanesinde LPG
tankı değişim esnasında meydana gelen
patlamaya ilişkin yeni görüntü ortaya çıktı.
Bir çocuk 5 kişinin yaralandığı patlama bir
araç kamerasına saniye saniye yansıdı

Olay, dün saat 16.30 sıralarında Tur-
gutreis Mahallesi, Şehit Ali Karahan
Caddesinde meydana geldi. İddiaya

göre 4 katlı binanın girişinde bulunan S.K.'ya ait
otomobil tamirhanesinde LPG tankı değişimi sı-
rasında, patlama meydana geldi. İhbar üzerine
olay yerine çok sayıda itfaiye, polis ve sağlık ekip-
leri sevk edildi. Patlamada, 71 yaşındaki A.S.T., 31
yaşındaki M.M.T., 31 yaşındaki M.B., 47 yaşın-
daki Ş.D. ve çocuk olduğu öğrenilen Y.D. yara-
landı. Paniğe neden olan patlamanın yeni
görüntüleri ortaya çıktı. Bir araç kamerasına yan-
sıyan görüntülerde patlamayla birlikte iş yeri
önündekilerin kaçıştığı görülüyor. DHA

Dolandırıcılara
operasyon
Dolandırıcılara
operasyon
Dolandırıcılara
operasyon
Dolandırıcılara
operasyon
Dolandırıcılara
operasyon
Dolandırıcılara
operasyon
Dolandırıcılara
operasyon
Dolandırıcılara
operasyon
Dolandırıcılara
operasyon
İstanbul'da kurdukları
çağrı merkezinde iyi
düzeyde Almanca
konuşarak Avusturya, 
Almanya ve İsviçre’de
dolandırıcılık yapan 12
şüpheli gözaltına alındı

İstanbul Emniyeti Mali Suçlarla Müca-
dele Şube Müdürlüğü ekipleri, 2012-2023
yılları arasında Almanya, Avusturya ve İs-

viçre’de çok sayıda yaşlının Türkiye’deki kişiler tara-
fından dolandırıldığını belirledi. Ekipler,  şüphelilerin
tespit edilip yakalanması için çalışma başlattı. Yapı-
lan çalışmalarda şüphelilerin kentteki farklı ilçelerde
çağrı merkezleri kurarak Avusturya, Almanya ve İs-
viçre’de yaşayan yaşlı, algılama yeteneği zayıflamış
olan kişileri “X-LİTE" isimli uygulama üzerinden te-
lefonla aradıkları belirlendi. Bu kişilere kendilerini
cumhuriyet savcısı, polis, avukat, noter, İsviçre ban-
kası görevlisi olarak tanıtan şüpheliler, güven sağla-
dıktan sonra insanlara büyük ikramiye kazancı
vaadinde bulunuyordu. İkramiye için harç parası adı
altında mağdurlardan farklı meblağlarda para iste-
yen şüphelilerin toplamda 850 bin Euro haksız ka-
zanç elde ettikleri tespit edildi. Şüphelileri ve
kaldıkları adresleri belirleyen ekipler dün sabah İs-
tanbul merkezli Yozgat, Çorum, Sakarya ve İzmir’de
çok sayıda adrese eş zamanlı operasyon düzenledi.
Operasyonda 12 şüpheli gözaltına alındı. Şüphelile-
rin adreslerinde yapılan aramalarda çok sayıda dijital
materyal ve cep telefonu ele geçirildi.   DHA

Şehir magandası
gözaltına alındı
Üsküdar'da çarşaflı kadınları çay bahçesinden
kovduğu iddia edilen çalışan, Emniyetteki
işlemlerinin ardından adliyeye sevk edildi

ÜskÜdar’da Murat A. çalıştığı çay bah-
çesinde oturan çarşaflı kadınları kovduğu
iddiasıyla gözaltına alındı. Kuzguncuk'ta

dün akşam saatlerinde bir çay bahçesinde oturan
çarşaflı kadınlar, id-
diaya göre çay bahçesi
çalışanı Murat A. tara-
fından kovuldu. Murat
A.'nın çay bahçesinde
oturan kadınlara 'Kal-
kın buradan, gidin hadi'
dediği anları başka bir
müşteri cep telefonu
kamerasıyla kaydetti.
Görüntüler sosyal medyada paylaşıldı. Murat A.,
olayın ardından polis ekipleri tarafından 'Halkı kin ve
düşmanlığa tahrik ve aşağılama' suçundan gözaltına
alındı. Üsküdar İlçe Emniyet Müdürlüğü Güvenlik
Büro Amirliğindeki işlemleri tamamlanan Murat A.
adliyeye sevk edildi.  DHA

Tüyler ürperten
bir cinayet
Esenler'de bir binada çıkan yangına itfaiye
ekipleri müdahale ederken, dairede
bacakları ve ağzı bağlanmış yabancı
uyruklu bir kişinin cesedi bulundu

Olay, dün saat 21.00 sıralarında Kemer
Mahallesi 903 Sokak'ta bulunan 5 katlı bi-
nanın giriş katında meydana geldi. Binanın

giriş katında  yangın çıktı. İhbar üzerine olay yerine
polis ve itfaiye ekipleri sevk edildi. İtfaiye ekipleri yan-
gını kısa sürede söndürürken, dairede bir kişinin hare-
ketsiz yattığını tespit etti. İhbar üzerine olay yerine
gelen sağlık ekipleri, kişinin hayatını kaybettiğini belir-
ledi. Polis ekipleri, bu kişinin 42 yaşındaki Pakistan uy-
ruklu Muhammad Tahir Khan olduğunu ve ayakları ve
ağzının ayrı iplerle bağlanarak öldürüldüğünü  tespit
etti. Adrese gelen olay yeri inceleme ekipleri evde ince-
leme yaptı. Yangının Khan'a ait evrakların elektrikli ısı-
tıcının üzerine atılmasıyla meydana geldiği ileri
sürüldü. Khan'ın cenazesi Adli Tıp Kurumu'na sevk
edildi. Polisin olayla ilgili incelemesi sürüyor. 
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U krayna’da savaş 450 günü aşkın
bir süredir devam ediyor. Kabaca
900 kilometrelik savaş hattı bo-

yunca her iki tarafın tankları, topları, on
binlerce askeri karşı karşıya. Yaklaşık 15
aylık savaşın doğası böyle: Kökleri Sovyet
tarzı taktiklere dayanan her iki ordu da,
büyük ölçüde topçulara, tanklara ve piyade
birliklerine güveniyor. Ukrayna'nın doğusun-
daki Bahmut şehri için yapılan savaş şimdi-
lik esasen sona erdi.

* * * *
Savaşın en uzun ve muhtemelen en ölüm-

cül çatışması köpüklü şarap fabrikası ve tuz
madenleriyle ünlü Bahmut’ta yaşandı.

1916'da 300 gün süren ve Birinci Dünya
Savaşı'nın en kanlı savaşlarından biri olan
Verdun Muharebesi'ni hatırlattığı söyleniyor.
Topçu düelloları on ay sürdü, binlerce Rus
ve Ukraynalı yaralandı, öldü.  Kent hara-
beye dönmüştü.  Ruslar zafer ilan ettiğinde,
Ukrayna devlet başkanı Selenskiy de ‘Bah-
mut sadece kalbimizde‘ diyordu.

* * * *
Rusya'nın bundan sonra ne yapacağının

belirsiz olduğu söyleniyor. Bahmut'u batıya
doğru ilerlemek için bir sıçrama tahtası ola-
rak kullanacağı umuluyordu.  Bu hedeften
şimdilik vazgeçilmiş görünüyor. Rusya'nın
büyük olasılıkla savunma pozisyonuna geçe-
rek Ukrayna'nın muhtemel karşı saldırısına
hazırlandığı söyleniyor. Bazı askeri analist-
lerin Ukrayna'nın saldırısının odak noktası
olacağını tahmin ettiği güneyde, Rusya’nın
birincil ve ikincil siper hatları ve mayın tar-
laları hazırladığı biliniyor.

* * * *

Ukrayna'nın bir karşı saldırıda buluna-
cağı söyleniyor, bekleniyor. Bu bekleyişte
çok fazla beklenti var. Bu beklenti hem çok
yüksek hem de çok düşük. Çok yüksek,
çünkü savaş bundan sonra da devam ede-
cek. Ve çok düşük, çünkü saldırı bu savaşın
sonucunu ve onunla birlikte önümüzdeki yıl-
ların, muhtemelen on yılların jeopolitiğini
şekillendirecek. Çünkü Ukrayna'daki savaşın
pek çok şey olduğu, kesinlikle bölgesel bir
çatışma olmadığı görüldü.

* * * *
Savaşın gidişatı ile ilgili gerçek planları

çok az insan biliyor ve bu planlar değişebilir
de. Bir süre önce okuduğumuz Pentagon sı-

zıntılarına göre, Ukrayna,  savaşı kazanmak
için bir şans daha bulamayabilir. Saldırısı
başarısız/az başarılı olursa, mevcut duruma
dayalı bir çözüm için yaygara büyüyebilir.
Rusya’nın ise bu savaşa süresiz olarak
devam edebileceği çünkü bir yenilgiyi kaldı-
ramayacağı varsayılıyor.

* * * *
Rusya bu savaşı neredeyse varoluşsal ola-

rak gördüğüne dair açıklamalar yapıyor.
Rusya Devlet Başkanı Putin savaşının başın-
dan beri Batı'nın müdahalesini engellemek
için defalarca nükleer silah kullanmakla
tehdit etti. Uzmanlar sürekli şu soruyla uğ-
raşıyorlar. Aşıldığı takdirde nükleer silah
kullanımını tetikleyecek olan nükleer eşik ne
kadar yüksek? Bu eşik bilinmiyor.

* * * *
Askeri analistler, ABD ve Fransa’nın

aylardır Putin'in Ukrayna'ya nükleer silah-
larla saldırması durumunda neler olabile-
ceğini modellemeye çalıştığını söylüyorlar.

Bunun doğruluk payını bilmiyoruz, zaten
böyle bir askeri sırrı da hiçbir zaman da
öğrenemeyiz. Ama askeri uzmanların
çoğu, Rusya'nın nükleer silah kullanma ris-
kini düşük olarak sınıflandırıyor.

* * * *
İki tarafın Ukrayna‘da savaş alanla-

rında karşı karşıya gelmeye hazır olduk-
ları yazılıp çiziliyor. Ancak askeri
stratejistlere göre, savaşlar nadiren plan-
landığı gibi gider.  Ukrayna’da tam olarak
neler olup bittiğini anlamak zor. Bilgilerin
çoğu  sosyal medya hesaplarından geliyor,
güvenilmez ve bunlar doğaları gereği
büyük resmi sağlayamazlar. Dijital çağda
da 'savaşın sisi' hiçbir zaman tam anla-
mıyla dağılmıyor.  Çinli komutan, filozof
Sun Tzu diyor ki. ‘Savaş alanında uygula-
dığım taktikleri herkes görebilir, ancak
kimsenin göremediği stratejilerimdir.‘ Biz
de tarafların stratejilerini, yani zamanı
bekleyip göreceğiz.

Zamanı 
beklerken…

Hoş geldin 
bebek ziyareti

Tiyatroda telafi
imkanı olmaz!

Kartal Belediyesi’nin ilçede ikamet
eden vatandaşların yeni doğan
çocukları için başlattığı ‘Hoş Geldin
Bebek’ projesi devam ediyor. Kartal
Belediye Başkanı Gökhan Yüksel de
proje kapsamında yeni doğan bebek-
leri ve ailelerini evlerinde ziyaret ed-
erek ilk hediyelerini bizzat teslim etti

kartal Belediyesi Kadın ve Aile Hizmet-
leri Müdürlüğü tarafından gerçekleştirilen
‘Kartalımıza Hoş Geldin Bebek Hediye Pa-

keti’ projesi kapsamında, Kartal’da yaşayan 0-9 ay (9
ayı tamamlamamış) grubundaki bebeklerin aileleri ev-
lerinde ziyaret edilerek, içinde bebeklerin temel ihtiyaç-
larını karşılayacak bir hediye paketi kendilerine teslim
ediliyor. Proje sayesinde, yeni doğan bebeklerin temel
ihtiyaçları karşılanarak, ailelerin mutluluklarına ortak
olunuyor. İçerisinde; bebek kıyafetleri, emzik, biberon,
bebek battaniyesi, bebek temizleme pamuğu, diş kaşı-
yıcı, bebek bakım örtüsü, emzirme önlüğü, bebek
şapka, eldiven ve önlüğü, bebek paketinin konulacağı
çanta, tebrik kartı ile bebek bakım el kitabının olduğu
‘hoş geldin bebek’ çantası, Kartal Belediyesi’nin yeni
doğanlara ilk hediyesi oluyor.

Eve davet ettiler

Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel de Komşu
İletişim Merkezi ekipleri tarafından başvuru üzerine
yapılan dağıtımların sonuncusuna bizzat katılarak ai-
lelerin evlerine ziyarette bulundu ve yeni doğan bebek-
ler için hazırlanan ilk hediyeleri ailelere teslim ederek
mutluluklarını paylaştı. Belediye başkanını karşıla-
rında gören anne ve babalar Başkan Gökhan Yüksel’i
evlerine davet etti. Sohbet esnasında kendisin de kısa
bir süre önce baba olma mutluluğunu yaşadığını be-
lirtti. Oğlu dünyaya geldiğinde hediyeler içerisinde bu-
lunan Bebek Bakım El Kitabı’nı okuduğunu belirterek,
bilgilerin çok işlerine yaradığını söyledi. Ardından yeni
anne ve babalara hayırlı olsun dileklerini ileten Başkan
Yüksel, bebekler için sağlıklı ve mutlu bir ömür diledi.
HABER MERKEZİ

Usta oyuncu Zafer Algöz ve senarist-
yazar ve komedyen Can Yılmaz, Sefaköy
Kültür ve Sanat Merkezi'nde gerçekleştiri-

len stand-up tadında bir söyleşi ile Küçükçekmeceli-
lerle bir araya geldi. Eğlenceli anıları ve hoş
sohbetleriyle izleyenleri hem güldüren hem düşündü-
ren sanatçılar, samimi ve keyifli bir söyleşi gerçekleş-
tirdi. Söyleşiye Küçükçekmece Belediyesi Kültür ve
Sosyal İşler Müdürü Güney Özkılınç da katıldı. Usta
oyuncu Zafer Algöz, tiyatronun herkesin dahil olabile-

ceği bir sanat dalı olmadı-
ğını ifade ederek, “Sinema
veya dizi çekiminde tekrar
şansı var. Şu an bu salon-
daki herkes sinema da ya-
pabilir, dizide de
oynayabilir. Ancak tiyatroda
tekrar mümkün değil, olası
bir hatanın telafisi yok.
Normalde iki, üç ayda çeki-
lebilecek bir tiyatro oyunu-
nun metnini senaryo haline
getirdiğiniz de çekimi iki üç

ay sürüyor. Ama tiyatroda iki üç saatlik zaman dili-
minde kesintisiz oyunu oynamanız gerekiyor. Dolayı-
sıyla tiyatro herkesin yapabileceği bir sanat değil’’ diye
konuştu. Senarist Can Yılmaz da katılımcılardan
gelen soruları yanıtlayarak, izleyenleri Zafer Algöz ile
birlikte sahneledikleri “ Burda Olan Burda Kalır”
isimli gösterilerine davet etti. HABER MERKEZİ

Halit Çelİkbudak
damgaweb@gmail.com

hcelikbudak@gmail.com

Kadıköy Caddebostan’da bulunan,
Küçük Dolmabahçe ve Saray Yav-

rusu isimleriyle de bilinen Ragıp
Paşa Köşkü (Perili Köşk) çürü-

meye terk edildi. Bir dönem Vehbi
Koç ve Abidin Dino’nun da yaşa-

dığı köşk geçtiğimiz yıl 450 milyon
liraya İş Bankası alsa da kaderi

değişmedi. Caddebostan Mahalle
Muhtarı Nihal Cengiz, “Köşkü İş

Bankası alınca sevinmiştik. Ancak
aradan geçen bunca zamana rağ-

men kimse uğramadı. Ne yapa-
caklar bilmiyoruz” diye konuştu

C addebostan sahilinde
bulunan Ragıp Paşa
Köşkü, Anadolu 25.

İcra Hukuk Mahkemesince
belirlenen 449 milyon 363
bin 491 lira 71 kuruştan sa-
tışa çıkmıştı. 2 Eylül 2022 ta-
rihinde Anadolu Adliyesi 1

No'lu Mezat Salonu'nda açık artırma
usulüyle gerçekleştirilen ihaleye sadece İş
Bankası katıldı. Köşk için 449 milyon 363
bin 500 lira teklif veren İş Bankası, başka
bir alıcı bulunmaması üzerine köşkün sa-
hibi oldu. Aradan 9 ay gibi bir süre geç-
mesine rağmen İş Bankası’nın köşkteki
restorasyonu ne zaman başlatacağına
dair bir bilgi paylaşılmadı. Köşkün etra-
fında da herhangi bir önlem alınmaması
üzerine Caddebostan Mahalle Muhtarı
Nihal Cengiz harekete geçti.

Çürümeye terk edildi

Caddebostan Mahalle Muhtarı Nihal
Cengiz, köşkün satışından sonra da ka-
derinin bir türlü değişmediğini söyledi.
En azından dışarıdan birinin köşke her-
hangi bir zarar vermemesinin önüne geç-
mek için çalışmalar yürüttüklerini

belirterek, “Ragıp Paşa Köşkü Kadı-
köy’ün simge yapılarından biridir. Yıllar-
dır miras kavgalarından dolayı çürümeye
terk edildi. Yandı yanacak diye hep korku
içerisinde bekledik. Özellikle o bölgede 24
saat yaşam var. Bir sürü insan o bölgede
sabahlıyor. Dolayısıyla köşk güven içeri-
sinde değil. Her an yanma tehlikesi var.
Uyuşturucu kullananlar da cabası” dedi. 

Kaderi değişmedi

Köşkün İş Bankası'na satılmasına sevin-
diklerini dile getiren Cengiz, “Ancak ara-
dan bu kadar zaman geçti ama köşkün
kaderinde bir değişiklik olmadı. Ne yapa-
caklarına dair bir açıklama yapmadılar.
Her geçen gün çürüyor. Dolayısıyla bizler
de köşkün yanmaması için toplantılar ya-
pıyoruz. Önceki gün Kadıköy Kayma-
kamlığı’nın ev sahipliğinde bir toplantı
yaptık. Burada bir takım güvenlik önlem-
leri alınması konusunda bilgilendirme ko-
nuşması yaptım. Havaların ısınmasıyla
birlikte Caddebostan Sahilinde adeta
iğne atsanız yere düşmez. Umarım İş
Bankası her an yanma tehlikesi olan bu
tarihi köşkün restorasyonu için harekete
geçer” diye konuştu. 

ERCAN 
ÖZTÜRK

ÖZEL HABER

Söylentilere göre yalnızca ilkbahar ve
sonbaharda kullanılan köşkün görkemli
günleri, 1908'de Ragıp Sarıca Paşa'nın
Meşrutiyet'in ardından Rodos'a sürül-
mesiyle yarıda kesildi. Ragıp Paşa'nın
çocukları mirasına sahip çıkmadığı için
köşk defalarca el değiştirdi. Paşanın
ölümünden sonra konak önce avukat
İbrahim Ali Bey'e, daha sonra Sait Çift-
çi'ye satıldı. Bir süre yat kulübü, bir
süre de askeri nekahathane olarak kul-
lanılsa da Çiftçi Ailesi’nin mülkiyetinde
tamamen bakımsız halde, insanların
perili olduğunu düşündüğü bir yapı ha-
line geldi. Bu nedenle Perili Köşk ola-
rak anılmaya balandı. Bir dönem kat
kat kiralanan köşkte Vehbi Koç ve
Abidin Dino gibi isimler de ikamet 
etti. Bakımsız köşkte yıllardır 
kimse kimse yaşamıyor.

KOÇ VE DİNO
KÖŞKTE OTURDU

Festival başladı
Beylikdüzü

Belediyesi’nin
sanatseverleri bir
araya getireceği
Kültürsem Tiya-

tro Festivali
başladı. 24 Mayıs
– 4 Haziran tar-

ihleri arasında
gerçekleşecek

festivalde,
Kültürsem’den
tiyatro eğitimi

alan öğrencilerin
hazırladığı 11

farklı oyun 
ücretsiz olarak
sahnelenecek

Beylikdüzü Belediyesi’nin sanatseverleri bir
araya getireceği Kültürsem Tiyatro Festivali
başladı. Belediye bünyesindeki Kültürsem’den

eğitim alan öğrencilerin bir dönem boyunca hazırlandığı
oyunların sahneleneceği festivalin ilk gününde, “Bir
Sheakespeare Rüyası” isimli oyun izleyenlerin beğenisine
sunuldu. 24 Mayıs – 4 Haziran tarihleri arasında gerçek-
leşecek festivalde her gün farklı bir oyun ücretsiz olarak,
Beylikdüzü Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi (BAKSM)
Beylikdüzü Sahnesi’nde izleyicisiyle buluşacak. 

11 oyun sahnelenecek

25 Mayıs Perşembe, “Deli Bayramı” isimli oyun sahne-
lendi. Bugün, “Çarşamba Pazarı -2”, 27 Mayıs Cumar-
tesi “Bana Bir Şeyhler Oluyor”, 29 Mayıs Pazartesi
“Curcuna Cuma”, 30 Mayıs Salı “Kadınlık Bizde Kal-
sın”, 31 Mayıs Çarşamba “Bir Mahalle ki”, 1 Haziran
Perşembe “Aslında Hepimiz Deliyiz”, 3 Haziran Cu-
martesi 15.00’da “Sevgili Doktor” 20.30’da “Düdük-
lüde Kıymalı Bamya”, 4 Haziran Pazar günü ise 
“Yaşar Ne Yaşar Ne Yaşamaz” isimli oyunlar sahnele-
necek. Tiyatro oyunlarını izlemek isteyen vatandaşlar,
ücretsiz biletlerini BAKSM gişesinden temin 
edebilecek.  HABER MERKEZİ

PERILI KOSK 
CURUYOR!
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Haşa min haşa…
Benim bir oyum var, en iyisi diyemem.
Senin oyunun, vereceğin reyin ta yedi

ceddini de diyemem.
Sizin Reis öyle böyle, bizim Kemal şöyle

böyle de diyemem…
Bizim partide hiç şeytan yok, sizinkilerin

alayı şeytan da diyemem…
Fıskıyeciler, kıl olma çabasındakiler, oy 

vermeyene yardım yok, kahrolsun ötekiler de
diyemem…

Ben, bu seçimlerde, taraf olmak adına hiç-
bir şey diyemem ve bu halim bile linçten öte-
sine sebeptir…

Gustave Le Bon, 1895’te uyarıyor bizi: Ge-
lenekselleşmiş toplumun oluşması gerektiğini
söylüyor. Aksi durumda, çatışmacı toplumla-
rın, kendi içlerinde çatışacaklarını, iç savaşlar
benzeri tutumların oluşacağını ve çatışmacı li-
derlerin, insanlığa yıkıcı etkiler göstereceğini
söylüyor…

Le Bon, bunları 1895 yılında söylüyor.
Henüz, Birinci Dünya Paylaşım Savaşı olma-
dan, 2. Dünya Savaşı akılda hayalde yokken.
Hitler yok, Mussolini yok, Churchill yok…

Savaşların geleneksel olanarı, kılıçla okla
başladı, mızrakla mancınıkla sürdü, topla tü-
fekle gelişti, şimdiler de kimyasal, nükleer, bi-
yolojik ve siber saldırılarla, hem can alıyor,
hem ekonomik sabotajlarla, insanları evinde
vuruyor, aileleri parçalıyor.

Bizim siyasiler ne yapıyor?
Hepimizin bildiklerini yapıyorlar…
Ötekisi hain, ötekisi terörist, ötekisi hırsız,

ötekisi sapık, ötekisi namussuz, ötekisi edepsiz,
ötekisi narkoterörist, ötekisi küresel spekülatör,
ötekisi Allahlı – berikisi Allahsız, şunlar öyle,
bunlar da öyle..Bu mudur, halkın reva olacağı
siyasi terbiye?

Milletimize karşı siyasilerin gösterdikleri ta-
vırları, bir siyasal yandaş olmadan konuşabile-
cek, benden başka kaç kişi var, gerçekten
merak ediyorum..

Cümlelerimi, cımbızla alma, onun bunun ço-
cuğu, gel beyninle karşıma, de ki “Haklıyız” ve
oturup konuşalım..

Konuşmak yok.. “Biz şunları yaptık, onlar
ne yapıyor baksana” cümlesi, belki bir parça
hakikatir, belki bir parça gerçeklik, emek, mü-
cadeledir ama özünde, ötekisini yok sayan,
kendisini de yokluğa mahkum etmektedir, 
haberi yok…

Necip Fazıl veya Nazım Hikmet… İki dev,
iki abide isim…

Okumayanlar, kitapsızlar, karanlıkta, aydın
taklidi yapan ezberciler için, Necip “Sağcı” ve
Nazım “Solcu” bilinir..

Öyle değil Gülüm…
Necip atesit, Necip Allahsız, Necip alkolik,

Necip kumarbaz, Necip göğüs kılları ve fiziği
ile şımarık, nobran, narsist bir 20. yüzyıl 
taklitçisi idi…

Tövbe ettim, dedi, döndü sağa gitti. 
Kimilerinin güçlü iddiasına göre, 1969’da,
CMKP’nin MHP’ye dönüştüğü kurultayda, At-
sızlara karşı, Alpaslan Türkeş’in okuduğu bil-
diri – beyannameyi, Necip Fazıl kaleme aldı..

En soldan, en Allahsız ücralardan, en tasav-
vufi kuytulara dönüşen bir Necip Fazıl…

Nazım, Sakallı Celal’e göre; cebinde ta-
banca ile Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü öl-
dürmek istiyordu, iddiası, bir iddiadan öteye
gitmedi, çünkü Nazım, devrimleri yetersiz,
yavaş, yeterince sol, yeterince proleter, yete-
rince milli olmadığı için eleştiren, derin zeka
ama sığ bir yoruma sahipti, gençliğinde..

Sonra ne oldu?
Tutcu bir yurtseverlikten, evrensel – 

enternasyonel devrimciliğe terfi etti..
Uğur Mumcu’nun, her iki isim için tespiti:

İkisi de söylemlerinde tekti, yeniydi ve her yeni
– tek olan gibi savunanları da karşı çıkanları
da çoktu…

Bugünkü durum ne?

En soldan en sağa koşan İsmet Özel’in fikir-
leri, evrensele uyum noktasında, mili duruş
ama konuşan tartışan yok, çünkü konuşmak
tartışmak bilgi istiyor, medeni cesaret, sabır,
hoşgörü, psikolojik manevi güç istiyor..

En sağ politikacılarla 80’leri, 90’ları yaşa-
mış Cengiz Çandar, Yeşil Sol’dan siyasete giri-
yor. Kimse de demiyor ki; Cengiz Beyin amacı,

bu saatten sonra, balık tutsun,
Bodrum’da güneşlensin, lakin bu siyasete, 
istese kırk sene boyunca girebilecek iken,
neden şimdi?

TİP, istediği kadar oy alamamış olabilir,
ancak bir TİP gerçeğimiz var artık, çok eleşti-
rilecek ve ama olması gerektiğine inandığım.
İsmi Türkiye İşçi Partisi, toplantılarında, gös-
terilerinde tek bir tane bile Türk Bayrağı yok
ise bağıralım, eleştirelim, kınayalım ama haka-
retsiz, ama küfürsüz, ama şiddetsiz…

“PKK’ yandaşı HDP ile işbirliği yapan
CHP.”  Bu cümle, Cumhurcuların virdi oldu,
her daim. Bununla vuracaklardı Kemal Abinin
seçim porgramını, vurdular da…

Bugün KRT’de e-yayın  yönetmeni olan ar-
kadaşım desin ki, “Abi, sen bizi uyarmamıştın”
Tam tersine uyardım…

Seçimlerde, kim kiminle isterse ortak olabi-
lir. Dün “AK Parti – HDP ile ortak olurken
sorun yoktu, şimdi mi olacak ey Ahali” 
deseydiler…Diyemediler…

HÜDA-PAR ile dengeye oynayalım dediler.
Ben gittim gördüm, aralarında üç dört gün
yattım, kalktım, evlerine misafir oldum, ek-
meklerini yedim, çaylarını içtim. Mustazaflar
(HÜDA-PAR seçmen ve sempatizan kitleleri)
dünün Hizbullahı değil be kardeşim..

Anayasa Mahkemesi, HDP’nin seçim yardı-
mını iade ediyor, AK Parti görüşüyor “Demok-
rasi adına” ama CHP görüşünce “Ne görüştün
söyle” baskısı..

Yollar, barajlar, köprüler, doğalgazlar, petrol
yatakları. Sevinmeyen külli kafir..

Lakin, dönün bakın, Bu fakir bu petrolü, 30
senedir yazıyorum, “gülüp geçiyorlardı” ama
Tayyip Reis şimdi bunları müjde olarak verince
“Ulaa Ulaaaaa. Demiştim var diye. Demiştim
şuraları kazın delin” diye...

Ne diyorum?
Şunu diyorum: Memleket için yapılan her iş,

başımızın tacı ama mesele işlerle bitmiyor. Ra-
hatsız olduklarımız var. Mülakat kaldırılacak
diyorsunuz, 20 senedir ekmeksiz, işsiz, onursuz
bırakılan yüzbinler, milyonlar ne diyecek?

FETÖ'cü malumlar, 11 senesi yasal olarak
kesinleşmiş, muhtemelen görünen izlenim, 20
yıl, 30 yıl boyunca tüm sınavlarda, hatta,
1986’dan bu yana, tüm sınavlarda, az veya
çok, ama mutlaka FETÖ gölgesi var.

Ben. Hikmet Oğlu Asker Avşar. Yüksek ba-
şarı puanıyla, Fen Lisesi kazanmış, Meslek Li-
sesi İstanbul ikincisi olmuş, Asker Lise Giriş
Sınavlarında, Kuleli Askeri Lisesine, 476
kabul arasında, 23. sırada girmiş, ama okula
girmeden yapılan askeri kampa dahil edilmiş
gibi yapılıp, yerime yedeklerden birini aldılar!

Güvenlik sorunum varmış, dediler..
Terörist miyim bre?
Devletin kayıtlarında var, askerliğimi yapar-

ken, ne görevler yaptığım. Ben unuttum ama
devlet unutmaz. Bu kadar güvendiğiniz adamı,
askerli liseye niçin almadınız? Çünkü…

FETÖ'cüler orada da vardı.
Aynı FETÖ'cüler şimdi, Meral Mommy

ile Kemal Abiyle birlitkeymiş. Güldürmeyin 
lütfen…

Bugün bu ülkede, kime kan kusuyorsanız,
aynaya bakın..

Bugün bu ülkee, her önüne gelene hain,
hırsız, terörist diyenler, aynaya baksın..

Hepinizin payı var, hepinizin suçu 
günahı var..

Ama psikoloji bilimi, böyle “suçlayarak”
çalışmaz…

Bilimler dünyası, Akademedi, Akademedya,
Nöro Afektif Bilimler der ki: Normali bul…

Şimdi hepimizin sorması gereken şu 
olabilir mi?

Normal hangisi? Normal nerede? 
Normal nasıl? Normal için ne yapmalıyz?

Taraf olmayı bırakın, taraftar olmayı hepten
bırakın..

Normal nerede? Normali bulalım hep 
beraber…

Normalde buluşmak dileğiyle, 28 Mayıs ak-
şamı, 20.20’de muhtemelen ya büyük çatışma-
lara dönüşeceğiz veya hayat kaldığı yerden,
ama mevcutlarla ama değişimle devam 
edecek…

Sağlıkla ve huzurla kalın…

Seçmen mi cahil
siyasiler mi gafil? Asker AvşAr

TAM BAĞIMSIZ

askeravsar@hotmail.com

BOZUK DUZENI 
YIKACAGIZ!

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, ulaşım sektörünün paydaşlarıyla, Yenikapı’da bir
araya geldi. Gelir paylaşımında adalet olmadığını dile getiren İmamoğlu, “Sorunun
adı bozuk düzendir. Biz, o bozuk düzeni yıkıp geçeceğiz ve ortadan kaldıracağız.
Memlekette hep birlikte adaleti hissedeceğiz. Bu memleketin en önemli unsuru ada-
lettir; unutmayın. Esnafa adalet, vatandaşa adalet, çocuğu adalet, gence adalet” dedi

İ stanbul Büyükşehir Belediye (İBB)
Başkanı ve Millet İttifakı’nın Cum-
hurbaşkanı Yardımcısı adayı Ekrem

İmamoğlu, Yenikapı’daki Dr. Mimar
Kadir Topbaş Gösteri ve Sanat Merke-
zi’nde, “Ulaşım Esnafı Buluşması” gerçek-
leştirdi. Esnaf buluşmasında
İmamoğlu’na, İYİ Parti İstanbul İl Baş-
kanı Coşkun Yıldırım ile milletvekilleri Bü-
lent Kaya ve Mesih Yılmaz eşlik etti.
Buluşmada konuşan İmamoğlu, “4 yıldır
İstanbullulara hizmet etmek için, gerçek-
ten tüm gücümle çalıştığımı bilmenizi isti-
yorum. Bilin ki, çoğunuzdan sizin işinizi
daha iyi anlayan, daha iyi hisseden ve der-
dinizi dert edinen bir Belediye Başkanınız
var. Bu yola çıktığımız ilk günden itibaren,
iktidarın asıl sahiplerinin milletimiz ol-
duğu, milletimizin sesine kulak vermek ge-
rektiği ve sizlerin hizmetkarı olmanın bu
işin şartı olduğunu bilerek yola çıktık. Ek-
siğimiz, gediğimiz elbette olmuştur. İnsa-
nız, başka türlüsünün konuşmak olmaz.
Ama o eksiği, gediği kapatmak için de her
zaman çaba sarf ederiz. Eksiğinin farkında
olup da kapatmak için kılını kıpırdatmı-
yorsa, o insanlardan korkarım. Hele hele
bir kamu hizmetindeyse, ondan şüphe
duyar, derin endişe ederim. Düzenini, ra-
hatını bozmak istemeyenler korkar. Ben
her zaman, daha fazla nasıl hizmet edebi-
lirim, diye yola çıktım ve öyle devam edi-
yorum” dedi. 

Güvenoyu alamadılar

14 Mayıs seçimlerini değerlendiren İma-
moğlu, “21 yıllık bir siyasi iktidar, milletten
güven oyu alamamıştır. Meclisin şekli be-
lirlenmiştir. Mecliste kararını halkımız ver-
miştir. Ama hükümetin devamına onay
vermemiştir. Bu durumun sebepleri as-
lında hepimiz biliyoruz. Başta ekonominin
ne kadar önemli olduğunun altını çizmek
gerekir. Ekonomi, ne yazık ki alaşağı ol-
muştur. Cebimizdeki para pul olmuştur.
Memleketimizin geleceği olan gençleri
ümitsizdir. Ve ne acıdır ki ülkeyi terk etme
hayali kurmaktadırlar. Vatandaş mutsuz
olduğu gibi, vatandaşa hizmet eden birçok
sektör de umutsuzdur. Sizlerin kaygılarını,
sorunlarını doğru dürüst dinleyen yok,
bakmayın. Yine o sorunlarınızı, her zaman
yakinen dinleyen, biziz bunu bilin ve bu
sorunları onlar bildikleri halde çözüm üre-
tenler de ortada yok. Çözüm konusunda
en radikal adımları da biz attık. Ama her
zaman söyledik; biz böyle duramayız, biz
onlar gibi de davranamayız. Milletin her

ferdinin bir derdi varsa, orada hiçbir şey
yapmadan, çözüm üretmeden duramayız.
Bizim ahlakımız, buna izin vermez. Çünkü
bulunduğumuz makamlar, bu sorunlara
çözüm üretmek için var” diye konuştu. 

Biz dersek yaparız

İstanbul'un ulaşım sektöründe kangren
haline gelmiş sorunlara çözüm üretecekle-
rini belirten İmamoğlu, “Kangren olmuş
sorunlarınızın her birisine tek tek çalıştık.
‘Nasıl çözebiliriz’ diye düşündük. Önce-
likle; toplu taşıma esnafının, toplu ulaşım
esnafının alacağı araçlardaki ÖTV indiri-
minin yasal düzenlemesini hemen yaparak
hem kalıcı hem de sürekli hale getireceğiz.
Bunu niye yapacağız? Bazı siyasilerin her
seçim döneminde ısıtıp ısıtıp, sadece oy
avcılığı için önünüze getirdikleri, hatta bir
baskı aracı olarak kullandıkları ÖTV me-
selesini kökten çözüp, gündeminizden çı-
karacağız. Hiç kimse, bu konuyu bir seçim
rüşveti olarak, baskı aracı olarak kullana-
mayacak. İşte hem vatandaşı hem de va-
tandaşın yararına çalışan sizleri düşünen,
gerçek anlamda hizmet budur. Çünkü biz-
ler, toplu taşımayı tamamen bir kamu hiz-
meti olarak gördük. Belediyeler olarak
bizler, toplu taşıma sektöründeki sizleri,
bizim ekibimizin dışında asla tutmadık. Bu
bakış açımız nedeniyle, taksi dahil, tüm
kent içi toplu taşıma araçlarında kullanılan
akaryakıttaki vergiyi, milletin bir kısım in-
sanının yatlarında olduğu gibi, yüzde 1’e
indireceğiz. Biz dersek, yaparız; onu söyle-
yeyim. Böylece bu vergi indirimiyle, İstan-
bullu esnafımızı yıllık yaklaşık 10 milyar

lira, Türkiye genelinde ise 60 milyar lira
ekstra bir yükten kurtarmış olacağız”
açıklamasını yaptı. 

Hiç endişeniz olmasın

Gelir paylaşımında adaletten bahseden
İmamoğlu, “Cumhurbaşkanı adayımızın
birçok konuda, özellikle çiftçilerle ilgili
ifade ettiği gibi; bir avuç zenginin yatına
verilen imkânı, bu milletin ailesine emanet
ettiği, çoluğunu çocuğunu emanet ettiği
çalışkan, çilekeş esnafından esirgeniyorsa,
orada çok önemli bir sorun var demektir.
O sorunun adı nedir biliyor musunuz?
Bozuk düzen. Biz, o bozuk düzeni yıkıp
geçeceğiz ve ortadan kaldıracağız. Mem-
lekette hep birlikte adaleti hissedeceğiz.
Bu memleketin en önemli unsuru adalet-
tir; unutmayın. Esnafa adalet, vatandaşa
adalet, çocuğu adalet, gence adalet.
Ekrem İmamoğlu'na da adalet. Burada
peşinen söyleyeyim; yarın öbür gün,
hesap verenlere de adalet lazım olacak.
Onlar için de adalet diliyoruz. Ben şimdi,
‘Taksi ve tüm kent içi toplu araçlarında
kullanılan akaryakıttaki vergiyi yüzde 1’e
indireceğiz’ dedim ya; birilerinin ne diye-
ceğini şimdiden duyuyorum. Hemen
yarın bir şekilde çıkıp diyebilir, beni çok
takip ediyor, başından beri söylüyorum,
‘Beni çok seviyor’; hemen ne diyecek bili-
yor musunuz? ‘Kimin parasını kime veri-
yorsun’ diyecekler. Vallahi de billahi de
milletin parasını, millete veriyorum karde-
şim. ‘Yapamazsınız’ diyecekler. Öyle bir
yaparız ki; bal gibi yaparız. Hiç endişe-
niz olmasın” diye konuştu. 

HABER MERKEZİ

SGK PRİM CEZALARINI AFFEDECEĞİZ
“29 Mayıs'ta iş başına geldiğimizde; işe girmek is-
teyen ya da ihtiyacı olup, bu mesleği sürdürmek is-
teyenlere buradan söz veriyoruz. Kullanma alt sınırı
olan 22’ yi, 20’ye indireceğiz. Üst yaş sınırı olan 65’i
de 69’a çıkaracağız” vaatlerinde bulunan İma-
moğlu, “Özellikle 20 yaşa indirdiğimiz yeni meslek
sahibi olacak olan gençlerimizi, bu sektöre özenle,
titizlikle hazırlayacağız. Onları bu sektöre eğitimli
bir şekilde kazandırmanın meslek okullarını da biz
açacağız. Yasal altyapıya dayanmayan, her ildeki
farklı düzenlemelere de son vereceğiz. Karayolları
taşıma yönetmeliğindeki, ticari araçta yaş sınırını
20 ve 69 olarak yeniden düzenleyeceğiz. Her şe-
hirde de aynı kuralı uygulayacağız. Memleketteki
arkadaşlarınızı arayıp, söyleyin bunu. Yanlış uygula-
maları düzelteceğiz. Şoför esnafın sırtına yük oldu-
ğunu bildiğimiz SGK prim cezalarını, bir kereye
mahsus üzere, affedeceğiz. Şoförlerimizin SGK ka-

yıtları, onlarla ilgili yedikleri cezalara ilişkin, yasal
düzenleme yapacağız. Bu yasal düzenlemeyle bir-
likte, sürücülerin ceza yemesine müsaade etmeye-
ceğiz. Özel halk otobüslerimizin kazanılmış
haklarını, taksi ve minibüslerde olduğu gibi, kanuni
olarak koruyacak karar alacağız. Millet İttifakı'nın
iktidarında, ücretsiz taşımacılıklar için merkezi yö-
netim tarafından ödenen bedeli, en az asgari ücret
seviyesine çıkararak, her 6 ayda bir güncelleyece-
ğiz. Esnafımız için verilen kefalet kredisini, 0 araç
yerine, otobüsler için 0-5, diğer araçlar için 0-2 yaşa
çıkartacağız. Araç alımında 1 buçuk milyon olan
kredi bedelini, 10 yıl vadeli, 2 buçuk milyona çıkar-
tacağız. Borçların, esnafımızın belini büktüğünü bi-
liyoruz. Bunun için, ulaşım esnafının kamuya olan
tüm birikmiş borç ve cezaları için faizinin affı ve
anapara için yapılandırmayı çıkartacağız ve esnafı-
mızın bu yükünü hafifleteceğiz” ifadelerini kullandı. 

Çevre,Şehircilik
ve İklim Değişikliği
Bakanı Murat

Kurum, Ataşehir’deki Prestij
Caddesi’ndeki esnafı ziyaret
etti. İlginin yoğun olduğu ziya-
rette vatandaşların taleplerini
dinleyen Kurum, onlarla hatıra
fotoğrafı çektirdi, çocuklara
oyuncak dağıttı. Ardından
Bakan Murat Kurum, Ataşehir
Zübeyde Hanım Hizmet İçi
Eğitim Merkezi’nde Kars, Ar-
dahan ve Iğdırlılarla bir araya
geldi. Burada konuşan Kurum,
“Aşıklık geleneği; bozkırdan
başlayan kurduğumuz şehir-
lerde devam eden, tüm cihana
adalet götüren medeniyetimi-
zin bizlere armağanıdır. Sa-
zıyla, sözüyle, hikayesiyle

tarihimizin çok önemli bir un-
suru, kültürümüzün eşsiz ve
değişmez bir ürünüdür. Bu ge-
leneğin tarihine inmeye kalk-
sak, yüzlerce yıl geçmişe
gideriz" diye konuştu. 

Her zaman hazırız

“Tüm zor günlerde bizimleydi-
niz. 14 Mayıs’ta bizim yanı-
mızdaydınız. İnşallah 28
Mayıs’ta da yanımızda olacak-
sınız” diyen Kurum, “Hep bir-
likte güçlü, büyük Türkiye’nin,
Türkiye Yüzyılı’nın türküsünü
söyleyeceğiz. Hamdolsun; ül-
kemiz açısından çok büyük bir
eşiği, 14 Mayıs seçimlerini
büyük bir farkla, açık ara önde
tamamladık. Aziz milletimiz;
27 milyonu aşkın oyla Mec-

lis’te çoğunluğu bizlere, Cum-
hur İttifakı’mıza verirken, kıl
payı bir oranla ikinci turu işaret
etti. Yatırımlarımız, eserlerimiz,
dev hizmetlerimiz için aziz mil-
letimizden kapı kapı dolaşıp
destek isteyeceğiz, 28 Mayıs’ta
zaferimizi ilan edinceye kadar
çalışmalarımıza kararlılıkla
devam edeceğiz" ifadelerini
kullandı. DHAŞair, roman ve oyun yazarı

Necip Fazıl Kısakürek vefatının
40.yılında Eyüpsultan Mezarlı-

ğı'ndaki kabri başında düzenlenen törenle
anıldı. Eyüpsultan Mezarlığı'nda gerçekleş-
tirilen törene, İstanbul Valisi Ali Yerlikaya,
Eyüpsultan Belediye Başkanı Deniz Köken
ve İstanbul Müftüsü Safi Arpaguş katıldı.
Eyüpsultan ve Esenler ilçesinde bulunan
lise ve ilkokul öğrencileri de törende hazır
bulundu. Anma töreni Kuran-ı Kerim tila-
veti ve dua okunmasıyla sona erdi. DHA

Milletin kararı baş göz üstüne!
Ataşehir’de Kars, Iğdır ve Ardahanlı vatandaşlarla buluşan Çevre Bakanı Murat Kurum, “14
Mayıs seçimlerini büyük bir farkla, açık ara önde tamamladık. Aziz milletimiz, kıl payı bir
oranla ikinci turu işaret etti. Tabi milletimizin kararı, milletimizin takdiri başımızın üstündedir.
28 Mayıs’ta zaferimizi ilan edinceye kadar çalışmalarımıza devam edeceğiz" dedi

Şairlerin sultanı unutulmadı



T arım ve Orman Bakanı Vahit Kirişci,
Dulkadiroğlu ilçesi Peynirdere Ma-
hallesi'ne gitti. Kirrişçi'ye Tarım ve

Orman Bakan Yardımcısı Nihat Pakdil,
Kahramanmaraş Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Hayrettin Güngör ve Tarım ve Orman
İl Müdürü Ramazan Bilir eşlik etti. Bir buğ-
day tarlasında gazetecilere açıklama yapan
Kirişçi, bu yıl buğday için yüzde 5'lik artışla
yaklaşık 21 milyon ton rekolte beklendiğini
söyledi. Normalde ekim ve şubat ayları ara-
sında yeterli yağış aldıklarını, ancak yılın
kurak geçtiğini ifade eden Kirişci, "Şubat ayı
sonrası özellikle mart, nisan ve mayıs
ayında yağışta bir atış oldu. Bilhassa nisan
ve mayıs aylarında son 63 yılın, bazı bölge-
ler için söylüyorum, en yüksek yağış ortala-
maları bir önceki yıla göre de yüksek yağış
otalamalarına erişti. Kurak geçen dönemin
telafisi adına bu yağışlar inşallah berekete,
verim artışına ve o aradaki kaybın telafisine
de imkan sağlayacak durumda. Şunu baş-
tan belirtmekte yarar var; bu yıl rekoltenin
yüksek olmasını bekliyoruz. Yaklaşık 21
milyon ton gibi yüzde 5'lik bir atışla 21 mil-
yon ton gibi bir rekolte bekliyoruz buğday
için. Şunu da ifade etmekte yarar görüyo-
rum; bu 21 milyon tonluk buğday, Türki-
ye'nin ihtiyacının karşılanması noktasında
gerçekten yeterli durumda. Bu manada da
inşallah ülke olarak bir eksiğimiz, bir noksa-
nımız asla olmayacak. Gece ile gündüz ara-
sındaki ısı farkından dolayı da inşallah ürün
kalitemiz çok çok yüksek. Yani buğdayımı-
zın kalitesi yüksek olacak. Çünkü gece ile
gündüz arasında ısı farkı ne kadar yüksek
olursa o kadar daha kaliteli bir buğdayı elde
etme imkanımız söz konusu olacak" dedi.

Gümrük vergisi yüzde 130

Üreticilerin korunmasına yönelik günler ön-
cesinden çeşitli tedbirler aldıklarını da kay-
deden Bakan Kirişci, buğdayda yüzde 0
olan gümrük vergisini cumhurbaşkanlığı
kararıyla yüzde 130'a çıkardıklarını ve böy-
lelikle de üreticinin ve iç piyasanın korun-
ması adına önemli bir aksiyon almış
olduklarını kaydetti. Kirişci, "Rekoltesi ve
kalitesi yüksek 21 milyon ton buğdayı konu-
şurken hükümet olarak da gün evvelinden
ve TMO olarak belirli tedbirleri de daha
önceden almıştık. Hatırlanacağı üzere 23

Nisan'da buğdayda yüzde 0 olan gümrük
vergisini cumhurbaşkanlığı kararıyla yüzde
130'a çıkardık ve böylelikle de üreticimizin
korunması, iç piyasanın korunması adına
önemli bir aksiyon almış olduk. Yine bilin-
diği gibi Türkiye un, bulgur, makarna, irmik
gibi dahili de işleme rejimi adı altında uygu-
lamalarımız çerçevesinde içeride aldığımız
ürünleri işliyor ve bunları ihraç ediyoruz.
Daha önceki uygulama önce ithalat yap,
sonra ihracat yap şeklindeydi ama bu yeni
dönemde, bu almış olduğumuz karar çerçe-
vesinde bu yeni dönemde önce ihracat ya-
pacağız, daha sonra da ithalat yapacağız.
Buradaki muradımız da tamamıyla tıpkı
gümrük vergisinin yüzde 0'dan yüzde 130'a
çıkarılmasında olduğu gibi burada da dahili
de işleme faaliyetlerini yürüten işletmelerin
iç piyasadan ürün almalarını sağlamak ve
kendi üreticilerimizin ürünlerine daha fazla
bir değer yükseltmek arzusu içerisindeyiz"
diye konuştu. DHA
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Toroslarda yetişen 
bal katar yolcusu
Mersin'in Erdemli ilçesi Eğriçayır Yaylası’nda üretilen balın
2023 yılındaki ilk ihracatı Katar’a oldu. Mersinli arıcılar, yıllık
ihracat hedeflerinin 50 milyon lira olduğunu kaydetti

toroslAr'dA 2 bin 500 ra-
kımdaki Eğriçayır Yaylası'nda
Türk arıcıların ürettiği ballar

yurt dışına ihraç ediliyor. Türk ekonomi-
sine kazandırılan balların, 2023 yılındaki ilk

ihracatı Katar’a yapıldı. Mersinli arıcılar,
yıllık ihracat hedeflerinin 50 milyon lira ol-
duğunu belirtti. 2023 yılı ilk ihracatını
yapan arıcı  Celal Çay, “Katar’a ürünleri
Erdemli Belediye Başkanı Mükerrem Tollu

ile birlikte gönderdik. Üreten, üretilene artı
değer katan bir anlayışla çalışıyoruz” dedi.
Erdemli Belediye Başkanı Mükerrem Tollu
ise ülke ve Erdemli adına, gururlu bir gün
yaşadıklarını kaydederken, üreticilere

emekleri için teşekkür etti. 2019 yılında Ka-
nada’nın Montreal kentinde yapılan 46'ncı
Arıcılık Kongresi’nde 'Dünyanın en iyi balı'
ödülü alan Eğriçayır balı, Kontrollü Arıcılık
Sistemi (KONAR) ile üretiliyor.  DHA

Kaliteli baharat
nasıl anlaşılır?

KÜreselleşmenin ve çok kültürlülüğünün
hızlandığı günümüzde farklı coğrafyalara ait
tatların dünyanın diğer bölgelerine taşınması

daha mümkün hale geliyor. Bunların başında yer alan ve
özgün lezzetlere kapı aralayan baharatların ise ticaretteki
rolü gün geçtikçe artıyor. Statista’nın açıkladığı verilere
göre 2022’yi 79 milyar dolarla kapatan küresel baharat
pazarının bu yılı 126 milyar dolarla geride bırakacağı ön-
görülüyor. Hayfene Yönetici Ortağı Ahmet Kadıoğlu,
taze baharatı bulmanın püf noktalarına ve tüketicilerin
değişen alışkanlıklarına ilişkin açıklamalarda bulundu.  

Baharı doğru kullanın

Kadıoğlu, konuya ilişkin şunları kaydetti: “Baharatlar, ye-
meklere lezzet veren en önemli unsurdur. Elbette bu tadı
bulmak için taze baharat kullanmak önemli bir rol oynu-
yor ve taze baharatları ayırt etmenin birkaç yolu bulunu-
yor. Bunların başında baharatın rengi geliyor. Taze
baharatlar, daha parlak ve yoğun renklere sahipken, ba-
yatlamış olanlar soluk ve cansız renge döner. Öte yandan
taze baharatları kokladığımızda yoğun, keskin ve aroma-
tik bir koku alırız. Aroması güçlü olan baharatlar, yemek-
lere kendine has bir tat katarken, damaklarda belirgin bir
iz bırakır. Tane ve yaprak baharatların tazeliğini de bir
miktar baharatı avucunuza koyduktan sonra baş parma-
ğınızla ezip, yine kokusundan saptamak mümkün. Ay-
rıca, baharatları uygun ısı ve nemin oluşturulduğu
ortamda da saklamak da çok önemli.” DHA

Baharatlar, yemeklere kattıkları lezzetten dolayı
tarih boyunca insanlık için büyük bir önem taşırken,
günümüzde birçok tüketici taze baharatı ayırt et-
menin yollarını araştırıyor. Sektörde 5 kuşaktır
hizmet veren Ahmet Kadıoğlu “Lezzetli yemeğin sırrı
kullanılan baharatlarda. Kaliteli ve taze baharat
rengi ve kokusuyla ayırt edilebilir” dedi

Hukuk Danışmanı:  av. D. cemal kaRal
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Buğdaydan beklenti
Cok Büyük

Üreticilerin hasat ettikleri buğday-
ları fiyatlar açıklanana kadar, gerek
TMO'nun depolarında gerekse de
özel sektöre ait lisanlı depolarda mu-
hafaza edileceklerini belirten Vahit Ki-
rişci sözlerini şöyle tamamladı:
“Geçtiğimiz yıl 2022 mahsulü ilk
hasat sonrası fiyatımızı TMO olarak 5
Haziran'da açıkladık. Bu yıl da tabii ki
şartlara ve mevsimsel sürece de bağlı,
bunu da dikkate alarak inşallah biz ge-
rektiğinde gerekli zamanda gereken fi-
yatı açıklıyor olacağız. Üreticimizi asla
mağdur etmeyen bir uygulama içeri-
sinde olduk ve fiyatlarımızı da buna
göre belirledik ve bu fiyatlarımızı da
kamuoyuyla, çiftçilerimizle paylaştık.
Hatırlanacak olur ise 2022 yılı mah-
sulü için bir önceki yıl 2 bin 250 lira
olan buğdayı 7 bin 450 liraya almıştık.
Bu 7 bin 450 liranın 1000 liralık kısmı,
ton fiyatını söylüyorum, TMO'ya tes-
lim edilen ürünler içindi, piyasa da 6
bin 450 liradan buğday işlem görm-
üştü, 1000 lira da vermiş olduğumuz
bu TMO primi ile beraber 7 bin 450 li-
raya gelmişti. Şimdi bu yıl da oturaca-
ğız bu hesaplamaları, şu anda çünkü
rekolteyle ilgili elimizde net bir bilgi
yok, yine verimle ilgili önümüzdeki
günlerde inşallah bu olumlu seyir
aynen devam eder, herhangi bir bu
manada konuşabileceğimiz, ifade ede-
bileceğimiz bir rakam yok fakat şunu
biliyoruz, mutlak surette üreticinin
üretim maliyetleri ve de refahı burada
çok belirleyici olacak, çok önemlidir.
Mazot, gübre, ilaç, tohum, tarla kirası,
deposu hasat için ödeyeceği ücret
bütün bunların hepsi takdir edersiniz,
bu hasatla beraber ortaya çıkmış ola-
cak ve de piyasa şartlarını da dikkate
alacağız.”

Üretici belirleyici

olacak
Akkuyu enerjiye
iYi GELECEK!
Akkuyu Nükleer Güç Santrali’nin (NGS) 60 ila 80 yıla ulaşacak ömrüyle 
Türkiye’nin enerji ihtiyacına katkıda bulunmaya hazırlandığını belirten Türkiye Enerji
Stratejileri ve Politikaları Araştırma Merkezi (TESPAM) Başkanı Oğuzhan Akyener,
toplam enerji talebinin yüzde 70’ten fazlasını yurt dışından elde eden Türkiye’nin
Akkuyu NGS ile bu bağımlılığı en az yüzde 5 oranında azaltacağını belirtti

Akkuyu NGS’nin 1’er yıl arayla
enerji üretimine başlayacak olan
ünitelerinin devreye girmesi, Türki-

ye’nin enerji bağımsızlığını kazanma yolunda
atılan en büyük adımlardan biri olarak görülü-
yor. Türkiye’nin önündeki yol haritası, enerji
bağımlılığının 2028 yılında yüzde 56, 2053 yı-
lında ise yüzde 13 seviyesine indirilmesini ön-
görüyor. Aynı şekilde ulusal Enerji Planı’nın
2053 hedefleri arasında da enerji karmasında
nükleerin payını yüzde 29,3’lük bir orana ulaş-
tırılması yer alıyor. Akkuyu NGS’nin Türki-
ye’nin kendi enerjisini üretmesi bakımından
büyük bir rol üstleneceğini belirten Akyener,
“Türkiye, Akkuyu NGS başta olmak üzere tüm
somut kazanımlarla enerjide tam bağımsızlığa
doğru adım adım ilerleniyor” dedi.

Yüksek bir üretim gösterecek

Akyener, konuyla ilgili olarak şunları söyledi:
“Türkiye’nin genel enerji denklemine baktığı-
mızda doğalgaz ve kömürün bu denklemde
önemli bir yer tuttuğunu görüyoruz. Akkuyu
NGS devreye girdi-
ğinde doğalgaz ithala-
tının büyük oranda
önüne geçmiş olaca-
ğız. TESPAM olarak
Türkiye koşulları
perspektifindeki kap-
asite faktörlerini dik-
kate alarak yaptığımız
araştırmalarda Ak-
kuyu NGS’nin her bir
reaktörünün yaklaşık
2,5 milyar metreküp
doğalgaza eş elektrik
üreteceğini gördük.

Bu da Akkuyu’nun 4 ünitesinin birden çalış-
masıyla 10 milyar metreküplük doğalgazı ithal
etmek zorunda kalmayacağımız anlamına ge-
liyor. Bu, doğal gaz fiyatlarının böylesine yük-
seldiği bir dönemde cari açığı daha fazla
kontrol edebilmemiz noktasında elimizi rahat-
latacak bir adımdır. Bu rakamlardan yola çıka-
rak genel enerji denkleminde baktığımızda da
Akkuyu NGS’nin Türkiye’nin enerjide dışa ba-
ğımlılığını en az yüzde 5 oranında azaltacağını
söylememiz mümkün. Bu da oldukça önemli
bir orandır.”  

Geleceği en parlak enerji 

Akkuyu NGS’nin getireceği bir diğer önemli
kazanımın ‘tecrübe’ olacağını vurgulayan Ak-
yener bu konuda da şöyle konuştu: “Akkuyu
NGS’nin inşa sürecinde Türkiye’nin nükleer
alandaki bilgisi, deneyimi ve kabiliyetleri artı-
yor. İkinci ve üçüncü nükleer santraller yine
ortaklıklarla yapılabilir ancak ben dördüncü
nükleer santralimizi kendi başımıza yapabile-
ceğimize inanıyorum. Geleceğin en parlak

enerji kaynağı hiç şüphesiz nükleerdir. Herkesin bil-
diği gibi dünyanın en gelişmiş ülkeleri uzun zaman-
dır yeşil dönüşüm konusunu gündemlerinde tutuyor
ve net sıfır karbon emisyonu hedefine ulaşabilmek
için çabalıyor. Net sıfır emisyon hedeflerine nükleer-
siz ulaşmak mümkün değildir. Bu nedenle Türki-
ye’nin Akkuyu NGS ile attığı bu adım hem enerji
üretimi hem de yeşil dönüşüm hedeflerine ulaşıla-
bilmesi bakımından son derece önemlidir. Gelişmiş
ülkelere baktığımızda Fransızların, Amerikalıların,
Japonların, Çinlilerin farklı teknolojilerle de olsa
nükleere ağırlık verdiğini görüyoruz. Akkuyu Nük-
leer Güç Santrali de bunların arasına 3+ nesil tek-
nolojiye sahil olması, yani yüksek güvenlikli nükleer
tesis kapsamında yer alması bakımından dikkat

çekmektedir. 9 büyüklüğündeki
bir depremin yanı sıra diğer
doğal afetlere de dayanıklı ola-
bilecek şekilde bir santral inşa
ediliyor. Bu santralin dönem
dönem gerek Türkiye’de ge-
rekse Rusya’da yaşanan tüm
olumsuzluklara rağmen kesin-
tisiz bir şekilde inşasına devam
edilmesi de oldukça önemlidir.
Bu bağlamda hem Türk tarafını
hem de Rus tarafını böylesine
büyük bir projeyi kesintisiz
devam ettirdikleri için tebrik
etmek gerekiyor.” DHA

Yeşil lojistik!

AvrupA Birliği emisyon standartlarına uyum
kapsamında kara yolu taşımacılığında kullan-
mak üzere ‘Euro 6’ egzoz emisyon standart-

larına uygun motorlu araç satın alan OYAK Grup
şirketlerinden Omsan Logistics, 2023’te de filosunu yeni
‘Euro 6’ motorlu araçlarla büyütmeye devam edecek.Fir-
manın Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı’nın ulusal demir
yolu hatlarında işletmecilik yapmaya imkân tanıyan ‘De-
miryolu Emniyet Yönetim Sistemi’ (DEYS) belgesinin
süresi de 2022’de 5 yıl uzatıldı. 2021’den bu yana bertaraf
ettiği atık yağ miktarı ile 12,5 milyar ton suyun kirlenme-
sini önleyen Omsan Logistics, doğum günlerinde her ça-
lışanı adına fidan dikme uygulamasına da devam ediyor.
Uygulama kapsamında 2020’den bugüne kadar 5 bin

345 adet fidan dikildi.
Fidanlar 90 bin met-
rekarelik orman ala-
nının sağlayacağı 128
bin 280 ton karbon
tasarrufuna, eş mik-
tarda tasarruf sağ-
ladı. DHA

Omsan Logistics, Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı,
Ulaştırma Hizmetleri Düzenleme Genel Müdürlüğü'nce;
dengeli, bütünleşik, çevreyle dost ve sürdürülebilir yük
taşımacılığının desteklenmesi amacı ile hazırlanan
‘Kombine Taşımacılık Yönetmeliği’ kapsamında ‘Yeşil
Lojistik Belgesi’ almaya hak kazandı
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İ çişleri Bakanı Süleyman Soylu,
Yeşilköy de bir otelde düzenlenen
'Sivaslılarla Buluşma' progra-

mında İstanbul'da yaşayan Sivaslılara
seslendi. Soylu, "Suriye'de bulunma-
mızın sebebi şuydu. Tam 2011 yılın-
dan itibaren bir Suriye iç savaşı var. Ve
oradan toplam 6 milyon 800 bin
insan ülke içinde yer değiştirdi, Suri-
ye'nin içerisinde, 6 milyon 700 bin
insan da ülkesinin dışına çıktı. Ür-
dün'den Lübnan'a kadar, Avrupa'dan
Türkiye'ye kadar, kısmen Mısır'a kadar
tam 6 milyon 700 bin insan ülkesin-
den yer değiştirdi. Türkiye'ye de geldi,
bugün 3 milyon 381 bin Suriyeli kar-
deşimiz var. Bundan tam 1 yıl önce
Cumhurbaşkanımızla Katar Emiri bir
araya geldiler. Dediler ki, ne yapma-
mız lazım? Çünkü Cumhurbaşkanı-
mız bundan bir süre önce Birleşmiş
Milletler kürsüsünde bütün dünyaya
seslendi. Orada terörden arındırdığı-
mız bir bölge var. Gelin oraya konut-
lar yapalım. Bütün dünya ülkeleriyle
beraber yapalım. Bütün dünya ülkele-
riyle burada, o insanları Türkiye'den
alıp, o güvenli bölgeye yerleştirelim.
Bir tek ülkeden ses çıkmadı. Bir tek ül-
keden biz bunu yaparız denmedi"
diye konuştu.

Katar'dan cevap geldi

Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın çağrısına
tek cevap veren ülkenin Katar oldu-
ğunu vurgulayan Soylu, "Nereye?
Benim bugün gittiğim Fırat Kalkanı
Harekâtı bölgesine, Barış Pınarı böl-
gesine, aynı zamanda zeytin Dalı 
Harekâtı Bölgesi'ne bu bölgelerin ta-
mamına bize bir ülkeden ses geldi. O

da Katar'dan. Katar dedi ki 'ben Tür-
kiye'nin bu çağrısına cevap veriyorum'
ve Türkiye'nin bu çağrısına cevap ve-
rerek ben orada tam 240 bin konutun
yapılması konusunda Türkiye'yle bir
mutabakata varıyorum. Tam 1 milyon
Suriyeli kardeşimizi Türkiye'den ala-
cağım ve 240 bin konutla beraber
orada Cerablus'ta, El Bab'da, Tel Ab-
yad'da daha sonra Resulayn'da o böl-
gelerde bu konutlar yapacağım.
Sadece konuk yapmayacağım. Bir ta-
raftan organize sanayi sitesi yapaca-
ğım. Bir taraftan tarım alanları
yapacağım. Bir taraftan hastaneler ya-
pacağım. Bir taraftan okullar yapaca-
ğım. Bir taraftan alışveriş merkezleri
yapacağım. 60 metrekarelik, 80 metre-
karelik, 100 metrekarelik evler yapaca-
ğım. Ve orada tek bir şart koyacağım.
Türkiye'den gelen Suriyeliler burada
oturabilme hakkına ve çalışabilme
hakkına sahiptirler” dedi. 

Dostluk gösterdi

Katar'ın Türkiye'ye dostluk gösterdi-
ğini belirten Soylu, “Türkiye'nin karşı
karşıya kaldığı bu büyük meselede
Katar Emiri, Recep Tayyip Erdoğan'la
dostluğu ve Türkiye'yle dostluğu sebe-
biyle elini uzattı. Bugün onun için git-
tik. Bugün ilk 5 binlik konutun
temelini atabilmek için, Nisan ayında
240 bin konutun protokolünü yaptık
ve ilk 5 binlik konutun bugün temelini
attık. 6 ay içerisinde 5 bin konut bite-
cek. Şimdi 2 ay içerisinde 28 bin konut
daha başlayacak. Ve 240 bin konutun
inşallah 2.5 yıl en geç 3 yıllık bir süreç
içerisinde tamamlayacağız. Burada
güvenli, onurlu ve gönüllü bir geri dö-

nüşle beraber bu meselede bütün
dünyada ve insanlık tarihinde ilk kez
bir adım atacağız. Tayyip Erdoğan
öyle lafla peynir gemisi yürüten bir
lider değil, bütün dünyaya, işin nasıl
yapılacağını, insanlığa nasıl sahip çı-
kılacağını ve bugüne kadar 21 yıldır
Türkiye'yi hangi noktadan, hangi
noktaya getirdiğini gösteren bir li-
derdir" şeklinde konuştu.

2 tane fotoğraf var

Sivaslılara seslenen Soylu, "Salona
geldiğimiz andan itibaren, bize
sahip çıktınız. Sevginizi, samimiyeti-
nizi gösterdiniz. Size şunu söylemek
istiyorum. 14 Mayıs'ta Türkiye bir sı-
navdan geçti. Size kucak dolusu şük-
ranlarımızı, minnetlerimizi ifade
ediyoruz. Tayyip Erdoğan'a sahip çık-
tınız. Ve ilk turda Tayyip Erdoğan'a bu
millet 27 milyon 133 bin oy verdi. 27
milyon oy. Ve yüzde 49.5 beraber bay
bay Kemal de ilk turda güya Tayyip
Erdoğan'ı yenecekti. O da yüzde 44.80
oy aldı. Şimdi 28 Mayıs'a gidiyoruz, 2
tane fotoğraf var. Biri Recep Tayyip
Erdoğan fotoğrafı, biri de Kemal Kı-
lıçdaroğlu, bay bay Kemal fotoğrafı.
Dünyada hangi ülkede bu iki fotoğrafı
ortaya koyarsanız, bu iki fotoğrafın
Allah'ın izniyle bir tek galibi olacaktır o
da Recep Tayyip Erdoğan olacaktır in-
şallah" dedi. Soylu, "Recep Tayyip Er-
doğan'ı size emanettir. Sivaslı
hemşerilerim, bu emaneti aldınız,
kabul ettiniz mi? Pazar akşamı Allah
nasip edecek, Dünya lideri yeniden se-
çilecek. Allah şükür namazını Ayasof-
ya'da kılmayı bize nasip edecek"
ifadelerini kullandı. DHA

Cumhurbaşkanı Erdoğan, sosyal medyadan yaptığı paylaşımda, 14 Mayıs seçim sonuçlarının algı balonlarının 
sönmesine neden olduğunu söyledi. Erdoğan, diktatörlük iddialarının tamamen safsatadan ibaret olduğunu belirtti

ALGI BALONU SÖNDÜ!
Cumhurbaşkanı Erdoğan, sosyal medya üzerinden
yaptığı paylaşımlarda, “Ülkemizin içinde bulunduğu
seçim süreci sayısız hakikatin anlaşılmasına vesile
oldu. 14 mayıs’ta sandıkta Türk demokrasisinin gü-
cünü görmekle kalmadık, aynı zamanda “algı balon-
larının” sönmesine de şahitlik ettik. Peki, neydi
bunlar? Türkiye’ye atılan “diktatörlük” iftiralarıydı.
kendi ülkelerinde seçmenin yarısını bile sandığa gö-
türemeyenler tarafından yürütülen karalama kam-
panyalarıydı. bizlerle ilgili uluslararası basında
yapılan sinsi psikolojik harekâtlardı. muhalefetin

meydan meydan tekrarladığı yalanlar ve bühtan-
lardı. ChP Genel başkanı ve şürekâsının körüklediği
korku siyasetiydi. İşte 14 mayıs gecesi sandıkta te-
celli eden iradeyle tüm bunları boşa çıkardık” dedi. 

Safsatadan ibaret

“Diktatörlük iddialarının tamamen safsatadan iba-
ret olduğunu gösterdik” didyen Erdoğan, “milleti-
mize dergi kapaklarından ayar verilemeyeceğini
gösterdik. Türk milletinin iradesine zincir vurulama-
yacağını gösterdik. Yalan, iftira ve korku siyasetiyle

seçim kazanılamayacağını gösterdik. nefret söylem-
leriyle milletin gönlüne girilemeyeceğini gösterdik.
Siyasi ikbal uğruna bölücüler ve FETÖ’cülerle yol
yürünemeyeceğini gösterdik. Daha pek çok gerçeğin
yanı sıra demokrasimizin son 21 yılda ulaştığı ol-
gunluk seviyesini ve milletimizin ferasetini tüm dün-
yaya bir kez daha gösterdik. bunu da hangi siyasi
partiye oy verirse versin 85 milyon hep beraber ba-
şardık. İnşallah 28 mayıs'tan sonra ülkemizin tüm
bu kazanımlarını el birliğiyle çok daha ileriye taşıya-
cağız” ifadelerini kullandı.  habEr mErkEZİ

İçişleri Bakanı Süleyman Soylu, İstanbul'da yaşayan Sivaslılarla buluştu.
Soylu, "Şimdi 28 Mayıs'a gidiyoruz, 2 tane fotoğraf var. Biri Recep Tayyip
Erdoğan fotoğrafı, biri de Kemal Kılıçdaroğlu, bay bay Kemal fotoğrafı.
Dünyada hangi ülkede bu iki fotoğrafı ortaya koyarsanız, bu iki fotoğrafın
Allah'ın izniyle bir tek galibi olacaktır o da Recep Tayyip Erdoğan olacaktır
inşallah. Pazartesi sabahı Ayasofya'da şükür namazı kılacağız" dedi.

HDP ve YSP'nin tavrı değişmedi
Ümit Özdağ'ın Millet
İttifakı adayı Kemal Kı-
lıçdaroğlu'nu deskeleme

kararı alması ve iki ismin 7 maddelik
bir protokol imzalamasının ardın-
dan değerlendirme toplantısı yapan
HDP ve Yeşil Sol Parti, ikinci tur
seçim kararını açıkladı. HDP Eş
Genel Başkanı Pervin Buldan, Kılıç-
daroğlu'na destek vereceklerini açık-
ladı. HDP ve Yeşil Sol Parti, Millet
İttifakı cumhurbaşkanı adayı Kemal
Kılıçdaroğlu ve Zafer Partisi Genel
Başkanı Ümit Özdağ arasında im-
zalanan protokolde bulunan ‘kay-
yum maddesi’ne ilişkin önceki gün
merkez kurullarını topladı. Yapılan
toplantının ardından yazılı bir açık-
lama yapan iki parti adına HDP Eş
Genel başkanları Pervin Buldan ve
Mithat Sancar ile Yeşil Sol Parti Eş
sözcüleri Çiğdem Kılıçgün ve İbra-
him Akın kamera karşısına geçti. İki
parti adına açıklamayı Pervin Bul-
dan yaptı. “28 Mayıs'ta önümüzdeki

yılları sonuçları itibariyle şekillendire-
cek bir seçime giriyoruz” diyen Bul-
dan, “21 yıl boyunca aşama aşama
tek adama bağlı bir sistem inşa eden
totaliter, mutlak iktidar yanlısı bir an-
layış ve yapıyla karşı karşıyayız. İşte
bu yüzden 28 Mayıs seçimi sisteme
yönelik demokratik değişimden yana
olanlarla bu tekçi rejimi sürdürmek
isteyenler arasında bir referandum
olma özelliğine sahiptir” dedi.

Mücadelemizi sürdüreceğiz

Toplumdaki demokratik değişim di-
rencini kıran, sömüren, sönümlendi-
ren veya oyalayan hiçbir siyasi
anlayışı doğru bulmadıklarını belir-
ten Buldan, “Bu tür yaklaşımlara
karşı da demokratik mücadelemizi
sonuna kadar sürdürürüz. Dün
Zafer Partisi ve CHP arasında imza-
lanan protokolü de bu minvalde de-
ğerlendirdik ve eleştirilerimizi de
kamuoyuyla paylaştık. Israrla vurgu-
luyoruz; Kürtlerin politik iradesine

kayyımlar yoluyla ipotek koyanlar,
aynı zamanda bütün Türkiye halkla-
rının haklarına ve özgürlüklerine de
ipotek koyanlardır. Kürt sorununun
çözümsüzlüğü toplumun çıkarına
değildir. Bu çözümsüzlük oyunu bo-
zulmadan, Cumhuriyet demokrasi
ile bütünleşemeyecektir. Cumhuri-
yet'in ikinci yüzyılına girerken, bizler,
her ne koşulda olursak olalım, halkın
iradesini tüm iradelerin üstünde tu-
tacağız.  Yine belirtelim ki, göçmen
veya mültecileri siyasi çıkarların mal-
zemesi haline getirmek yanlıştır ve
insani değildir” eleştirisinde bu-
lundu. HABER MERKEZİ

SUKUR NAMAZI
KILACAGIZ!

Katar'ın Türkiye'ye dostluk gösterdiğini belirten Soylu, “Türkiye'nin karşı karşıya kaldığı bu büyük meselede Katar
Emiri, Recep Tayyip Erdoğan'la dostluğu ve Türkiye'yle dostluğu sebebiyle elini uzattı. Bugün onun için gittik. Bugün
ilk 5 binlik konutun temelini atabilmek için, Nisan ayında 240 bin konutun protokolünü yaptık ve ilk 5 binlik konu-
tun bugün temelini attık. 6 ay içerisinde 5 bin konut bitecek. Şimdi 2 ay içerisinde 28 bin konut daha başlayacak.
Ve 240 bin konutun inşallah 2.5 yıl en geç 3 yıllık bir süreç içerisinde tamamlayacağız” ifadelerini kullandı.
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B irleşik Kamu-İş, 2023 Mayıs'a
ilişkin Açlık ve Yoksulluk Araş-
tırmasını yayımladı. Araştırma

sonucunda “Türkiye'de son 36 aydır
aralıksız olarak artan gıda fiyatları ve
yüksek enflasyon süreci açlık ve yoksul-
luk riskini artırıyor” denildi. Birleşik
Kamu-İş’in sonuçlarına göre, temel
gıda fiyatlarında yaşanan yüksek oranlı
artışlar dört kişilik bir ailenin açlık sını-
rını mayısta 178 lira daha artırarak 12
bin lira sınırına yaklaştırırken yoksulluk
sınırı da 31 bin lirayı aştı. Açlık sınırı
mayısta bir önceki aya göre 178 lira ar-
tarken, gıda dışındaki ihtiyaçlar için ya-

pılması gereken harcama 344 lira arta-
rak 19 bin 342 liraya yükseldi. Bu ikisi-
nin toplamından oluşan yoksulluk sınırı
ise önceki aya göre da 522 lira arttı. Bir
yıl öncesine göre ise açlık sınırı 5 bin
345 lira, gıda dışındaki ihtiyaçlar için
yapılması gereken harcama 6 bin 401
lira arttı. Yoksulluk sınırı ise son yılda
toplam 11 bin 748 liralık artış gösterdi.

Dengeli beslenmek çok pahalı

Ankara'da en fazla alışveriş yapılan mar-
ketlerden derlenen fiyatlara göre, dengeli
beslenebilmek için et- balık- yumurtaya
aylık olarak harcanması gereken tutar bir

önceki aya göre 11 lira azaldı, 2022 yılı-
nın aynı ayına göre ise 1.709 lira artarak
3 bin 454 lira oldu. Kuru bakliyat için ya-
pılması gereken harcama önceki aya
göre 7 lira, geçen yılın aynı ayına göre ise
95 liralık artışla 256 liraya yükseldi. Süt,
yoğurt ve peynir için yapılması gereken
harcama bir önceki aya göre 4 lira arta-
rak 2 bin 771 liraya çıkarken, son bir yıl-
lık dönemde ise 1.195 liralık artış oldu.
Meyve için harcanması gereken para
mayısta 182 lira, geçen yılın aynı ayına
göre ise 441 lira artarak 980 lira oldu.
Sebze harcaması da önceki aya göre 176
lira azaldı, geçen yılın aynı ayına göre ise

530 lira artarak 1.363 lira oldu.

Ekmek bel büktü

Ekmek, un ve makarna gibi ürünler için
yapılması gereken harcama mayısta 8
lira daha artarak 1.086 liraya yükseldi.
Pirinç ve bulgur harcamaları önceki aya
göre 75 lira son bir yılda ise 289 lira
zamlanarak 532 lira oldu. Yağ için yapıl-
ması gereken harcama ise 37 lira daha
artarak 337 lira oldu.Şeker, bal, pekmez,
reçel gibi gıda maddelerine yapılması ge-
reken harcama da mayısta 52 lira artarak
803 liraya çıktı. Aynı ailenin zeytin için
yapması gereken harcama ise değişmedi
ve 228 lira da kaldı. Yetişkin erkek için 2
bin 800, yetişkin kadın için 2 bin 200,
genç için 3 bin ve çocuk için de 1.600 ka-
lori esas alınarak yapılan hesaplamaya
göre mayısta açlık sınırı yetişkin erkek
için 3 bin 448 lira, yetişkin kadın için 2
bin 707 lira, çocuk için 1.965 lira ve genç
için de 3 bin 690 lira oldu. 
HABER MERKEZİ

Yoksulluk sınırının belirlenmesinde gıda dışı gereksinimlerin fiyat artışları
da esas alınarak yapılan araştırmaya göre, dört kişilik bir ailenin gıda dı-
şındaki gereksinimlerini “yoksunluk hissi duymadan” karşılayabilmesi
için gereken harcama tutarı da mayısta 344 liralık artışla 19 bin 342 li-
raya yükseldi. Mayısta dört kişinin giyim ve ayakkabı harcamaları
996 liraya çıkarken, barınma (kira dâhil) harcamaları 4 bin 206 lira,
ev eşyası harcamaları 2 bin 737 lira, sağlık harcamaları 905 lira
oldu. Ulaştırma harcamaları 5 bin 200 liraya çıktı, haberleşme
harcamaları 831 lira, eğlence ve kültür harcamaları 717 lira,
eğitim harcamaları 459 lira, tatil-otel harcamaları 2bin 23 lira
ve çeşitli mal ve hizmetlerle ilgili harcamalar 1.268 lira
oldu. Dört kişilik bir ailenin insan onuruna yaraşır bir şe-
kilde yoksunluk hissi çekmeden yaşayabilmesi için
yapması gereken gıda ile gıda dışı harcamaların top-
lam tutarını gösteren yoksulluk sınırı ise mayısta
552 lira daha artarak 31 bin 152 liraya yükseldi.
Yoksulluk sınırında, son bir yıllık dönemdeki artış
ise 12 bin 156 lira olarak gerçekleşti. 

YOKSULLUK SINIRI DA ARTTI
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Geri dönüşüm dünyayı

dönüştürecek
Başakşehir Belediye Başkanı Yasin Kartoğlu, “Gençlerle
Birlikte Daha Güçlü” sloganıyla düzenlenen gençlik
buluşmaları kapsamında Ahad Andıcan Ortaokulu’na
konuk oldu. Başkan Kartoğlu, gençlerle geri dönüşüm
hakkında bilgi paylaşımında bulundu

GENçlERE verdiği önemle bilinen Ba-
şakşehir Belediye Başkanı Yasin Kar-
toğlu, “Gençlerle Birlikte Daha Güçlü”

sloganıyla düzenlenen söyleşiler çerçevesinde
okulları gezmeye devam ediyor. Ahad Andıcan
Ortaokulu öğrencileriyle buluşan Başkan Kar-
toğlu, yoğun ilgiyle karşılandı.

Dönüştürüyor, şehrimizi kurtarıyoruz

Öğrencilerin geri dönüşüm ile ilgili sorularını
cevap veren Başkan Kartoğlu, her atığın çöp ol-
madığını vurguladı. Geri dönüşümün Başakşehir,

Türkiye ve Dünya için hayati bir öneme sahip ol-
duğunu ifade eden Kartoğlu, “Geri dönüşümü
hayatımızın merkezine koyduk. Geri dönüşüm
aynı zamanda ham madde demektir. Çöpe attığı-
mız her malzeme aynı zamanda ekonomimizde de
büyük bir kayıp demektir. Bir şeyi çöpe atıyorsak
iki kere düşünmeli, geri dönüştürülüp dönüştürül-
meyeceğini iyi kavramalıyız. Geri dönüşüm dün-
yamızı dönüştürecek. Bunun için Başakşehir’de
seferberlik ilan ettik. Dönüştürüyor, şehrimizi kur-
tarıyoruz.” şeklinde konuştu.
HABER MERKEZİ

Kültür varlıkları
iÇiN SEMiNER
Arnavutköy Belediyesi, Müzeler Haftası'nı nedeniyle
Yerel Tarih Müzesi'nde "Kültür Varlıklarını Koruma
Bilinci" konulu bir seminer düzenledi

aRNavUTköY Be-
lediyesi Yerel Tarih
Müzesi’nde 18-24

Mayıs Müzeler Haftası nede-
niyle “Kültür Varlıklarını Ko-
ruma Bilinci” konulu seminer
düzenlendi. Seminer, müze
görevlisi Gökhan Öztürk ta-
rafından verildi ve seminere
katılan vatandaşlar tarafın-
dan ilgiyle takip edildi.  Semi-
nerde, Arnavutköy'ün zengin
tarihi ve kültürel varlıklarının
korunması konusunda katı-
lımcılara detaylı bilgiler su-
nuldu. Gökhan Öztürk, tarihi
dokunun ve kültürel mirasın
önemine vurgu yaparak, bu
değerlerin gelecek nesillere
aktarılması ve korunması ge-
rektiğini vurguladı. Semi-
nerde ayrıca Arnavutköy'ün
tarihi alanlarının önemi üze-
rinde duruldu.

Güzel bir deneyim
yaşadılar

Yaklaşık bir saat süren semi-

nerin ardından katılımcılar,
Yerel Tarih Müzesi'ni gezme
fırsatı buldular. Gökhan Öz-
türk, ziyaretçilere müze tu-
runda eşlik ederek,
Arnavutköy'ün tarihi ve kül-
türel mirasını daha yakından
tanıtmaya çalıştı. Tarihi bir
alan olan Hadımköy Tren İs-
tasyonu’nda bulunan mü-
zede Hadımköy’ün tarihi ve
tren istasyonu hakkında
önemli bilgiler verildi. Ziya-
retçiler, müzede keyifli bir de-
neyim yaşadılar. Hadımköy
Tren İstasyonu, Doğu Av-
rupa ve Rumeli Demiryol-
ları’nın önemli bir parçası
olarak 1872 yılında inşa edil-
miştir.  Geçmişte istasyon bi-
nası olarak hizmet vermiş
olan bina ise günümüzde Ar-
navutköy Belediyesi tarafın-
dan Yerel Tarih Müzesi
olarak restore edilmiş ve
önemli bir kültürel mekana
dönüştürülmüştür. 
HABER MERKEZİ

Otobüsler
değişiyor

BaşTaN sona ye-
nilenerek yeniden
kullanıma uygun

hale getirilen ve yepyeni bir
görünüme kavuşan, vatan-
daşlara konforlu bir ulaşım
hizmeti verme adına her
türlü imkâna sahip olan oto-
büsü inceleyen Başkan Al-
bayrak, TEKULAŞ Genel
Müdürü İlyas Küçükmi-
dil’den otobüslerde gerçek-
leştirilen revizyon çalışmaları
ile ilgili bilgi aldı.

Değişime önem 
veriyoruz 

İnovasyona ve değişime
önem verdiklerini belirten
Başkan Albayrak, “Vatan-
daşlarımıza hizmet konu-
sunda değişime ve
yenilenmeye önem veriyo-
ruz. Bunu yaparken de tek-
nolojinin tüm imkânlarından
faydalanıyor ve tasarruf ya-
pıyoruz. Kaporta, boya ve iç
aksesuar anlamında yıpran-
mış otobüsleri revizyon ça-
lışmaları kapsamında baştan
aşağı yeniliyor, bakımlarını
yapıyor, bununla beraber
yaptığımız tasarruf ile bir-

likte Büyükşehir Belediye-
mize, şehrimizin ekonomi-
sine dolaylı olarak da ülke
ekonomisine önemli bir katkı
sağlıyoruz. Bugün yenileme
çalışmaları tamamlanarak
hizmete hazır hale getirilen
örnek otobüsümüzü incele-
dik. Yenilenen araçlarımız ile
birlikte hem vatandaşları-
mıza daha konforlu bir ula-
şım hizmeti verilecek hem de
toplu taşımada sefer sayıları
artırılacak. Vatandaşlarımıza
konforlu ve güvenli bir ula-
şım hizmeti vermek için,
daha güzel ve daha yaşanıla-
bilir bir Tekirdağ için bundan
sonra da çalışmaya devam
edeceğiz. Başkan Albayrak
ayrıca, TEKULAŞ Genel
Müdürü İlyas Küçükmi-
dil’den, yakın zamanda hiz-
mete girecek olan,
vatandaşlarımızın, mobil uy-
gulama, online ödeme, sanal
kart ve temassız kredi kartı
gibi birçok yenilikle ulaşım
ihtiyaçlarını kolaylıkla karşı-
layacağı Elektronik Ücret
Toplama Sistemi süreci hak-
kında da bilgi aldı.
İRFAN DEMİR

Çekmeköy coştu
TüRk Pop Mü-
ziği’nin usta
ismi Fettah

Can, Çekmeköy Beledi-
yesi Gençlik Konserleri
kapsamında düzenlenen
organizasyonda Çekme-
köylüler ile buluştu. Ha-
midiye Mahallesi İETT
son durağı yanında bulu-
nan meydanda gerçekleş-
tirilen konsere genç yaşlı
binlerce Çekmeköylü ka-
tıldı.Ünlü sanatçıya Çek-
meköylüler adına teşekkür
çiçeği veren Çekmeköy
Belediye Başkanı Ahmet
Poyraz “ Öncelikle 19
Mayıs Atatürk’ü Anma
Gençlik ve Spor Bayramı-
nızı tebrik ediyorum. BU

bayramı bizlere armağan
eden Gazi Mustafa
Kemal Atatürk’ü rahmetle
minnetle yad ediyorum.
Bu gün bu konser ala-
nında geleceğe umutla
bakan teknolojiyle yoğrul-
muş bir gençlik görüyo-
rum. Sizleri en az sizler
kadar seven bir abiniz ola-
rak hepinize iyi eğlenceler
diliyor, kıymetli sanatçı-
mıza ise sizlerin adına
çiçek ve plaketini teslim
ediyorum. ” dedi. Konseri
evlerinin balkonları ve
camlarından izleyen va-
tandaşlar yaptıkları dans-
lar ile coşkuya ortak
oldular. HABER
MERKEZİ

Tekirdağ Büyükşehir Belediyesi’nin iştiraklerinden
olan TEKULAŞ bünyesinde faaliyet gösteren
otobüsler, hem vatandaşlara konforlu bir ulaşım
imkânı sağlamak hem de tasarruf etmek amacıyla
revizyon çalışmaları kapsamında yenileniyor

Pencereden otomobilin
üzerİne düştü

ZEYTİNBURNU'Nda 2 yaşındaki Sude A., bina-
nın ikinci katındaki dairede açık bırakılan pen-
cereden otomobilin üzerine düşerek ağır

yaralandı. Olay, dün saat 16.00 sıralarında Çırpıcı Mahal-
lesi'nde meydana geldi. Odada oyun oynayan Sude A.,
ikinci kattaki evlerinin penceresine çıktı. Buradan aşağıda
bulunun otomobilin üzerine düşen küçük kız ağır yara-
landı. İhbar üzerine olay yerine sağlık ve polis ekipleri sevk
edildi. İlk müdahalesi sağlık ekipleri tarafından yapılan
Sude. A., ambulans ile hastaneye kaldırıldı. Polis ekipleri
olayla ilgili inceleme başlattı.Olayı gören Bülent Kavakcı-
oğlu, "Biz burada otururken ses duyduk. 2 yaşında bir
çocuk arabanın üzerine düştü. Bir bağırtı oldu, annesi ba-
ğırdı. Biz de koştuk ama korktuğumuzdan müdahale ede-
medik. Ambulansa haber verdik. Burada pazar kurulduğu
için ambulans geç geldi. 5 dakikalık yere 15-20 dakikada
geldi. Biz bu pazardan şikayetçiyiz. Burada yangın ya da
başka bir sorun olduğunda ambulans geç geliyor" dedi.
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Bağcılar'da su sattığı ailenin 11 yaşındaki kızları M.Y.'yi okul çıkışında kaçırarak iş yerinde istismar ettiği öne
sürülen M. Ş.'yi linç edilmekten polis kurtardı. Küçük kızın kurtarıldığı sucu dükkanında ses yalıtımı yapılan özel
bir bölme bulunduğu belirtildi. Şüphelinin 2009 yılında da başka bir çocuğa istismarda bulunduğu ortaya çıktı

O lay, önceki gün Bağcılar
Yenimahalle Mahalle-
si'nde meydana geldi. 11

yaşındaki M.Y.'yi sabah annesi
okula bıraktı. M.Y., okul çıkışı eve
geç kalınca ailesi kızlarını ara-
maya başladı. Gidebileceği yerler
kontrol edilen M.Y.'den iz bula-
mayan aile polise giderek şikayetçi
oldu. Bunun üzerine ekipler küçük
kızın bulunması için çalışma baş-
lattı. Yapılan çalışmalarda
M.Y.'nin okul çıkışı beyaz bir mi-
nibüse bindiği, minibüsün ise ai-

leye su satan M. Ş.'ye ait olduğu
belirlendi. Polis, M. Ş.'nin ev ve iş-
yeri adreslerine eş zamanlı baskın
düzenledi. 

Linç edilmek istendi

İş yerine polisin geldiğini gören
M. Ş. kaçmaya başladı. Ancak
polis tarafından yakalandı. M.Ş.
gözaltına alınırken ekipler işye-
rinde yaptıkları aramada önünde
damacana dizili olan 3 ayrı bölme
olduğunu fark etti. Bölmelerin bi-
rinden çocuk sesi geldiğini duyan

polis, kapıyı açınca M.Y.'yi buldu.
Polisin geldiğini gören ve mahalle-
lerinde küçük bir kızın kayıp oldu-
ğunu bilen çevredekiler, küçük
kızın işyerinde bulunduğu öğre-
nince M. Ş.'yi linç etmek istedi. O
sırada polis işyerinin kepenklerini
kapatarak şüpheliyi linç edilmek-
ten kurtardı. Küçük kızın bulun-
duğu bölmenin ses yalıtımlı
olduğu ve şüphelinin M.Y.'yi kor-
kutmak için duvarlara astığı A4
kağıtlarına sessiz olması gerektiği
yoksa kendisini öldüreceğini yaz-

dığı kaydedildi. Öte yandan şüp-
helinin 2009 yılında da başka bir
çocuğa karşı cinsel istismar su-
çuna karıştığı öğrenildi.

Hakkını helal et!

Olayın ardından şüpheliyi tanıyan
mahalle sakinlerinden Fuat Ek-
mekçi, "8-10 senedir burada es-
naflık yapan birisi böyle olaylarına
vakıf olduğumuz birisi değil. Ama
o dükkana çocuklar girer çıkar da
su içmek için. Böyle bir şey yapa-
bileceğini ihtimal vermiyorduk"

dedi. Olaydan önce ve sonra şüp-
heliyi gören Hasan Yaylaoğlu ise
"Geldiğinde saat 14.00 civarıydı.
Tıraş olmuşsun falan dedim. Çay
ısmarlayacağımı söyledim kendisi
bana 'Hakkını helal et' dedi ve
gitti. Gece saatlerinde annesi ka-
meralar takibiyle görüyor. Bizim
arkadaşa çocuğunun içeride oldu-
ğunu söylemiş. Uygunsuz bir
halde görüyorlar tabii. Polisler eş-
liğinde aldılar götürdüler. Araba-
sını taşladılar" ifadelerini kullandı.
DHA
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Türkiye'nin ilk piyanist
şantörlerinden, caz

sanatçısı Bozkurt İlham
Gencer hayatını kaybetti.

Gencer için bugün Atatürk
Kültür Merkezi'nde (AKM)

tören düzenlenecek

hAyAtını kaybeden Gencer'in
cenaze törenine ilişkin sosyal
medya hesabı üzerinden açıkla-

mada bulunan sanatçı Bora Gencer, "Tür-
kiye Musiki Eseri Sahipleri Meslek Birliği
(MESAM) AKM'de yarın saat 10.00'da
babamla ilgili bir tören düzenliyor. Bugün
10.00'da AKM'de olacağız. Sonrasında
Zincirlikuyu Mezarlığı'nda öğle namazını
müteakiben babamı defnedeceğiz" dedi.

İsmini değiştirdi

Türkiye'de caz müziğinin yaygınlaşma-
sına önemli katkılarda bulunan Bozkurt

İlham Gencer, 30 Ağustos 1925'te İstan-
bul'da dünyaya geldi. Usta sanatçı,
henüz 5 yaşındayken annesinden aldığı
derslerle ve evlerindeki konsol piyanoyu
çalarak müzik hayatına başladı. İlk bes-
tesi olan "İlham Vals"i 5 yaşındayken bes-
teleyen sanatçı, ilk konserini de aynı yıl
Saray Sineması'nda verdi.
Sanatçı, daha sonra kayıt olduğu Beyoğlu
Erkek Lisesi'nden 1943'te mezun oldu,
Halk Evleri'nde amatörce başladığı müzik
yaşamına 1944'te Beyoğlu'nda profesyo-
nel olarak devam etti. İlham Gencer, ken-
disini koyu bir Türk milliyetçisi olarak

tanımlıyordu. Eski Başbakan Yardımcısı
ve Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Genel
Başkanı Alparslan Türkeş'e uzun yıllar da-
nışmanlık yapan Gencer, İstanbul'dan
MHP milletvekili ve belediye başkan adayı
oldu. İlham Osman Gencer olan adını
2008'de mahkeme kararıyla "Bozkurt
İlham Gencer" değiştiren usta sanatçı, son
olarak 29 Eylül 2013'te 11. Uluslararası
Alanya Caz Günleri'nde sahne aldı. Gen-
cer, 30 Ağustos 2022'de Bodrum'da özel
bir etkinlikle 100. yaşını kutlamıştı. Gen-
cer, Bodrum'da tedavi gördüğü hastanede
hayatını kaybetti.
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Fazıl’ın etkisi
Devam 
eDiYor

CumhurbAşKAnlığı İleti-
şim Başkanı Fahrettin Altun,
Necip Fazıl Kısakürek'in ölü-

münün 40. Yıl dönümü nedeniyle İleti-
şim Başkanlığı İstanbul Bölge
Müdürlüğü'nde düzenlenen 'Bir Haki-
kat Savunucusu Olarak Necip Fazıl Pa-
neli'ne katıldı. Panelde konuşan
Fahrettin Altun, Necip Fazıl Kısakürek'i
rahmetle andığını belirterek, "Sözleri-
min başında bir yanıyla derviş, bir ya-
nıyla serdengeçti, kürsülerin emsalsiz
hatibi büyük mütefekkir, büyük şair,
fikir ve aksiyon adamı Necip Fazıl Kı-
sakürek'i rahmetle minnetle yad ediyo-
rum. Gayemiz onun mümtaz
şahsiyetinde, sembolleşen, hapislerle,
mahkumiyetlerle apoletlenen, hakikat
mücadelesini tüm boyutlarıyla anla-
maya çalışmak. Bu önemli mücadele-
nin anlaşılmasına katkı sunmaktır.
Üstat Necip Fazıl'ın 26 Mayıs 1904 yı-

lında İstanbul'da başlayan 79 yıllık
hayat serüveni aynı zamanda ülkemizin
çalkantılı, toplumsal ve siyasi hayatına
da ışık tutan, yakın tarihimizin önemli
bir bölümünü aydınlatan bir hayattır.
Necip Fazıl Jakoben elitlerin millete
reva gördüğü zulümler karşısında batı
ve doğu dünyasının mirasını İslam'ın
fikir indiğinden geçirmiş, aşkın zeka-
sıyla ve iman harcıyla karılmış düşün-
celeriyle amansız bir hakikat
mücadelesi vermiştir" dedi.

Mücadele aynı

Fahrettin Altun konuşmasının deva-
mında, "Kendi değerleri ve şahsiyetiyle
bir milleti kendi yapan ideallere doğru
yönlendiren Necip Fazıl vefatının üze-
rinden 40 yıl geçmiş olmasına rağmen
hala gençlere etki etmeye, onları yetiş-
tirmeye ve tohum saçmaya devam et-
mektedir. Bugün üstadın davasında

hasretini çektiği her oluş ve mananın
millet ve devlet hayatında bir bir vus-
lata kavuştuğunu, büyük bir gururla,
büyük bir sürurla görüyoruz. Onun ifa-
desiyle kim var diye sorulduğunda gen-
çliğinden bu yana ben varım diyen bir
liderimiz var bugün. Bilindiği üzere
üstat Necip Fazıl hayatı boyunca kötü-
cül bir zihniyetle mücadele etti. Üstatla
gönüldaşlık yapmış, onunla teşriki me-
saide bulunmuş Cumhurbaşkanımız
sayın Recep Tayyip Erdoğan da aynı
zihniyetle yıllardır süren bir siyasi mü-
cadele vermiştir, vermeye devam et-
mektedir. Gençler Ayasofya açılacak
bugün mü, yarın mı? Bilmem ama
Ayasofya açılacak diyen üstadın eme-
lini gerçekleştirmek Türk ve İslam dün-
yasının sızısını dindirmek, Ayasofya'yı
zincirlerinden kurtarmak Cumhurbaş-
kanımız'a nasip olmuştur" diye
konuştu. DHA

Bunlar gurur

verici
şeYler
AK Parti Genel Başkanvekili Binali
Yıldırım, Eyüpsultan'da bir plastik
fabrikasını ziyaret etti. Burada
konuşan Yıldırım, "Savunma
sanayinin yeterliliğini yüzde 80'lere
çıkardık. Bunlar gurur verici şeyler.
Eğer savunmada güçlü değilseniz
bağımsızlıktan söz edemezsiniz" dedi

AK PArti Genel Başkanvekili
Binali Yıldırım, Eyüpsultan’da
sanayide, çalışanlarla buluştu.

Bir metal plastik fabrikasını ziyaret eden
Yıldırım, burada bir konuşma yaptı. Yıl-
dırım, “Değerli kardeşlerim, üretmek çok
kutsal birşey. Bir şey ürettiğiniz zaman,
yaparken bazı zahmetler çekiyorsunuz.
Ama işin sonunda eseri gördüğünüz
zaman bütün yorgunluğunuz gidiyor.
Ben de vaktiyle çok üretimde çalıştım.
Çeşitli işlere girdim. Gemi yapımı, yat
yapımı, parke, ahşap parke imalatı daha
birçok konularda böyle bir tecrübem var.
Şunu söylemek istiyorum. Sanayici
olmak, bir şey üretmek para kazanmanın
en kolay yolu değil. En öncelikli yolu
değil. Daha kolay para kazanma yolları
var. Ama haz için en güzel şey üretmek-
tir. Zahmeti çoktur ama üretmenin ver-
diği o tatlı yorgunluğu hiçbir şeyde
göremezsiniz. Bugün Elhamdülillah, ül-
kemiz her şeyi yapabiliyor. Her türlü
malzemeyi imal edecek, şekil verecek
hale geldik. Otomobili, tankı, helikopteri,
İHA'sı, SİHA'sı. Savunma sanayinin ye-
terliliğini yüzde 80’lere çıkardık. Bunlar
gurur verici şeyler. Eğer savunmada
güçlü değilseniz bağımsızlıktan söz ede-
mezsiniz. Bağımsızlığın şartı güçlü bir
savunma sanayine, güçlü bir orduya
sahip olmaktan geçiyor.Aksi halde baş-
kalarının yemi haline gelirsiniz. " diye ko-
nuştu.

Ülkelere çöktüler

Yıldırım, "Bakın Irak'ta neler olduğuna.
Suriye'de neler olduğuna, Afganistan'da,
Yemen'de, Libya'da emperyal ülkeler
çöktüler. Ve hala oralarda millet belini
doğrultamıyor. Hepsi memleketinden
can korkusuyla kaçmak zorunda kaldılar
ve bu da bize bir yük oluşturdu. Bugün
mültecileri konuşuyoruz. Mültecilerin bu
sorun olduğu durduk yerde çıkmadı.
Amerika, Afganistan işgal etmeseydi,
onlar memleketlerinden bu tarafa canını
kurtarmak için gelmek zorunda kalma-
yacaklardı. Aynı şey Suriye'de olmasaydı.
Yine herkes yaşadığı yerde su mu çıktı?
Yaşayıp devam edeceklerdi. Bu bir maa-
lesef mecburiyetten doğan bir şey
oldu"  dedi. DHA

Derya Yanık’a
çiçekli karşılama
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Derya Yanık,
Kuştepe’de Roman vatandaşlarla bir araya
geldi. Derya Yanık burada yaptığı konuşmada
“Bütün Türkiye genelinde ihtiyaç olan 
bölgelerde konutlar yapacağız. Evi olmayan
eve ulaşmış, sahip olmuş olacak" dedi

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Derya Yanık,
Şişli'deki Kuştepe Mahallesinde Roman vatan-
daşlarla biraraya geldi. Kadınlar tarafından çi-

çeklerle karşılanan Derya Yanık, Şişli Sosyal Dayanışma
Merkezi’ni ziyaret etti. Roman vatandaşlar ile yürüyüş
yapan Bakan Yanık’ın güller ve karanfillerle karşılandı.
Bakan Derya Yanık, “eskiden beri bizim Roman kardeşle-
rimizle duygudaşlığımız, sevgimiz, muhabbetimiz hiç ek-
silmez. Size Reis’in selamını getirdim. Sosyal Dayanışma
Merkezlerimizi, Bakanlığımızın merkezlerini hanımlar için
kurduk. Özellikle hanımlar orada gelip el işi birtakım
diğer faaliyetleri yapabilirler" dedi.

Konut müjdesi

ihtiyacı olanlara sosyal konut yapılacağını Roman vatan-
daşların ihtiyaçlarının karşılanacağını dile getiren Yanık
“Bütün Türkiye genelinde ihtiyaç olan bölgelerde konutlar
yapacağız. Roman vatandaşlarımızdan ihtiyacı olanlar
orada ihtiyaçlarını karşılayacaklar. evi olmayan eve ulaş-
mış, sahip olmuş olacak. Biliyorsunuz sizin Cumhurbaş-
kanımızla aranızdaki muhabbete bizler şahidiz. Siz
Cumhurbaşkanımızı bırakmazsınız. Cumhurbaşkanımız
da sizi bırakmaz" diye konuştu. DHA

Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı Fahrettin Altun, 'Bir
Hakikat Savunucusu Olarak Necip Fazıl Paneli'ne katıldı. 
Panelde konuşan Altun, "Necip Fazıl vefatının üzerinden 40
yıl geçmiş olmasına rağmen hala gençlere etki etmeye, onları
yetiştirmeye ve tohum saçmaya devam etmektedir" dedi

Sanat dünyaSı yaSa boğuldu
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İ stanbul 3. Bölge Bağımsız Milletvekili
Adayı Fehmi Öztürk, 14 Mayıs seçim
sonuçloarını değerlendirdi. Damga'ya

konuşan Öztürk, 28 Mayıs’ta yapılacak
Cumhurbaşkanlığı seçimleriyle ilgili dü-
şüncelerini paylaştı. Seçim sonuçlarının
ardından gerginliğin hala sürdüğünü
ifade eden Öztürk, özellikle Kılıçdaroğ-
lu’nun uzlaşmacı bir yol izlemesi gerektiğine dik-
kat çekerek, “Sayın Kılıçdaroğlu artık devlet
başkanına ve oturduğu makama saldırmayı bı-
rakmalıdır. ‘Recep Tayyip Erdoğan, bir ülkenin
bütünün cumhurbaşkanıdır. Biz de bu ülkenin
ana muhalefetiyiz. Bileşenlerimizle birlikte yüzde
50’ye yakını temsil ediyoruz. Bu iradeyle diğer
iradeyi barıştırıp, uzlaştırıp toplumun önüne si-
yasi irade ile çözümü koyma noktasında birleş-
meliyiz’ demesi lazım” değerlendirmesini yaptı. 

İthamda bulundular

Türkiye’de bir devlet yönetimi bir de siyasiler ol-
duğunu ve siyasilerin birbirlerine ithamlarda bu-
lunarak 14 Mayıs seçim sürecini yönettiğini
belirten Öztürk, “Seçimin sonucuna baktığında
milletimiz ne sosyal ne de ulusal medyadaki yo-
rumlara itibar etmedi. Ferasetli, duyarlı, ülkesini
ve toplumun genel durumunu bilen bir sonuç
ortaya koydu. Nasıl ki Kurtuluş Savaşı öncesi,
Türkiye’nin gücünü kırmak ve içindeki etnik ya-
pılarını ayrıştırmak için bir takım projeler vardı
ve bir devlet adamı olan Ulu Önder Atatürk,
devletin ve milletin iradesinin duracağı güçleri
belirleyerek, yaptığı kongrelerle halk iradesini ve
bileşenlerini bir araya getirdiyse, Cumhurbaş-

kanı adaylarının da bunu yapması gerekiyor”
dedi. 

20 bin kişi destek verdi

Halk iradesi vurgusunu öne çıkararak
adaylığında yaklaşık 20 bin oy alan ve böl-
gede 88 bin civarında kayıp oy olduğunu
hatırlatan Fehmi Öztürk, “Bu dönem Tür-

kiye Büyük Millet Meclisi'nde 151 tane bağımsız
milletvekili adayı vardı ve bir tanesi bile parla-
mentoya giremedi. İktidarı ile muhalefeti ile her
iki liderin de anlaması gereken şey, bu halk ente-
lektüel dilden anlamıyor. Bu memleketin sokak-
ları Anadolu kültürü ile bezenmiş. Binaları ne
kadar yükseltseniz de insanları kibrit kutusu gibi
yerlere koyup birbiriyle bağlarını koparsanız da
bu memleketin milli ve dini değerleri var ve birbi-
rinden koparamazsınız. Halk tipi siyasetçinin
amacı da işte bu iradeyi, bu düşünceyi meclise
taşımak. Halkın iradesini temsil eden, taleplerine
göre projeler üretenlerin siyasette kalıcı olaca-
ğına inanıyorum. Haramla kurulan bina içinde
ikametgah barındırmaz. Tıpkı yanlış zihniyetle-
rin yaptığı binalar gibi gelecek olan ilk doğal
afette yerle yeksan olur” eleştirisinde bulundu. 

Halk kavga istemiyor

14 Mayıs seçimlerinde halkın cumhurbaşkanlığı
ve milletvekilliği için farklı irade gösterdiğini, oy
dağılımlarından da bunun görüldüğünü söyle-
yen Fehmi Öztürk, “Kayıp 88 bin oyun yanı sıra,
şahsıma verilen yaklaşık 20 bin oy da bir irade
değil midir? Peki bu neden sayılmıyor? Amaç
halkın iradesi değil midir?” diyerek tepki gös-

terdi. Ülkemiz siyasetçilerinin artık samimi ola-
rak birbiriyle kucaklaşması gerektiğini vurgula-
yan Öztürk, milli ve manevi değerleri dünyaya
örnek güçte ve nitelikte olan ülke vatandaşları-
nın, “Türkiye güçlü bir ülke olsun” talebinden
başka bir şey istemediğini, en kötü gününde bile
adaletin mum olarak yandığı bir ülke olmasını
istediğini ifade etti. 

Halkın sesi biziz

Bağımsız Milletvekilliği adaylığını döneminde
birçok sivil toplum kuruluşu ve yerel basınla bir
araya geldiğini, kimisinim canı gönülden destek
verdiğini ancak bazılarının iki yüzlü davranarak,
şahsi menfaat elde etme amacı ile her iki ta-
rafa da göz kırptığını söyleyen Öztürk,
“Çünkü her iki tarafın arkasında
da kurum ve kuruluşların
desteği var. Yurt dışı ilişki-
leri var. Ama bağımsız
adayın halktan başka
tutunacak hiçbir
dalı da yok, başka
bir amacı da
yok. Peki halk
için siyaset yap-
tığını söyleyen-
ler, neden biz
bağımsız aday-
ların dedikle-
rini, projelerini,
çözüm önerile-
rini görmüyor,
duymuyor. Halkın

sesi biziz. Bizim çıkacak ekranlarımız yok. Bizim
ekranımız kamuoyu” dedi.  

Fahri milletvekiliyiz

Bağımsız milletvekili adayı olma cesareti göste-
ren 151 milletvekili adayına selam gönderen
Fehmi Öztürk, “Bizler hakkımızı hukuk içeri-
sinde aramaya devam edeceğiz. Memleketimizin
demokrasisi için nerede olmamız gerekiyorsa
orada olacağız. Resmiyette belki adımız milletve-
kili olarak yazmayacak ama bütün gönüllerde
‘Fahri milletvekiliyiz.’ Ne koruma polislerimiz
var, ne de çakarlı araçlarımız ama inanın öyle
olanlardan çok daha fazla itibarımız var” diye-

rek, 14 Mayıs'ta  istikrar
için sandığa giden-

lere teşekkür
etti. 

20 BİN OY ALARAK DİKKATLERİ ÜZERİNE ÇEKEN BAĞIMSIZ MİLLETVEKİLİ
ADAYI FEHMİ ÖZTÜRK BİRLİK VE BERABERLİK ÇAĞRISI YAPTI

HALK KAVGA 
İSTEMİYOR!

Birileri görmese de halk için siyaset
yapanlara ne kadar çamur atılırsa atıl-
sın toplumun gördüğünü söyleyerek,
Türkiye'de siyasetin tahterevallinin iki
tarafında oturan çıkar grupları şeklinde
göründüğünü dile getiren Fehmi Öz-
türk, “işin sonunda hangi taraf ağır ba-
sarsa yük o tarafa verilecek. Bundan
kurtulmanın tek yoluda barıştır. Türk
milletine diyoruz ki barışana, iyi dil kul-
lanana, sizlere istikbal vaadedip Türki-
ye'yi kaosa değil, kucaklaşmaya
götürecek siyaset dilini kim kullanı-
yorsa 28 Mayıs’ta vatandaşlık görevini
yerine getirsin ve oy kullanmaya koşa
koşa gitsin” diyerek, Cumhurbaşkanı
recep Tayyip erdoğan’ı işaret etti. Va-
tandaşların liderlerin yaptıklarını
önemsediğini, takip de ettiğini belirten
Fehmi Öztürk, “Şu unutulmamalıdır ki,
halk devlet çizgisini takip ediyor. Dola-
yısı ile karşılıklı ithamlarla vatandaşın
dizayn edilecek bir tarafı yok. Halkı di-
zayn etmeye çalışan siyasiler önce
kendilerini dizayn etsinler. Camın arka-
sından halka bakıp, ne isteklerini, ne
taleplerini, ne de beklentilerini görmü-
yorlar ya. işte o da camların kirli oldu-
ğundan. Herkes önce kendi camını
silsin, dışarıya öyle baksın. Yada cam-
ları kırıp, halkın içine insin” diyerek,
Millet ittifakı adayı Kemal Kılıçda-
roğlu’nu, Cumhurbaşkanı recep Tayyip
erdoğan’la kucaklaşmaya davet etti.
Fehmi Öztürk, her iki tarafında kamuo-
yunun, ‘Canımı veririm ama oyumu
vermem’ serzenişlerini dikkate alması
gerektiğinin altını çizdi. Öztürk, son
olarak 28 Mayıs'ta da istikrarın sür-
mesi için herkesi sandığa giderek oy
kullanma çağrısını yeniledi. 

iSTiKRARIN
SÜRMESi 
iÇiN OY 

KULLANIN!

Ülke genelinde toplamda 152 bağımsız millet-
vekili adayının 14 Mayıs’ta seçime girdiğini ve
bağımsız adaylara ‘Haksızlık’ yapıldığını belir-
ten Öztürk, “Bu haksızlığı kamuoyuna duyur-
mak için Ankara’da bir araya gelerek Yüksek
Seçim Kurulu önünde basın açıklaması yap-
mak istiyoruz. Ancak YSK buna izin vermedi.
YSK binası görünüyor diyerek kamuya açık
alanda dahi açıklama yapılmasına izin veril-
medi. Koruma ordusuyla YSK civarından
uzaklaştırıldık. Ulus'ta kurucu meclis önünde
basın açıklamasını gerçekleştirdik. Yüksek
Seçim kurulu kimsenin babasının kurumu de-
ğildir. Millet iradesinin kurumudur. Biz de dev-
letin kurumlarını işgal eden bu kişileri
memleketimizin kurucu lideri Ulu Önder Mus-
tafa Kemal Atatürk’e şikâyet ettik. O koltuklar
onların değil bizimdir ve bizim gücümüzle ora-
dalar. Biz o irade gücümüzü çektiğimiz zaman
onlar gerçek niyetleri ile baş başa kalacaklar.
Allah bu milleti her zaman olumsuz siyaset
yapanlardan kurtarsın. Millet adına değil de
kendi siyasi istikballeri adına mücadele eden-
ler şunu bilsinler ki bizler demokrasinin temel
taşlarıyız. Devletin sahibi millettir” açıklama-
sında bulundu. 

SELVİ 
SARITAÇ

ÖZEL HABER

AÇIKLAMA BİLE
YAPTIRMADILAR!

14 Mayıs seçimlerinde İstanbul 3. Bölge'den Bağımsız Milletvekili Adayı olan
Fehmi Öztürk, Damga'ya konuştu. Seçimlerde 20 bin oy alarak dikkatleri 
üzerine çeken Öztürk, liderlerin kuçaklaşması gerektiğini belirterek, “Allah bu
milleti her zaman olumsuz siyaset yapanlardan kurtarsın” dedi. Halkın kavga
istemediğini belirten Öztürk, her iki tarafın da ‘Canımı veririm ama oyumu
vermem’ serzenişlerini dikkate alması gerektiğinin altını çizdi. 

Fehmi Öztürk
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NATO üyelikleri
gündemde yok

STOLTENBERG, Brüksel'in önde
gelen düşünce kuruluşlarından Ger-
man Marshall Fund'ın düzenlediği

Brüksel Forumu etkinliğinde konuştu. Savaşın
Ukrayna'nın NATO üyeliğini kolaylaştırıp ko-
laylaştırmadığıyla ilgili bir soru üzerine Stolten-
berg, "Hem evet hem hayır. Herkesin
Ukrayna'nın savaşın ortasındayken NATO'ya
üye olmasının gündemimizde olmadığının far-
kında olduğunu düşünüyorum. Mesele de bu
değil. Mesele daha çok savaş bittiğinde ne ola-
cağı." diye konuştu.

Anlaşacağımızı umuyorum

Stoltenberg, savaşın Ukrayna'ya verilen destek
nedeniyle bu ülkeyi NATO'ya yaklaştırdığını ak-
tararak, "Pilot eğitimine başladığımızda, giderek
daha fazla NATO ekipmanı kullandıklarında,
farklı NATO sistemlerinin nasıl çalıştırılacağı
söz konusu olduğunda elbette daha da yaklaşı-
yorlar. Bu yüzden, Vilnius Zirvesi'nde üzerinde
Ukrayna'nın Sovyet dönemi doktrinlerinden,
ekipman ve standartlarından NATO'ya geçişine
yardımcı olmak için hazırlanan çok yıllı bir
program üzerinde anlaşacağımızı umuyorum."
şeklinde konuştu. Sahadaki durumun "yıpratma
savaşı" niteliğine büründüğünü belirten Stolten-
berg, "Yıpratma savaşları, lojistik savaşlara dö-
nüşür." ifadesini kullandı. Stoltenberg, "F-16 mı,
tank mı vermeliyiz?" sorularına fazla odaklana-
rak, verilen tüm sistemlerin sürdürülebilir ve et-
kili şekilde çalışması konusunun hafife
alınmaması gerektiğinin altını çizdi. AA

FRANSA'NIN başkenti Pa-
ris'te 14 yıl sonra ilk defa
yıl başından bu yana

henüz herhangi bir yüksek sıcaklığın
görülmediği belirtildi. Fransız televiz-
yon kanalı BFMTV'nin Meteoroloji
İdaresi'nden bir yetkilinin Twitter
paylaşımına dayandırdığı habere

göre, termometreler Paris'te yıl başın-
dan bu yana henüz 25 dereceyi bulan
veya geçen bir sıcaklık kaydetmedi.
Başkentte en az 14 yıl sonra ilk defa
böyle bir durum yaşanırken buna
karşın sıcaklar mevsim normallerinde
seyrediyor. Paris'te en son 31 Mayıs
1983'te termometreler ilk defa 25

santigrat derece ve üstünü kaydet-
mişti. Fransa'da geçen yaz, ülke tari-
hinin en sıcak ve kurak dönemleri
arasında yerini alırken Paris'te yüksek
sıcaklığın kaydedildiği kentler arasına
girmişti. Ülkede şubat ayı da ülke ta-
rihindeki "en sıcak şubat ayları" ara-
sında yer almıştı. AA

P rigojin, bir Telegram
kanalında verdiği rö-
portajda, bir süre

önce Ukrayna'nın Bahmut
şehrini Wagner paralı savaş-
çıların kontrol altına alma-
sına ve son duruma ilişkin
detayları paylaştı.Bahmut'un
Wagner savaşçıları tarafından
tamamen kontrol altına alın-
dığını belirten Prigojin, 1 Ha-
ziran'a kadar şehri Rusya
Savunma Bakanlığının kont-
rolüne bırakacaklarını bil-
dirdi. Prigojin, "Bahmut'u biz
aldık, biz zafer kazandık." ifa-
desini kullandı. Ukrayna'ya
yapılan "özel askeri operas-
yonu" eleştiren Prigojin, neo-
Nazi aramak için Ukrayna'ya
kaba bir şekilde askeri yolla
girildiğini dile getirdi. Rus or-
dusunun Kiev, Herson'da ba-
şarılı olamadan geri
çekildiğini ifade eden Prigo-
jin, Krasniy Liman ve İz-
yum'da da başarılı
olunamadığına dikkati çekti.

Ukrayna meşhur oldu

Prigojin, "Özel askeri operas-
yon Ukrayna'yı Nazizm ve
militarizmden arındırmak için
yapılıyor. Ama biz Ukraynalıyı
dünyada çok meşhur bir mil-
let yaptık. Ukrayna'yı meşru-
laştırdık. Ukrayna her yerde
bilinen bir ülke oldu. Milita-
rizmden arındırmaya gelince,
eğer Ukrayna'nın elinde 500
tank vardı dersek, şu anda
artık ellerinde 5 bin tank var.
20 bin kişi savaşmasını bili-

yordu, artık 400 bin kişi savaş-
masını biliyor. Biz nasıl milita-
rizmden arındırdık? Tam tersi
oldu." diye konuştu.Wagner
olarak pek çok yerde ve çok
defa savaştıklarına işaret eden
Prigojin, Amerikan, Fransız
askerinin, Afrikalı kabilelerin
nasıl savaştığını bildiklerini
söyledi. Dünyada en iyi ordu-
nun Wagner olduğunu iddia
eden Prigojin, "Fakat haliha-
zırda dünyada Wagner'den
sonra en iyisi, doğrusu Rus
ordusu, ama Ukrayna ordusu
en güçlü ordulardan birisi.
Onların çok yüksek organizas-
yon yapısı, hazırlığı, istihba-
ratı, çok farklı silahları var."
ifadesini kullandı.

Afganistan'dan daha
fazla kayıp var

Bahmut'taki operasyonda
kendilerine Rus ordusu tara-
fından yeterli mühimmat ve-
rilmediğini öne süren
Prigojin, buna rağmen görev-
lerini yerine getirdiklerini be-
lirtti. Sovyetler Birliği
döneminde Afganistan'daki
savaşta Bahmut'taki kayıptan
daha az asker kaybı yaşandı-
ğını ifade eden Prigojin, Bah-
mut'ta ön cephede 35 bin
savaşçının çatışmalara katıldı-
ğını dile getirdi. Operasyon sı-
rasında 50 bin mahkumu
saflarına kattıklarını söyleyen
Prigojin, bunların yüzde
20'sinin öldüğünü kaydetti.
Bununla birlikte bir o kadar
da sözleşmeli savaşçının öl-

düğünü, bir o kadarının da
yaralandığını belirten Prigo-
jin, "Ukrayna Silahlı Kuvvetle-
rinden 50 bin kişiyi etkisiz
hale getirdik. 50 ile 70 bin
arasında da yaralıları var.
Benim kaybım üç kat daha az,
yaklaşık iki kat daha az yaralı
savaşçım var." dedi. AA

UKRAYNA ORDUSU
OLDUKCA GUCLU!

NATO Genel Sekreteri Jens Stoltenberg,
"Herkesin Ukrayna'nın savaşın
ortasındayken NATO'ya üye olmasının
gündemimizde olmadığının farkında
olduğunu düşünüyorum." dedi

Paris'te en son 31 Mayıs 1983'te termometreler ilk defa 25 santigrat derece ve üstünü kaydetmişti

Paris güneşini kaybetti!

Rus güvenlik şirketi Wagner'in kurucusu Yevgeniy Prigojin, Ukrayna ordusunun dünyanın en güçlü ordularından birisi olduğunu söyledi

Rus savunması  hazırlıklı değil
Rusya'nın Ukrayna sınırın-
daki Belgorod bölgesine
Ukraynalı sabotaj grubu-
nun girmesine de değinen
Prigojin, Rus savunması-
nın bu gruba karşı hazır-
lıklı olmadığını öne sürdü.
Prigojin, "Sabotaj ve istih-
barat grubu sınırı geçemez.
Komşusu ile çatışma ha-
linde olan hiçbir medeni

ülkenin sınırından geçiş 
yapılamaz. Suriye'de Tür-
kiye'nin kontrol ettiği sını-
rından geçmek mümkün
olamaz. Düşmanımız olan
Ukrayna ile sınırımızdan
sabotaj grubu tank ve
zırhlı araçlarla rahatlıkla
girebiliyor. Yarın Mosko-
va'ya girmeyeceklerini kim
garanti edebilir." dedi.

ABD'de evsiz
sayısı artıyor
ABD'nin New Mexico eyaletinde kiralar yükselmeye devam ederken evsizlerin sayısında
da ocak ayında, geçen yılın aynı dönemine kıyasla yüzde 48 artış yaşandığı bildirildi

ABD Konut ve Kentsel Kalkınma
Bakanlığı tarafından yayımlanan
raporda, Ocak 2023'te eyalet ge-

nelinde bir gecede yapılan incelemede, yak-
laşık 3 bin 850 kişinin sokaklarda yaşadığı
tespit edildi. Bu kapsamda, özellikle ço-
ğunluğu Albuquerque kentinde olmak
üzere eyalet genelinde evsiz sayısının
2022'nin aynı dönemine kıyasla yüzde 48
arttığı ifade edildi. Yoksulluk oranlarının
artması ve işgücüne katılımın düşük
olmasının evsizlik sıkıntısını etkileyebi-
leceği belirtilen raporda, kiraların ge-
lirlere kıyasla daha hızlı arttığına
dikkat çekildi.

Yatırım planı hazırlanıyor

New Mexico Valisi Michelle Lujan

Grisham, evsizlik sorununu azaltmak ve
uygun fiyatlı konutları artırmak için 84 mil-
yon dolarlık bütçelerinin olduğunu ve bu
sıkıntıların giderilmesine yönelik yatırım
planı hazırlandığını kaydetti. New Mexico
Mortgage Finans İdaresinin Üst Yöneticisi
Isidoro Hernandez de 50'den fazla ailenin
yaşayabileceği 4 bin 300 binanın yapım
aşamasında olduğunu söyledi. ABD Konut
ve Kentsel Kalkınma Bakanlığının 2022 ve-

rilerine göre, ülke gene-
linde yaklaşık 582 bin
kişi sokaklarda yaşıyor.
Özellikle California,
Vermont ve Oregon, ev-
sizlerin en fazla bulun-
duğu eyaletler olarak
biliniyor.AA
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NAZLI Sabancı, bebe-
ğini kucağına almak
için heyecanla gün

sayarken Instagram hesabından
paylaştığı yeni pozlarla hayran-
larından büyük beğeni topladı.
Sabancı'nın mutlu ve hamilelik
dolu anları, sosyal medyada
paylaştığı güncel fotoğraflarla
takipçileriyle paylaşılıyor. Son
zamanlarda bebeğini kucağına
almak için heyecanla gün sayan
ünlü Nazlı Sabancı Instagram
hesabından yeni pozlarını
paylaşarak mutlulu-
ğunu ve hamilelik se-
rüvenini
takipçileriyle pay-
laştı. Nazlı Sa-
bancı, derin sırt
dekolteli pembe
elbisesiyle ver-
diği pozlarına
''Hamile stilimi
paylaşıyorum''

notunu düştü. Nazlı Saban-
cı'nın Instagram hesabında pay-
laştığı pozlar, takipçileri
tarafından büyük ilgi gördü.
Gönderiler kısa sürede binlerce
beğeni aldı ve yorumlarla des-
teklendi. Hayranları, Sabancı'ya
hamilelik sürecinde sağlık ve
mutluluk diledi ve bebeğini sa-
bırsızlıkla beklediklerini ifade et-
tiler.28 yaşındaki ünlü ismin
hamilelik şıklığı ve tarzı dikkat-

lerden kaçmadı. Sabancı'nın
paylaşımına ise eşi Hacı

Sabancı ve kayınvali-
desi Nazlı Sabancı

kayıtsız kalmadı.
Hacı Sabancı,
eşinin karelerine
kalp emojisiyle
yorum yapar-
ken, Arzu Sa-
bancı da nazar

boncuğu emojisi
ekledi.

ÜNLÜ pop şarkıcısı Hande Yener,
peş peşe vereceği konserler önce-
sinde hazırlıklarını sürdürmek

amacıyla Kazdağları'nda 2 günlük bir
kampa girdi. Yener, yoga ve meditasyon gibi
aktivitelerle enerji depolayarak, konserlerine
hazır olmak için adımlar attı. Hande Yener,
sahne performanslarını en üst düzeye çıkar-
mak ve enerjisini yükseltmek amacıyla özel
bir kampa katıldı. Kazdağları'nın doğal gü-
zellikleri arasında gerçekleşen bu kamp, şar-
kıcının konserlere hazırlık sürecinde zihinsel

ve fiziksel olarak yenilenmesini sağladı.
Kamp süresince Hande Yener, yoga ve me-
ditasyon gibi rahatlama teknikleriyle içsel
dengeyi sağlamayı hedefledi. Yoga ve medi-
tasyonla enerji depolayan Yener oy kullan-
mak için İstanbul’a döndü. Seçim sonrası
konser maratonuna başlayacak olan Yener,
4 Haziran’da Almanya’da ‘Multi Summer
Festival’da, 16 Haziran’da Beyoğlu'nda bir
partide ve 22 Haziran’da Kuruçeşme 
Açıkhava’da sahneye çıkacak. 
HABER MERKEZİ

HAYALIMDE
EVLILIK YOK!

Heykeltıraş sevgilisi Emre Yusufi ile 4 yıldır birlikte olan Nilperi Şahinkaya, evliliği
düşünüp düşünmediklerinin sorulması üzerine "Hayalimde evlilik yok" diye konuştu

Üst üste 3 konser birden verecek olan Hande Yener, konser-
ler için enerji toplamak için Kazdağları'nda 2 gün kamp
yaptı. Ardından oy kullanmak için İstanbul'a geri döndü

Nazlı Sabancı
göz kamaştırdı

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

07:00 Mesut Yar ile 
Bugün
09:30 Geri Sayım
11:20 Yeşil Ekran
11:40 Laf Aramızda
11:45 Spor
13:00 Öğle Bülteni
15:20 Spor
15:30 Bakış
19:10 Piyasa Ekranı
19:15 Ceyda Düvenci İle
Bambaşka Sohbetler
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
21:00 Yakın Plan
22:00 Özel Röportaj: 
Süleyman Soylu

04:25 Seksenler
06:05 Adını Sen Koy
08:45 Bu Toprağın Sesi
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Kalk Gidelim
15:45 Seksenler
18:20 Feryat: Diyarbakır
Anneleri
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Barbaros Hayreddin:
Sultanın Fermanı

06:00 A'dan Z'ye
07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Akıl Çemberi

02:30 Sabahın 
Sultanı Seda Sayan
05:00 Söz
07:00 Mesut Yar ile Bugün
09:30 Sabahın Sultanı 
Seda Sayan
13:00 Serap Paköz ile 
Gerçeğin Peşinde
16:00 Söz
18:15 Star Haber
19:00 Yalı Çapkını
20:00 Yalı Çapkını

07:00 Günaydın 
Türkiye
10:00 Bilmedikleriniz
11:30 İş Dünyamız
11:58 Dijital Para
12:00 Gün Ortası
16:30 Spor Bülteni
17:00 Günün İçinden
18:00 Gündem
19:45 Ana Haber
21:00 Gündem Özel
22:00 Gündem Özel
23:00 Orkun Yazgan ile Son Nokta

02:00 Poyraz Karayel
04:00 Kavak Yelleri
07:00 Yabancı Damat
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk ve Umut
17:00 Hicran 
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Hızlı ve Öfkeli: 
Hobbs ve Shaw
22:45 Kolpaçino

00:20 Nihat Hatipoğlu 
ile Dosta Doğru
01:30 Bir Küçük Gün Işığı
04:00 Mutfak Bahane
06:00 Hercai
07:00 Kahvaltı Haberleri
08:30 Nihat Hatipoğlu
Sorularınızı Cevaplıyor
10:00 Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Ateş Kuşları

01:00 Tetikçinin Oğlu
03:00 Adım Farah
05:00 Her Yerde Sen
06:00 Yalnız Kalpler
07:45 İlker Karagöz İle Çalar Saat
11:00 Çağla ile Yeni Bir Gün
12:30 Yalnız Kalpler
13:30 En Hamarat Benim
16:30 Tetikçinin Oğlu
19:00 Selçuk Tepeli ile 
FOX Ana Haber
20:00 Recep İvedik
22:00 Liderler FOX’ta
23:45 Orta Sayfa

00:15 Survivor Ekstra
01:30 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
03:45 Müge ve Gülşen'le 2.Sayfa
05:30 Canım Annem
07:15 8'de Sağlık
08:30 Müge ve Gülşen'le 2.Sayfa
11:15 Survivor 2023
12:15 Survivor Panorama
15:00 Canım Annem
16:00 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
20:00 Survivor 2023

01:00 Sağlı Sollu
05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:30 10'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
15:00 Özel Yayın
16:00 Güne Bakış
17:00 Akşam Raporu
19:00 Ece Üner ile 
Ana Haber Bülteni
20:00 Özgür İfade

00:15 Kızılcık Şerbeti

02:45 Aile

06:00 Bir Şansım Olsa

08:00 Ebru & Murat 

Bu Sabah

10:00 Kuzey Yıldızı: İlk Aşk

12:15 Aslı Hünel ile Gelin Evi

15:00 Didem Arslan Yılmaz'la

Vazgeçme

18:45 Show Ana Haber

20:00 Kızılcık Şerbeti

00:30 Haber Bülteni
01:00 Seçim 2023
05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
11:00 Güne Bakış
12:45 Spor Bülteni
13:00 Gün Ortası
15:00 Haber Hattı
16:45 Spor Bülteni
17:00 HT 360
18:00 Ana Haber
20:00 Seçim 2023

Oyuncu Nilperi Şahinkaya, Emre
Yusufi ile yaşadığı aşkı ve ilişkilerini de-

ğerlendirdiği açıklamalarda, güzel ve sakin bir
ilişkileri olduğunu ifade etti. Şahinkaya, evlilik

düşüncesinin olmadığını ve bu konuda hiçbir beklen-
tisinin bulunmadığını belirtti. Nilperi Şahinkaya, Emre
Yusufi ile olan ilişkisi hakkında samimi açıklamalarda

bulundu. "Güzel, sakin giden bir ilişkimiz var. Evlilik dü-
şünmüyoruz ama düğünlere katılmaktan keyif alıyoruz"

diyen Şahinkaya, evlilik beklentisinin hiçbir zaman hayal
etmediği bir konu olduğunu vurguladı. Şahinkaya, çift

olarak birbirlerine uyumlu olduklarını ve karşılıklı
olarak ilişkilerini keyifle sürdürdüklerini ifade
etti.Evlenme düşüncesinin hiçbir zaman ko-

nuşulmadığını belirten Şahinkaya,
"Açıkçası evlilik hayalim yok"

diye konuştu. 

HABER MERKEZİ

Dağa çıkıp
kampa girdi!

Bebeğini kucağına almak
için gün sayan Nazlı Sabancı,
Instagram hesabından yeni
pozlarını paylaştı. Sosyetik
güzelin karnı burnunda
pozları beğeni topladı
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YAZ döneminde çok yoğun bir fikstürde
birçok turnuvada boy gösterecek olan A
Milli Kadın Voleybol Takımı ile A Milli
Erkek Voleybol Takımı'nın sezon açılışı
için gala gecesi düzenlendi. Beşiktaş'ta
bir otelde gerçekleşen geceye Filenin
Sultanları'nın teknik ekibi ve oyuncuları,
Filenin Efeleri'nin teknik ekibi ve oyun-
cularının yanı sıra Beşiktaş Başkanı
Ahmet Nur Çebi, Galatasaray Başkanı
Dursun Özbek ve basın mensupları
katıldı.

İyi bir derece yapmamız lazım

Gala gecesinde A Milli Erkek Voleybol
Takımı'nın önemli isimlerinden Adis La-
gumdzija, Demirören Haber Ajansı'na
açıklamalarda bulundu. İtalya'nın Mo-
dena ekibinde forma giyen ve kulübüyle
yoğun bir fikstürü geride bıraktıktan
sonra milli takıma odaklandığını belirten
tecrübeli oyuncu, "Kulüpte yoğun bir
sezon geçirdik. CEV Kupası'nda şampi-
yon olduk. Çok sevinçli bir andı. Şimdi
çalışma zamanı. Milli takımda yoğun bir
sezonumuz var. 4 turnuvaya katılacağız
ve bunlar hep üst üste olacak. Çok din-
lenme zamanımız da yok. Biraz yorgu-
nuz ama bu durumun üstüne gitmemiz
gerekiyor. Bu turnuvalarda iyi bir derece
yapmamız gerek" diye konuştu.

Altın lig bizim yerimiz

Yaz döneminde ilk olarak mücadele

edecekleri Altın Lig'de iyi bir sonuç
elde etmek istediklerini aktaran 24 ya-
şındaki oyuncu, "Adım adım gitmeli-
yiz. Voleybol Milletler Ligi'ne (VNL)
gitmeyi çok istiyoruz. Bunu çok kez
söyledik, Altın Lig bizim yerimiz değil.
VNL bizi yukarı götürecek. Avrupa ve
dünya şampiyonlarında derece yap-
mamıza yardımcı olacak. Avrupa Vo-
leybol Şampiyonası zaten çok önemli.
Olimpiyata gitmeyi herkes istiyor. Bu
turnuvalar arasında çok seçim yapa-
mayız, üçü de çok önemli. Bence olim-
piyat en önemlisi. Olimpiyata gitmek
herkesin hayali" ifadelerini kullandı. 

5 günde bir şey değişmez

Takıma geç katıldığı için yeni başantre-
nör Alberto Giuliani ile bir antren-
mana çıkamadığını belirten
Lagumdzija, oyun sistemlerini Altın
Lig'in ardından daha iyi oturtacakla-
rını vurgulayarak, "Kendisiyle tele-
fonda konuştuk. Daha yeni tanıştık.
Daha önce kendisiyle çalışma fırsatım
olmadı. Onun çoğu şeyi değiştirebile-
ceği bir zaman yok şu anda. Burada 4-
5 gün kamp yapıldı ve hemen maçlara
başlıyoruz. 5 gün içerisinde bir şeyi de-
ğiştiremezsin. Altın Lig'den sonra 1-
1.5 ay kadar zamanımız olacak.
Takımın oyunu üzerine o zaman bir
zamanımız olabilir" şeklinde konuştu.
DHA

P olisin biber gazıyla dağıttığı taraf-
tarlardan bazıları futbolcular ile
teknik heyete tekme ve yumruk

attı, bir futbolcu baygınlık geçirdi. Futbol-
cular maç sonrası darp raporu alıp, taraf-
tardan şikayetçi oldu. TFF Kadınlar 2. Lig
B Grubu'nda liderlik mücadelesi veren
Konyaaltı Gençlikspor ile Bornova Hitab
Spor, 21 Mayıs Pazar günü Bornova İlçe
Stadı'nda karşılaştı. Maçı İzmir temsilcisi
3-0 kazandı. Karşılaşma boyunca Bornova
taraftarının tribünden hakaret ettiği Konya-
altı ekibinde futbolcular ve teknik heyet
bitiş düdüğü sonrası saldırıya uğradı.

Polis biber gazıyla uzaklaştırdı

Karşılaşma bitiminde galibiyet sevinci için
sahaya giren çok sayıda taraftardan bir
grup, futbolculara saldırdı. Çıkan arbe-
dede futbolculara tekme ve yumruk atıldı.
Polis biber gazı kullanarak taraftarı saha-
dan uzaklaştırmaya çalıştı. Bu sırada fut-
bolculardan Selen Didüz baygınlık geçirdi.
Polisin sahayı boşaltıp güvenlik önlemi al-
dığı sırada bazı taraftarlar takım otobü-
süne taş ve yumurta attı. Polis
gözetiminde sahadan ayrılan Konyaaltı
Gençlikspor'un teknik heyeti ve futbolcula-
rını taşıyan takım otobüsü, polis eşliğinde
stattan ayrıldı. Konyaaltı Gençlikspor'dan
2 futbolcusu darp raporu aldı. Kulüp baş-
kanı Ali Deniz ile futbolcular Özge Kaya-
başı, Gülseren Avcı, Sude Apaydın, darp
edildikleri gerekçesiyle taraftarlardan şi-
kayetçi oldu. Kulüp yetkilileri, federasyon-
dan maçın tekrar edilip tarafsız sahada
farklı hakemlerle oynanmasını talep etti.

Futbolcular canını zor kurtardı

Kulüp Başkanı Ali Deniz, İzmir'deki karşı-
laşmada rakip takımın taraftarının sahaya

yabancı madde attığını ve futbolculara ha-
karet ettiğini anlattı. Maç bitiminde rakip
takım taraftarının sevinç amacıyla sahaya
girdiğini dile getiren Deniz, "Taraftardan
bazıları sevinirken, bazıları da futbolcuları-
mıza saldırdı. Teknik ekibimiz taraftarın
arasında kaldı. Darbedildi, küfür edildi.
Saha içerisinde polis saldırganlara biber
gazı kullanmak zorunda kaldı. Olaylar son-
rası futbolcularımızı soyunma odasına
aldık. Takım otobüsümüze taş ve yumurta
atıldı. Olaylar İzmir'e, futbola yakışmadı"
diye konuştu.

Elimde morluklar var

Futbolculardan Gülseren Avcı, maç so-
nunda yaşadıklarını şöyle anlattı: 

"Sahaya sürekli yabancı madde atıldı.
Gergin bir ortam vardı. Biz baskı altın-
daydık. Yedek kulübesine saldırmaya
çalışanlar oldu, tehdit edildik. Maç bi-
tince taraftar sahada saldırdı. Koluma,

elime yumruk yedim, morluklar var. 
Arkadaşlarım, beni saha içerisinden
uzaklaştırmaya çalıştı. Polis biber 
gazı sıkarak taraftarı uzaklaştırdı. 
Darp raporu aldım." DHA

Olimpiyat herkesin hayali

Voleybol dünyası
hEyECanlı

YAZ döneminde çok yoğun
bir fikstürde birçok turnu-
vada boy gösterecek olan A
Milli Kadın Voleybol Takımı
ile A Milli Erkek Voleybol Ta-
kımı'nın sezon açılışı için
gala gecesi düzenlendi. Be-
şiktaş'ta bir otelde gerçekle-
şen geceye Türkiye Voleybol
Federasyonu (TVF) Başkanı
Mehmet Akif Üstündağ, Fi-
lenin Sultanları'nın teknik
ekibi ve oyuncuları, Filenin
Efeleri'nin teknik ekibi ve
oyuncuları, Beşiktaş Başkanı
Ahmet Nur Çebi, Galatasa-
ray Başkanı Dursun Özbek
ve basın mensupları katıldı.
Gala gecesinde TVF Başkanı
Mehmet Akif Üstündağ, De-
mirören Haber Ajansı'na
açıklamalarda bulundu.

Takımlarımız çok
başarılı

Türk takımlarının kulüp or-
ganizasyonlarında çok iyi bir
sezonu geride bıraktıklarını
belirten Üstündağ, milli ta-
kımlarda bu yıl da önemli
başarılar hedeflediklerini be-
lirterek, "Bugün itibariyle
milli takım sezonu başlıyor.
Hem erkek hem de kadın
milli takımımızın yoğun bir
maratonu olacak. Ligimizin,
Dünya'nın ve Avrupa'nın en
iyi ligi olduğunu iddia edi-
yorduk ki bunu gerçekleştir-
dik. Avrupa'nın zirvesindeki
final müsabakasını iki Türk
takımı oynadı. Hatta yarı fi-
naldeki dört takımın üç ta-
nesi Türk takımıydı.
Erkeklerde Halkbank yarı
final oynadı. Bu, Avrupa'nın
zirvesinde olduğumuz anla-
mına geliyor. Dünya Kulüp-
ler Şampiyonası'na iki
takımla katıldık. Bu zor ve

yorucu bir maraton. Çocuk-
larımızın dinleneceği çok da
bir zaman olmadı. Şunu
umut ediyorum ki, milli
takım sezonunda da kadın-
lar, Milletler Ligi'nde, Avrupa
Voleybol Şampiyonası'nda ve
Olimpiyat Elemeleri'nde ya-
rışacak. Erkeklerde ise Altın
Lig'deki ilk deplasmanımız
başlıyor. Burada final oyna-
yıp şampiyon olmamız
lazım. Altın Lig'den sonra
Challenge, Avrupa Voleybol
Şampiyonası ve Olimpiyat
Elemeleri var. Erkekler de ta-
rihinde ilk kez olimpiyatlara
katılmak için eleme oynaya-
cak. Ben çok mutlu ve gurur-
luyum. Takım sporlarında bu
tip başarılar çok zordur. Biz,
zoru başarıyoruz. Hayalini
kurduğumuz, heyecanını
duyduğumuz işlerin peşinde
koşuyoruz. Bunu da başardı-
ğımızı ve daha iyisini başara-
cağımızı umut ediyorum"
diye konuştu.

Yeterince performans
sergileyemedik

Filenin Sultanları'nın yoğun
bir fikstürden dolayı tam
takım olarak bir araya gele-
mediğini aktaran Başkan Üs-
tündağ, Voleybol Milletler
Ligi'nde Antalya'da oynaya-
cakları maçların çok önemli
olduğunu vurgulayarak,
"Tam takım olarak bir perfor-
mans sergileyemedik. Takım
bir araya gelemedi. Takıma
katılmayan oyuncularımız
var. Bu bir hafta için yorum
yapmak çok doğru değil. En
iyi sınavı Antalya'da vereceği-
mizi düşünüyorum. Ev sa-
hibi takımız, seyircimiz
önünde oynayacağız" 
şeklinde konuştu. DHA

GALATASARAY, Spor Toto
Süper Lig’in 36’ncı hafta-
sında MKE Ankaragücü ile
oynayacağı maçın hazırlıkla-
rını bugün yaptığı antren-
manla sürdürdü. Florya
Metin Oktay Tesisleri’nde tek-
nik direktör Okan Buruk yö-
netimindeki antrenman topla

ısınmayla başladı. Üç grup
halinde 8’e 2 pas çalışmasıyla
devam eden antrenman, üç
takımlı turnuvayla sona erdi.
Sarı-kırmızılı ekip, 26 Mayıs
Cuma günü saat 11.00’de ya-
pacağı antrenmanla MKE
Ankaragücü maçı hazırlıkla-
rını sürdürecek.

Erkek taraftarlar
utanç verdi
Futbolculardan Sude Apaydın ise, "Ta-
raftar bizim için motivasyon oluyor
ama hayatımda ilk defa böyle bir şey
yaşadım. Kadın futbolunda bunları ya-
şamaktan dolayı çok kötü hissettim.

Erkek taraftarın bize gözünü kırpma-
dan yumruk atması, kolumuzu, boğa-
zımızı çizmesi, hakaret etmesi üzdü.
Bizim kadın olduğumuzu da unuttular.
Benim için çok üzücüydü" dedi. 

Türkiye Futbol Federasy-
onu (TFF) Kadınlar 2. Lig
B Grup'ta Bornova Hitab
Spor'un 3-0 kazandığı

maçın bitiş düdüğü
sonrası sevinç için sa-

haya giren onlarca
taraftardan bazıları,

Konyaaltı Gençlikspor
futbolcularına saldırdı

KADIN FUTBOLCULARA
SALDIRDILAR!

A Milli Erkek Voleybol Takımı'nın önemli isimlerinden Adis Lagumdzija, yaz döneminde 
oynayacakları turnuvalar arasında en önemlisinin 2024 Paris Olimpiyat Elemeleri olduğunu
belirterek, “Olimpiyata gitmeyi herkes istiyor. Olimpiyata gitmek herkesin hayali” dedi.

Gala gecesinde A Milli Erkek Voleybol 
Takımı'nın önemli isimlerinden Adis 

Lagumdzija, Demirören Haber Ajansı'na
açıklamalarda bulundu. İtalya'nın Mo-

dena ekibinde forma giyen ve kulübüyle
yoğun bir fikstürü geride bıraktıktan

sonra milli takıma odaklandığını belirtti.

Türkiye Voleybol Federasyonu (TVF)
Başkanı Mehmet Akif Üstündağ, "Ben
çok mutlu ve gururluyum. Takım spor-
larında bu tip başarılar çok zordur. Biz,
zoru başarıyoruz. Hayalini kurduğu-
muz, heyecanını duyduğumuz işlerin
peşinde koşuyoruz" diye konuştu

Milli futbolcu Hakan Çalha-
noğlu’nun formasını giydiği Inter,
İtalya Kupası finalinde Fiorenti-
na’yı 2-1 mağlup ederek şampi-
yon oldu. İtalya Kupası finalinde
Fiorentina ile Inter karşı karşıya
geldi. Olimpico Stadyumu’nda
oynanan karşılaşmayı Massimi-
liano Irrati yönetti. Fiorentina
karşılaşmaya; Terracciano -
Dodo, Biraghi, Milenkovic,
Lucas Martinez, Bonaventura,

Nicolas Gonzalez, Amrabat,
Castrovilli, Ikone ve Arthur
11’iyle çıktı. Inter ise; Handano-
vic - Dumfries, Darmian, Acerbi,
Bastoni, Di Marco, Brozovic,
Barella, Hakan Çalhanoğlu,
Dzeko ve Lautaro Martinez ile
sahadaydı. Karşılaşmayı 2-1’lik
skorla kazanan Inter, İtalya Ku-
pası şampiyonu oldu. İnter’e ga-
libiyeti getiren golleri 29 ve 37’nci
dakikalarda Lautaro Martinez

atarken; Fiorentina’nın tek sayısı
ise 3’üncü dakikada Nicolas
Gonzalez’den geldi. Öte yandan
milli futbolcu Hakan Çalhanoğlu
83 dakika sahada kaldı ve Inter
formasıyla 2’nci İtalya Kupası’nı
kazandı. Fiorentina’yı 2-1 mağ-
lup ederek İtalya Kupası’nı kaza-
nan Inter, üst üste 2’nci kez bu
kupanın sahibi oldu. Inter’in ku-
pada toplam şampiyonluk sayısı
ise 9’a yükseldi. DHA

İtalya Kupası'nın sahibi Inter

Cimbom sıkı
çalışıyor



F enerbahçe, Ziraat Türkiye Kupası yarı final rövanşında Si-
vasspor'u 3-0 mağlup ederek adını finale yazdırdı. Karşı-
laşma sonrası sarı-lacivertli futbolcu Michy Batshuayi, basın

mensuplarının sorularını yanıtladı. Maçın başında güçlü bir başlan-
gıç yapamadıklarına değinen başarılı futbolcu, “İstenen girişi yapa-
madık ama bana göre iyi bir şekilde geri döndüğümüzü düşüyorum.
Taraftarımızın da desteğiyle adımızı finale yazdırdık. Bol golle kalite-
mizi gösterdik. Fenerbahçe’nin güçlü yanlarını, baskın yanlarını gös-
termemiz gerekiyor. Bugün de teknik ve taktik anlamda bu
yanları göstermiş olduk” diye konuştu.

Sonuna kadar mücadele edeceğiz

Takıma her zaman yardımcı olmaya çalışan bir futbolcu oldu-
ğunu vurgulayan Batshuayi, “Asist yaptıktan sonra kendimi
çok daha iyi ve mutlu hissettim. Bizim amacımız her zaman
takıma yardımcı olabilmek. Fenerbahçe ve takım çok daha
önemlisi. Hayal kırıklığı yaşadığımızı söyleyebilirim. Daha

önceki maçlarda çok hata yaptık, kaybetmememiz gereken maçlar
kaybettik. Ligin geri kalan maçlarını göreceğiz. Biz sonuna kadar
inanmaya ve mücadele etmeye devam edeceğiz. Biz kendi tarafı-
mızda kendi işimizi yapacağız. Fenerbahçe 2 kupayı da aslında hak
ediyor. Futbol bu. Bazen iyi oynadığınız, bazen kötü oynadığınız dö-
nemler oluyor. Bizler de insanız. Tabi ki hayal kırıklığı yaşıyoruz. O
hataları yapmasaydık başka şeyler konuşuyor olabilirdik. Gelecek-
ler maçlarda neler olacak göreceğiz” açıklamasında bulundu.

Bir tarafım üzgün

Sakatlık yaşamamış olsaydı takımın durumunun farklı olup ol-
mayacağı ile ilgili gelen bir soruya ise golcü oyuncu, “Bilmiyo-
rum, bununla ilgili yorum yapamam. Benle alakalı da bir şey

değil. Tüm arkadaşlarım emek gösteriyor. Tabi ki de üzgünüm,
üzgündüm ama ben maksimum şekilde çalışarak sahaya dön-
mek için elimden geleni yaptım. O maçlarda takımıma yardım
edemediğim için üzgünüm” dedi.
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Fenerbahçeli futbolcu Michy 
Batshuayi, “Kaybetmememiz
gereken maçlar kaybettik. Ligin
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mücadele etmeye devam
edeceğiz. Biz kendi tarafımızda
kendi işimizi yapacağız. 
Fenerbahçe 2 kupayı da X
aslında hak ediyor” dedi
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SONUNA
KADAR
mücadele edeceğiz

Spor Toto Süper Lig'de 51
puanla 6. sırada yer alan
Trabzonspor'un İspanyol
stoperi Marc Bartra, golle-
riyle de takımına katkı sağ-
ladı. Sezon başında transfer
edilen İspanyol savunma
oyuncusu, bordo-mavili takı-
mın sahasında Gaziantep
FK'yi 3-2 yendiği ve deplas-
manda Vavacars Fatih Kara-
gümrük'e 4-1 mağlup olduğu
maçta fileleri havalandırdı.
Trabzonspor'un evinde İstan-
bulspor'u 4-0 mağlup ettiği kar-
şılaşmada da gol sevinci yaşayan
32 yaşındaki Bartra, takımının
ligin 35. haftasında VavaCars Fatih
Karagümrük'ü 4-1 yendiği maçta
da rakip fileleri havalandırarak gol
sayısını 4'e yükseltti.

Önemli isimleri geride bıraktı

Bartra, 3 gol atan Yusuf Yazıcı, ikişer gol
kaydeden Abdülkadir Ömür ve Marek
Hamsik ile 1 golde kalan Edin Visca gibi
oyunculardan daha çok takımına katkı sağ-
ladı. Deneyimli oyuncu, beşer gol atan santrforları
Umut Bozok ve Maxi Gomez gibi oyuncuların da
1 gol gerisinde yer aldı.

Bartra, 6. en fazla gol atan isim

Bartra, Trabzonspor'da gol sayısında 6. en fazla gol
atan isim konumunda yer alıyor. Sol kanatta görev
yapan Trezeguet 10 gol ile en golcü oyuncu olur-
ken, orta sahada forma giyen Bakasetas 6 gol ile bu
futbolcuyu takip etti. Bir başka orta saha oyuncusu

Enis Bardhi'nin yanı sıra santrforlar Umut Bozuk
ve Maxi Gomez de beşer gol attı.

Santrforlar 10, stoperler 6 gol kaydetti

Trabzonspor'da santrfor oyuncuları Umut Bozok
ve Maxi Gomez toplam 10 gol atarken stoperde
görev alan futbolcular 6 gol kaydetti. Bartra fileleri
4 kez havalandırarak savunmanın en golcü oyun-
cusu olurken Stefano Denswil ve takımdan ayrılan
Vitor Hugo da birer kez bu sevinci yaşadı. DHA
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Figo, AA muhabirine yaptığı açıkla-
mada, İngiltere ekibi Manchester City
ile İtalya temsilcisi Inter arasında 10
Haziran'da İstanbul'da oynanacak
Şampiyonlar Ligi finali, Fenerbahçe'yi
çalıştıran vatandaşı Jorge Jesus ve
Katar'da düzenlenen 2022 FIFA
Dünya Kupası'na ilişkin değerlendir-
melerde bulundu. İstanbul'un futbol
için büyük tutkuya sahip bir şehir ol-
duğunu vurgulayan Figo, "Şampiyon-
lar Ligi finalleri her zaman unutulmaz
olmuştur. İki takım da dünyanın en
büyük futbol organizasyonunda en
iyisi olabilmek için mücadele veriyor.
Eminim ki İstanbul'da harika bir at-
mosfer olacak. Milan ile Liverpool
arasında İstanbul'da oynanan heye-
can verici finalden sonra insanlar bu
seneki finali merakla beklemeye baş-
ladı." dedi.

Inter'i destekleyeceğim

Figo, Şampiyonlar Ligi finalinde fut-
bolculuk yıllarında formasını giydiği
Inter'i destekleyeceğini ifade etti. Tek
maç üzerinden oynanan finallerin her
sonuca açık olduğunu kaydeden eski
Portekizli futbolcu, "Manchester
City'de birçok arkadaşım var. Herkes

Manchester City'nin kazanmak için
favori olduğunu düşünüyor. Yoğun,
heyecanlı ve rekabet dolu bir maç izle-
yeceğimize inanıyorum. Inter'de
forma giydim. Bu yüzden tabii ki In-
ter'i destekleyeceğim. Umarım kaza-
nabilirler." şeklinde konuştu.

Jesus harika iş çıkardı

Figo, Fenerbahçe Teknik Direktörü
Jorge Jesus'un Türkiye'de görev yap-
tığı ilk yılında harika iş çıkardığını dile
getirdi. Jesus'un iyi bir arkadaşı oldu-
ğunu aktaran Figo, "Jorge Jesus ilk yı-
lında Türkiye'de harika bir iş çıkardı.
Çok başarılı bir teknik adam. Onun
için mutluyum. Fenerbahçe'nin ligde
şampiyon olması biraz daha zor gö-
züküyor. Son haftalara girildi ve arada
belirli bir puan farkı var. İnsanların
onun burada görev almasından
memnun olduğunu düşünüyorum.
Kendisi harika bir teknik direktör." yo-
rumunu yaptı.

Katar'da harika bir 
Dünya Kupası oldu

Figo, Katar'ın ev sahipliğinde gerçek-
leştirilen 2022 FIFA Dünya Kupa-
sı'nın harika bir organizasyon

olduğunu kaydetti. FIFA Başkanı Gi-
anni Infantino'nun 2022 FIFA Dünya
Kupası'na ilişkin "tarihin en iyi Dünya
Kupası" sözüyle ilgili görüşünü payla-
şan Figo, "Harika bir Dünya Kupa-
sı'ydı. Tahminim oynanan son Dünya
Kupası ve hatıralar taze olduğu için
böyle bir şey söylediği. Dünya Kupası
organizasyonları her zaman futbol
festivali olmuştur. Gayet güzel geçti,
ben de oradaydım. En iyisi mi, değil
mi bilemiyorum ama herkesin görü-
şüne saygı duymalıyız." diye konuştu.
Vatandaşı Cristiano Ronaldo'nun
Suudi Arabistan'ın Al-Nassr takımına
transferini de değerlendiren Figo,
"Farklı bir ülke, kültür ve seviyede oy-
nama kararı, kariyerlerinin sonunda
her oyuncu için kişisel tercihlerdir. Ka-
riyer sonunda futbolcuların aldığı bu
tip kararlar tamamen kişisel ve buna
saygı duymak durumundayız." şek-
linde görüş belirtti. Luis Figo, forma-
larını giydiği İspanyol ekipleri Real
Madrid ve Barcelona hakkında ise
"Dünyanın en iyi iki kulübü. Dünya
çapında prestijleri ve çok sayıda taraf-
tarları var. İkisinde de oynadığım için
kendimi şanslı hissediyorum." diyerek
sözlerini tamamladı. AA

Portekizli eski milli 
futbolcu Luis Figo, UEFA 
Şampiyonlar Ligi finalinin oynanacağı 
İstanbul'da harika bir atmosfer 
olacağına inandığını söyledi

İstanbul'da harika bir 
atmosfer olacak

Tekirdağ'ın gururu!
Tekirdağlı kick boksçu Yavuz Selim Kacır, İstanbul'da düzenlenen
Turkish Open WAKO Dünya Kupası'nda 94 kiloda şampiyon oldu
Türkiye Kick Boks Federasyonu'nun 2023 yılı faali-
yet programında yer alan 8'inci Turkish Open
Wako Dünya Kupası, 17-21 Mayıs tarihleri ara-
sında İstanbul'da düzenlendi. Organizasyonda
ringe çıkan Tekirdağlı sporcu Yavuz Selim Kacır,
94 kiloda dünya şampi-
yonu olma başarısı gös-
terdi. Yaklaşık 23 yıldır
kick boks ile ilgilendiğini
belirten Kacır, günde 4
saatlik antrenmanla mü-
sabakalara hazırlandı-
ğını, 94 kiloda 6 rakibini
de yenerek dünya şam-
piyonu olduğunu söyledi.
Kaçır, "Yaklaşık 2000 yı-
lından beri bu sporun
içerisindeyim. Kick boks
camiasındayım ve ay-
rıca muaythai sporu ya-
pıyorum. Tabi şu anda
da maçlara hazırlanma
aşamasında hem sporcu

yetiştiriyoruz, hem de kendim dövüşüyorum.
WAKO Dünya Kupası'na katıldım. Orada 94 kiloda
şampiyon oldum. Türk bayrağımızı dalgalandırdık.
Bu bize gurur veriyor, inşallah daha yeni şampi-
yonluklarda da başarımızı, Türk bayrağımızı dalga-

landıracağız" ifadelerini
kullandı.

Spor yapmakta 
fayda var
Gençleri spor yapmaya
davet eden Kaçır, "Gençleri-
mizin hepsini spora bekliyo-
ruz. Çünkü artık
teknolojiden, telefondan,
tabletten biraz uzaklaşalım.
Kafamızı, zihnimizi boşalta-
lım. Emin olun spor yapan
insan mutluluk hormonu
salgılar. Spor yapsınlar, her
yolda da başarılı olurlar"
diye konuştu.
İRFAN DEMİR

Judoda hedef madalya kazanmak
Türkiye Judo Federasyonu Başkanı Sezer Huysuz, 2024 Paris

Olimpiyatları'nda madalya kazanmayı hedeflediklerini söyledi
Huysuz, Yıldızlar Türkiye Judo Şampiyonası'na katılmak üzere geldiği Sivas'ta,

AA muhabirine, yeni tip koronavirüs (Kovid-19) salgını döneminde tüm spor
branşlarında olduğu gibi judoda da aktif sporcu sayısında büyük düşüş

yaşandığını belirtti. Yaklaşık 25 bin aktif sporcu sayısının salgın döne-
minde 11 bine kadar düştüğüne dikkati çeken Huysuz, "Şu anda 35

bine yakın aktif sporcumuz var. Altyapıyla 135-140 bin aralığında
lisanslı sporcumuz bulunuyor." dedi. Salgının özellikle genç yaş

grubunu etkilediğini vurgulayan Huysuz, yaklaşık bir yıldır
faaliyet yapabildiklerini, çocukların kendilerini gösterebil-

meleri için de illerde müsabakalar düzenlediklerini söy-
ledi. Huysuz, 2024 yılında ilk defa Yıldızlar Avrupa

Şampiyonası düzenleneceğine değinerek, "Gelecek yıl
bu yaş grubundaki çocuklarımız ülkemizi Avrupa
Şampiyonası'nda temsil edecek." diye konuştu.

Hedef Paris Olimpiyatları 

Huysuz, bu yıl Balkan Şampiyonası'nda madal-
yalar hedeflediklerini, başarılı sporcuların
2024'te düzenlenecek Yıldızlar Avrupa Şampi-
yonası'nda Türkiye'yi temsil edeceklerini ifade
etti. Olimpik takımların kampta olduğunu ak-
taran Huysuz, şunları kaydetti: "Hedefimiz
2024 yılında yapılacak Paris Olimpiyatları.
Geçen hafta Dünya Şampiyonası vardı ve
orada takımımız madalya kazanamadı ama
belirli bir noktada iyi puan topladılar. Şu
anda 8 sporcumuz olimpiyat kotasının içeri-
sinde, bu bizim için iyi bir ivme ve daha da
devam ediyor. Asıl hedefimiz 2024'te olimpi-
yatlarda madalya kazanacak bir takım oluş-
turmak. Güçlü bir takımız ve hedeflerimiz
var. Yıldızlar yaş grubumuz 2032-2036 olim-
piyatlarına hazırlayacağımız yaş grubu." AA



G aziosmanpaşa
Belediyesinin,
tarihimizi daha

yakından tanımak ve şe-
hitlerimizin aziz hatıra-
sına sahip çıkmak
amacıyla düzenlediği Ça-
nakkale gezileri başladı.
Rehber eşliğinde düzenle-
nen turda vatandaşlar,
Eceabat ilçesinden başla-
yarak sırasıyla; Kilitbahir
Kalesi, Namazgah Tab-
yası, Mecidiye Tabyası-
Seyit Onbaşı Anıtı, ,
Şahindere Şehitliği, Hilal-
i Ahmer Sağlık, Şehitler
Abidesi, Kanlısırt-Kırmı-
zısırt, 57. Alay Şehitliği ve
Conkbayırı Siperler gibi

tarihi yerleri görme ve
gezme imkanı buldu. Ec-
dadımızın destan yazdığı
topraklarda unutulmaz
bir yolculuğa çıkan vatan-
daşlar, Çanakkale Şehitli-
ği’nin manevi
atmosferinde duygu dolu
anlar yaşadı.

Sanki o anları 
yaşadım

Çanakkale gezisinde farklı
duygular yaşadığını ifade
eden vatandaşlardan Fa-
time Aydın, “Buraya gel-
diğim için çok memnun
oldum, çok duygulandım.
Rehberimiz çok güzel an-
lattı. Gerçekten içimden

bir şeyler koptu, o anları
sanki yaşamış gibi oldum.
Çok özel bir gündü. Bele-
diye Başkanımız Hasan
Tahsin Usta’ya ve emeği
geçen herkese çok teşek-
kür ederim” dedi. Ömür
Kodak ise, “Belediyemi-
zin kültürel geziler düzen-
lemesi çok iyi oldu bizim
için. Ben Çanakkale’ye
gelmeyi çok istiyordum.
Bu da bizim için bir vesile
oldu. Bu etkinliklerin
devam etmesini istiyoruz.
Belediye Başkanımız sağ
olsun, bu güzel toprak-
larda bizi buluşturdu”
diye konuştu.
HABER MERKEZİ
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İş İnsanı Hakan sabancı ile aşkı tam gaz
devam eden Hande Erçel, son olarak 30.6 mil-
yon takipçisi bulunan ınstagram sayfasından
yüzü olduğu markanın fotoğraf çekimlerinden ka-
releri hayranlarıyla paylaştı. Oyuncu, peş peşe
paylaştığı karelerle sosyal medyayı adeta salla-
yarak, paylaşım yaptıktan sonraki bir satte 300
binden fazla beğeni aldı. Takipçileri, şu an 1 mil-
yona yakın beğenisi bulunan Erçel'e; “Peri kızı”,
“Güneş gibi aydınlık” ve “Yaktın, yıktın yine” di-
yerek, övgüler yağdırdı. HaBER MERKEZİ

Yaktın
Yıktın
Yİne!

Gaziosmanpaşa Belediyesi, kültür turları
kapsamında vatandaşları, Mehmetçiğin yedi
düvele karşı kahramanlık destanı yazdığı, 
Türk tarihine altın harflerle kazınan zaferin
yaşandığı Çanakkale'ye götürüyor

Çanakkale kültür turuna, Gaziosmanpaşa’da ikamet
eden 12-65 yaş arası tüm vatandaşlar katılabiliyor.
18 yaşın altındakiler ise velisi ile birlikte katılım sağ-
layabiliyor. Gaziosmanpaşa Belediyesi tarafından

tura katılan vatandaşlara,
sabah çorba, öğlen ara
ikramlıklar (kek, meyve
suyu, çay) ve akşam ye-
meği ikram ediliyor.

Kayıtlar devam ediyor 
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DEVA Partisi Genel Başkanı Ali Babacan'ın eşi Zeynep 
Babacan, Avcılar'da vatandaşlarla buluştu. Babacan'a eşlik eden 
Avcılar Belediye Başkanı Av. Turan Hançerli, “Avcılar bugün memleketimize deva
olmak için bir araya geldi, çare olmak için vatandaşlarımızla buluştuk” dedi
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DeVa PartiSi Genel Başkanı Ali Ba-
bacan'ın eşi Zeynep Babacan ve
DEVA Partisi İstanbul Milletvekili Elif
Esen, Avcılar Tahtakale Mahallesi'nde
kadın vatandaşlarla bir araya geldi.
DEVA Partili isimlere Avcılar Bele-
diye Başkanı Av. Turan Hançerli ve
eşi Deniz Hançerli de eşlik etti. “Av-
cılar bugün memleketimize deva

olmak için bir araya geldi, çare olmak
için vatandaşlarımızla buluştuk” ifade-
sini kullanan Turan Hançerli, “Alım
gücümüz gün geçtikçe düşüyor. Ev
ekonomisinin günden güne ne kadar

zorlaştığını konuştuk. Bu düzen de-
ğişmeli. Tüm komşularımı 28 Ma-
yıs'ta Türkiye için karar vermeye
çağırıyorum” diye konuştu. 

ANIL 
BODUÇ

HABER

Ekonomİyİ
destekleyeceğiz
Küçükçekmece'deki esnaf odalarını ziyaret eden 
Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi, “Yerel
ekonomiyi her daim destekleyeceğiz. Vatandaşlarımızın ve
esnafımızın refahı için çalışmaya devam edeceğiz” dedi
küçükçekmece Belediye
Başkanı Kemal Çebi, Küçük-
çekmece Sefaköy Bakkallar
Esnaf Odası’nı, Sefaköy Bir-
leşik Esnaf ve Sanatkarlar Oda-
sı’nı ve Sefaköy Kamyon -
Kamyonet Minibüsçüler ve Şoför-
ler Esnaf Odası’nı ziyaret etti. Zi-
yarete ilişkin konuşan Kemal Çebi,
“Yerel ekonomiyi desteklemeye
devam ediyor, güçlendirme adına
birlikte çalışıyoruz.  Bugün, Kü-
çükçekmece Sefaköy Bakkallar
Esnaf Odası’nı, Sefaköy Birleşik

Esnaf ve Sanatkarlar
Odası’nı ve Sefaköy Kam-
yon - Kamyonet Minibüsçü-
ler ve Şoförler Esnaf

Odası’nı ziyaret ettim. Küçükçek-
meceli esnafın ihtiyaçlarını ve so-
runlarını doğrudan dinledim.
Esnafımızın karşılaştığı zorlukları
anlamak ve çözüm odaklı adımlar
atmak için bu buluşmalarımıza
devam ediyoruz. Bizleri samimi-
yetle ağırlayan başkanlarımıza ve
yönetim kurullarına çok teşekkür
ederim” diye konuştu.

YAKUP 
TEZCAN

HABER

Hastane
müjdesi!
Beykozluların sağlık hizmetlerini
şehir hastanesi konseptinde 
alacağı Beykoz Devlet Hastanesi’nin
inşası yakında başlıyor
Sağlık Bakanı Fahrettin Koca’nın il-
çeyi ziyaretinde müjdelediği Beykoz
Devlet Hastanesi Şahinkaya’da,  125
bin metrekare kapalı alanda kurulacak
ve 20 Haziran’daki ihale sonrasında in-
şaatı kısa süre içinde başlatılacak. Bey-
kozluların modern koşullarda sağlık
hizmetleri için yıllardır beklediği şehir
hastanesi 500 yatak kapasiteli yapıla-
cak, içinde 200 poliklinik, 22 ameliyat-
hane, 90’ı yeni doğan olmak üzere 139
yoğun bakım yatak sayısı olacak. Bey-
koz Devlet Hastanesi çocuk, kadın
doğum, onkoloji, Kardio Vasküler Cer-
rahi (KVC),  ortopedi ve nöroloji has-
tanelerini bünyesinde barındıracak. 
HABER MERKEZİ

Yeni hastane binası için yoğun girişimlerde
bulunan Beykoz Belediye Başkanı Murat
Aydın: “Çok beklenilen bir haberdi. Sağlık
Bakanımız öncülüğünde yürüttüğümüz
yoğun çalışma sonucu Beykoz yeni bir
devlet hastanesine kavuşuyor. Bu güzel
haber için Sağlık Bakanımız Sayın Fahret-
tin Koca’ya ve Cumhurbaşkanımız Sayın
Recep Tayyip Erdoğan’a şükranlarımı su-
nuyorum. Beykoz’umuza hayırlı olsun.”
dedi. Beykoz Devlet hastanesi, Eğitim
Araştırma Hastanesi hüviyetiyle yeni he-
kimlerin yetişmesine de hizmet edecek. 

Erdoğan'a teşekkür etti
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